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دانشور: هدفم بازیهای 
آسیایی 2018 است

از  یکی  کشورمان  پوش  ملی  رکابزن  دانشور  محمد 
محسوب  آسیایی  مسابقات  در  مدال  کسب  امیدهای 
میشود.او هم اکنون تمرینات فشرده و منظمی را زیر نظر 

کار فنی انجام می دهد.
*وضعیت اردو چطور هست ؟

سطح آمادگی نسبتا خوبی دارم و طبق برنامه ریزی که شده 
در قهرمانی آسیا به اوج آمادگی خواهم رسید. وضعیت اردو 
خیلی عالی هستش با وجود مربی خوبمان محمد ابوحیدری 
جو آرامی در اردو داریم،بدون استرس و حاشیه !تنها از نظر 
سخت افزاری یک مورد نیاز داشتیم،چندبارهم درخواست 
داشتیم که امیدواریم هرچه زودتر تامین شود. خرید دستگاه 
اس آر ام برای دوچرخه های پیست حتی 3 عدد هم باعث 
میشود تا برنامه ریزی و تمرینات دقیق تری و مربیان داشته 

باشند و به نتیجه گرفتن ما کمک زیادی می کند .
*دستگاه اس آر ام تا چه حد توی تمرینات شما تاثیر دارد ؟
کمک زیادی به آنالیز تمرین ما می کند چون به صورت 
دقیق میزان فشار پاها را نشان می دهد و ما میتوانیم روی 
انرژی خودمان برای مسابقات تایمی برنامه ریزی کنیم .

قهرمانی  دنبال  به  تایلند  کاپ  در  موفقیت  از  *بعد 
آسیا هستی؟

بعد از کاپ در لیگ برتر شرکت داشتم و آمادگی خودم 
را حفظ کرده ام.در حال حاضر هم تمرینات خودم را 
برای شرکت در مسابقات قهرمانی آسیای 2017 انجام 

می دهم و امیدوارم نتیجه زحماتم را بگیرم.
*برای بازیهای آسیایی 2018 چه برنامه ای داری ؟

از شش ماه قبل برای بازیهای آسیایی برنامه ریزی ام انجام 
شده و کار خودمان را آغاز کردیم و اوج آمادگی مان 
را برای دوسال دیگر که بازیهای آسیایی برگزار میشود 
در نظر گرفتیم. قهرمانی آسیای 2017 برنامه ای هست 
آسیایی  بازیهای  من  اصلی  و هدف  داریم  رو  پیش  که 

2018 هستش .
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عبدی:در همه رشته ها دنبال مدالم
نرگس عبدی رکابزن با انگیزه و آینده دار تیم ملی کشورمان گفت:در 
حال حاضروضعیت خوبی داریم و با توجه به تمرینات منظمی که 

برگزار کردیم در بالاترین سطح خودمون هستیم.
*چقدر امید به کسب مدال دارید ؟

مسابقات  در  سکو  امید  به  و  دارم  خوبی  وضعیت  روشکر  خدا 
شرکت می کنیم .

* در چه رشته هایی شرکت می کنید؟ 
اسکرچ، دور امتیازی ، تیم اسپرینت و 2000 متر تعقیبی انفرادی پا 

میزنم و انشاالله هر چهارتا روی سکو می روم .

هداوند:هروز وضعیتم بهتر می شود
فاطمه هداوند یکی از ملی پوشان رشته سرعت می باشد که امید 

زیادی به کسب موفقیت در بازیهای قهرمانی آسیا دارد.
*وضعیت اردو چطور هست ؟

خداروشکر نسبت به اردوهای قبل بهتر است. از نظر مربی و تمرینات 
بهتر از گذشته شدیم. اگر به همین منوال پیش برویم می توانیم در 

مسابقات قهرمانی آسیا مدال بگیریم.
*انتظاراتی که از خودت داری تا این زمان برآورده شده یا نه ؟

وضعیت خودم شکر خدا خوب است و اگر به همین روال تمرینات را 
دنبال کنم روز به روز بهترخواهم شد و در قهرمانی آسیا مدال می گیرم.

یعنی برنامه ات قهرمانی آسیاست ؟
بله برای قهرمانی آسیا و اگه همینطور پیش برویم بازیهای آسیایی 2018 جاکارتا

باستی:به بانوان اهمیت 
بیشتری بدهند

پرستور باستی چهره نام اشنای رشته دوچرخه 
سواری بانوان کشورمان یکی از امیدهای کسب 
محسوب  آسیا  قهرمانی  های  بازی  در  مدال 

می شود.
*چی شد که شما قبلا رشته های سرعت پا 

میزدین الان استقامت کار می کنی ؟
قبلا چون در رده سنی جوانان رکاب میزدم هم 
سرعت کار می کردم هم استقامت ولی الان 7 
ماه هست که وارد رده بزرگسالان شدم رشته ها 
تخصصی تر شده و چون در رشته های استقامت و 

نیمه استقامت موفق تر بودم دیگه روی این رشته 
ها کار می کنم .

*از این انتخاب راضی هستی؟
خداروشکر من از رشته های اسکرچ و پوینت 

ریس لذت می برم .
*سرعت را بیشتر دوست نداشتی؟

نداشتم رشته  نه من اصلا سرعت و دوست 
های سرعت کار هر کسی نیست سرعت واقعا 
تخصص خاص خودش را دارد البته رشته های 
می  را  خودش  تخصص  هم  استقامت  نیمه 
خواهد ولی با یک برنامه ریزی کوتاه مدت به 
دلیل یک نواختی رشته ها میشود راحت تر به 

موفقیت رسید .
*الان وضعیت اردو چطور بود ؟

خداروشکر همه چی خوب بوده فقط امیدوارم 
بانوان اهمیت بیشتری بدهند و به مسابقات  به 

بیشتری اعزام کنند.
المللی  بین  توانند در مسابقات  بانوان هم می 
مدال بگیرند فقط اینکه یک مقدار بیشتر به آنها 
های  رده  بالاترین  در  توانیم  می  بدهند.ما  بها 
نیازمند  این  و  شویم  موفق  سواری  دوچرخه 

توجه هست .

عبداللهی:مزد زحمت مان 
را می گیریم

و  استقامت  نیمه  ملی  تیم  عبداللهی  فروزان 
استقامت بزرگسلان این روزها تمرینات خوبی 
را انجام می دهد و امیدوار است روی سکوی 

قهرمانی برود.
*وضعیت اردو چطوره؟

اردو  کل  و  مربی  قبلی  اردوهای  به  نسبت 
خیلی خوب است، خوشحالیم که برای این 
فرصتی  تا  اند  شده  دعوت  هم  بانوان  اردو 
داده شود قبل از قهرمانی آسیا خودمان را یه 

محکی بزنیم.
نیز  را  *شما تجربه مسابقات دوره گذشته 
دارید.این دوره را چطور ارزیابی می کنید؟
آن موقع سال اولی بود که در رده بزرگسالان 
تخصصی  خیلی  رشته  انتخاب  میزدیم.در  پا 
وارد نشده بودم، تمرینات تخصصی به مقدار 
کافی نداشتم.اولین بار رقیب های خودمان را 
را شکر  . خدا  زدم  محک  را  و خودم  دیدم 
مطلوب  نتیجه  شاید  حالا   زدیم  پا  خوب 
نگرفتم ولی تجربه خوبی بود.امیدوارم بتوانم 
در این مسابقات نتیجه مطلوب کسب کنم و 

مزد زحمات مان را بگیرم.
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رکاب زنی ۵ هزار کیلومتری دوچرخه سوار اصفهانی
با  اصفهانی  دوچرخه سوار  جعفرزاده،  رسول 
شعار »ما همه مسئولیم و آینده زمین در دستان 
ماست« اقدام به رکاب زنی دور ایران کرد و ۵ 
جعفرزاده،  زد.رسول  رکاب  را  کیلومتر  هزار 
سایکل توریست )دوچرخه سوار مسافر( اصفهانی 
با اشاره به حرکت خود در رکابزنی ایران اظهار 
داشت: سفر من از اصفهان آغاز شد و در دو 
رضوی،  خراسان  یزد،  استان های  اخیر،  ماه 
گیلان،  مازندران،  گلستان،  شمالی،  خراسان 
کردستان،  شرقی،  و  غربی  آذربایجان  اردبیل، 
کرمانشاه، لرستان، خوزستان را طی کرده ام.وی 
کیلومتر  هزار   ۵ از  بیش  کنون  تا  اینکه  بیان  با 
پیرامون  رکاب زده ام،  را  ایران زمین  مرزهای  از 
دلایل این حرکت ورزشی خود گفت: یکی از 
اهداف اساسی من آن است که دور ایران را با 
باید به هر  دوچرخه دور بزنم و اعلام کنم ما 
روش ممکن، زمین و محیط زیست خود را حفظ 
کنیم.این دوچرخه سوار اصفهانی تصریح کرد: من 
فرهنگی  پیام  که  می کنم  تلاش  مسیر  طول  در 
ارائه دهم و  به مردم  ا  و زیست محیطی خودر 
تاریخی  آثار  از  بازدید  ضمن  مسیر،  طول  در 
استان های مختلف، در تلاش برای تعامل با مردم 

هستم تا پیام خود را به آنها منتقل کنم.جعفرزاده 
افزود: دیدار با شاعران، هنرمندان، پیشکسوتان 
ورزشی و دیگر بزرگان استان های کشور نیز از 
دیگر برنامه های این سفر من به شمار می رود 
که بازخوردهای بسیاری به دنبال داشته است.

وی ادامه داد: پیشنهاد من به مردم آن است که 
زیست  محیط  حفظ  راستای  در  شده،  هرطور 

اقدام کرده و برای جلوگیری از آلودگی آن اقدام 
کنند. مردم با جلوگیری از آشغال ریختن، حفظ 
پوشش سبز زمین، ممانعت از بریده شدن درختان 
و جلوگیری از آلودگی آب و خاک، می توانند 
دوچرخه سوار  باشند.این  همراه  زمینه  این  در 
اصفهانی با اشاره به شروع فعالیت خود در این 
زمینه ادامه داد: من سفر خود را از روز 8 شهریور 

و با رکاب زنی به سمت مشهد مقدس آغاز کردم 
و در حال حاضر بیش از ۵ هزار کیلومتر از مسیر 
اطراف ایران را با در نوردیدن شهرهای مختلف، 
من،  اصلی  اینکه هدف  بیان  با  زدم.وی  رکاب 
عنوان یک سرمایه  به  زمین  برای حفظ  تلاش 
اصلی و ماندگار بود، تصریح کرد: پیش بینی ها 
در  مسیری  من  سفر  پایان  تا  که  است  آن  بر 
حدود هشت هزار کیلومتر را رکاب زده شود.
جعفرزاده با اشاره به شعار انتخابی اش برای این 
حرکت ورزشی و زیست محیطی تصریح کرد: 
این حرکت، یک حرکت خودجوش و مردمی 
به شمار می رفت و من با انتخاب شعار »ما همه 
مسئولیم و آینده زمین در دستان ماست«، تلاش 
کردم که پیام خود را به همه مردم ایران برسانم.
وی با بیان اینکه پیش بینی می کنم این سفر حدود 
چهار ماه به طول انجامد، گفت: امیدوار هستم که 
این موضوع، زمینه بیشتری برای ارتباط با مردم و 
رساندن این پیام زیست محیطی به آنها فراهم کند.
دوچرخه سوار اصفهانی افزود: در این سفر علی 
چمی از سنندج و مجید علی مردانی نیز از اهواز 
به همراهی من برای رساندن پیام زیست محیطی  

و فرهنگی ام پرداختند.

وزارت  ای  حرفه  و  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون 
ورزش و جوانان از قرار گرفتن 31 استان تحت پوشش 
در  سجادی  نصرالله  داد.سید  خبر  استعدادیابی  برنامه 
جشنواره همگانی استعداد یابی ورزشی در هتل المپیک 
تهران، گفت: برپایی جشنواره فرصت خوبی برای بروز 
و  فدراسیونها  همکاری  و  است  ورزشی  استعدادیابی 
اداره های کل ورزشی استان ها نیز در این مسیر نقش 
مهمی دارند.وی افزود: معاونت توسعه ورزش قهرمانی 
دو  از  و  است  ورزشی  استعدادیابی  متولی  همگانی  و 
سال پیش هم اقدامات خوبی در این زمینه و احیا برخی 
مراکز استعداد یابی در استان ها انجام شده است. اعتباری 
هم برای این امر در روستاها در نظر گرفته شده است.

ویافزود: استعدادیابی جزو محورهای اصلی برنامه این 
با  که  مذاکراتی  با  و  بود  گذشته  دوسال  در  وزاتخانه 
نتیجه رسیدیم  این  به  معاونت ورزش همگانی داشتیم 
که باید از شناسایی استعدادهای ورزشی به طور متمرکز 
خارج شویم و آن را در قالب جشنواره در سطح کشور 
متمرکز کنیم.سجادی خاطر نشان کرد: تا پایان سال 31 
استان تحت پوشش استعداد یابی قرار می گیرند. بر این 
اساس این جشنواره از امروز در تهران فعالیت خود را 
آغاز کرده است و پس از آن در سایر استانها فراگیر می 
شود.سجادی ادامه داد: در این جشنواره بخاطر کمبود 
دادیم و  قرار  را مدنظر  آور  امکانات رشته هایی مدال 
پایان  از  کنیم پس  آمایش سرزمینی سعی می  براساس 
این جشنواره نتایج متناسب را از نطر رشته ها اولویت 
بندی کنیم.سید نصرالله سجادی افزود: در این جشنواره 
10 اولویت رشته های مختلف ورزشی پیش بینی شده 

است که بین سه تا شش اولویت با توجه به امکانات 
استانها استعدادیابی انجام خواهد شد.وی اظهار داشت: 
بین  که  پرمدال  و  پایه  های  رشته  به  این جشنواره  در 
هشت تا 9 رشته هستند توجه بیشتری خواهیم داشت.
سرپرست وزارت ورزش و جوانان اضافه کرد: جمعآوری 
بانک اطلاعاتی در این زمینه و در اختیار فدراسیونها قرار 
دادن آن از ویژگی این جشنواره است. این اطلاعات در 
آینده در زمینه تصمیم گیری در ورزش کشور موثر و 
سودمند خواهد بود.سجادی گفت: در این زمینه چهار 
مرحله اعتبار تا پایان سال برای استانها در نظر گرفته شد 
که مرحله نخست به برخی استان هایی تعلق گرفته است 
که مراکز استعدادیابی خود را تجهیز کردند و فعال هستند.

وی گفت: به استان هایی که در این زمینه فعالیتی ندارند 
اعتباری داده نشد و به محض فعال شدن به آنها پرداخت 
می شود.سجادی همچنین در جمع خبرنگاران، گفت: 
میزان اعتبار در نظر گرفته برای اجرای این جشنواره شش 
میلیارد تومان است که تلاش می کنیم از طریق برپایی این 
جشنواره زمینه های توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی را 

نسبت به گذشته فعال تر کنیم. 

وزیر ورزش  و جوانان گفت: در حوزه ورزش  و جوانان 
باید خودمان را از جریان سازی و جو سازی های منفی دور 
نگه داریم تا بتوانیم با حفظ آرامش، شرایط را کنترل کنیم.
به گزارش پایگاه خبری وزارت ورزش  و جوانان، اولین 
نشست دکتر مسعود سلطانی فر به عنوان وزیر ورزش  و 
جوانان با روسای فدراسیون های ورزش ی، حضور معاونان 
در  ورزشی  های  فدراسیون  روسای  و  ستادی  مدیران  و 

وزارت ورزش  و جوانان برگزار شد.
تسلیت  این نشست ضمن  در  وزیر ورزش  و جوانان 
صفر،  ماه  سوم  دهه  سوگواری  ایام  و  حسینی  اربعین 
درگذشت آیت الله موسوی اردبیلی را نیز تسلیت گفت.

وی ادامه داد: در خصوص برنامه ها و مسیر حرکت آینده 
فدراسیون ها، هم در ارتباط با موضوعات داخلی و هم در 
ارتباط با مسابقات خارجی و موضوعات بین المللی نشست 
های زیادی خواهیم داشت و تلاشمان این خواهد بود که به 
صورت ریزتر و متمرکزتر حرکت عمومی ورزش  کشور 
در دو حوزه همگانی و قهرمانی را بررسی، آسیب شناسی، 
حمایت و مدیریت کنیم و اصلاحات را جزء به جزء انجام 
این فرصت، سیاست های کلی، روش های  اما در  دهیم 

مدیریتی و انتظاراتی که از فدراسیون ها دارم را مطرح می 
کنم و از روسای فدراسیون ها می خواهم خیلی جدی به 

این مباحث بپردازند.
دکتر سلطانی فر در اولین محور سیاست های خود، حفظ 
ثبات، آرامش و امنیت را برای توسعه ورزش  کشور، نکته 
ای ضروری دانست و افزود: توسعه در سایه ثبات، آرامش 
و  ورزش   موضوعات  در  و  آید  می  وجود  به  امنیت  و 
جوانان هم باید خودمان را از جریان سازی و جو سازی 
های منفی دور نگه داریم تا بتوانیم با حفظ آرامش، شرایط 

را کنترل کنیم.
وزیر ورزش  و جوانان تصریح کرد: بزرگی و مدیریت، 
نیازمند صبر و سعه صدر است. مدیران ما نباید در مقابل 
هر جریان سازی و یا حرکت منفی زود عصبانی شوند و 
واکنش نشان دهند. باید ژرف اندیش و واقع نگر باشیم و 
در همه شرایط آرامش خود را حفظ کنیم تا در سایه این 
آرامش طرح ها و برنامه هایمان را اجرا و به اهداف خود 

دست پیدا کنیم.
دکتر سلطانی فر، نظارت بر فعالیت های زیرمجموعه های 
فدراسیون ها را محور دوم سیاست های فدراسیون های 
ورزش ی دانست و افزود: فدراسیون ها باید بر مجموعه 
های زیر نظرشان مخصوصا هیات های استانی خود 
ها  برنامه  زمینه  در  چه  و  پشتیبانی  حوزه  در  چه 

نظارت دقیق داشته باشند.
کابینه  واقع  در  استانی  های  هیات  که  این  بیان  با  وی 
فدراسیون ها هستند گفت: همان طور که در جلسه معارفه 
اشاره کردم ۵0 درصد مدیریت را نظارت و پیگیری می دانم 
که این مورد در فدراسین ها نیز باید انجام و ارزیابی شود.

سجادی: استعدادیابی یکی از محورهای اصلی وزارت ورزش است

سبکترین دوچرخه برقی دنیا ساخته شد

سلطانی فر: توسعه در سایه ثبات، آرامش و امنیت به وجود می آید

3

محققان موفق به ساخت دوچرخه ای شده اند که می گویند سبک ترین دوچرخه برقی دنیاست.این دوچرخه برقی که Model E  نام دارد، در شرکتی موسوم 
به Budnitz طراحی و ساخته شده است.محصول خبرساز این شرکت ساختار بسیار ساده ای داشته و به دلیل آنکه از آلیاژ تیتانیومی ساخته شده وزن بسیار 
کمی دارد.در این دوچرخه برقی موتور کوچک اما پرقدرتی تعبیه شده که تا 2۴ کیلومتر بر ساعت حداکثر سرعت دارد.باتری و کابلهای مورد نیاز دوچرخه به 
طرز هنرمندانه ای در آن جاساز شده اند تا ساده بودن ظاهر آن به خوبی حفظ شود.نکته جالب توجه اینجاست که دوچرخه سوار می تواند با استفاده از تلفن 
همراه خود موتور برقی دوچرخه را کنترل کند. باتری قدرتمند این دوچرخه تا 1۶0 کیلومتر کارایی دارد.همچنین آپشن جالبی برای آن در نظر گرفته شده که 
طی آن با نصب حسگرهای مخصوص در دوچرخه، تشخیص اینکه دوچرخه سوار در سربالایی رکاب می زند به شیوه ای هوشمندانه انجام شده و بدین ترتیب 

نیروی بیشتری از سوی موتور به کار گرفته می شود.قیمت این دوچرخه حداقل 39۵0 دلار است.



چایچی:رکابزنان پیست محک خوبی خوردند
از  رضایت  ابراز  با  دوچرخه سواری  ملی  های  تیم  مدیر 
عملکرد رکابزنان در دو کاپ آسیایی تایلند و هند گفت: هر 
چند نتیچه خوبی گرفتیم اما معتقدم هر نتیجه ای بگیریم باز 
پیست  مسابقات  گفت:  چایچی  می کنند!مصطفی  انتقاد  هم 
کمتر  جاده  های  رقابت  به  نسبت  جهان  و  آسیا  سطح  در 
است و ما با بررسی رقابت های داخل قاره ای آسیا حضور 
در دو کاپ هند و تایلند را برای ملی پوشان برنامه ریزی 
کردیم. هدف از حضور در این رقابت ها افزایش انگیزه و 
شناخت بچه ها بود. رکاب زنان محک خوبی خوردند و ما 
نیز به هدفمان یعنی بیشتر شدن شناخت آنها برای انجام کار 

گروهی با هم رسیدیم.
وی با بیان اینکه رکاب زنان در کاپ تایلند صاحب 11 مدال 
شدند، گفت: ما در کاپ هند 3 ورزشکار سرعتی و در کاپ 
تایلند با 1۵ نفر از جمله تیم بانوان راهی رقابت ها شدیم. 
مدال های خوبی هم گرفتیم. یک طلا، ۶ نقره و ۴ برنز حاصل 
تلاش ورزشکارانمان بود، سه ورزشکار ما در تایلند به فینال 
رسیدند که در یکی از روزها به دلیل هوای بارانی شانس 2 
طلای ما تبدیل به نقره شد با این حال هماهنگی و آمادگی 

بچه ها بسیار خوب بود.
مدیر تیم های ملی دوچرخه سواری خاطرنشان کرد: هدف 
ما برای اجرای برنامه های تمرینی و اردوها آمادگی برای 
حضور در مسابقات قهرمانی آسیای پیست در بهمن ماه و 
در کشور هند است. به زودی اردوهای مرحله جدید شروع 
می شود. در این مدت باقی مانده اردوها یا در تهران و شاید 
اهواز برنامه ریزی کنیم، در کنار آن با سازمان لیگ هماهنگ 
کرده ایم تا رقابت های لیگ پیست را در این مدت برگزار 
کنند. در این مدت دو مرحله لیگ نیز برگزار می شود که 
رکاب زنان فرصت رقابت و تمرین و آمادگی بیشتری را پیدا 
برنامه برون مرزی  آیا  اینکه  خواهند کرد.چایچی در مورد 
دیگری هم برای رکاب زنان تدارک دیده خواهد شد یا خیر 
هم گفت: قطعا دنبال این مساله هستیم ما دنبال این هستیم 
که یک اردو قبل از مسابقات قهرمانی آسیا در هندوستان برپا 
کنیم به نظرم شرایط پیست هند خوب بود و مسابقات هم که 
قرار است در این کشور برگزار شود. پیست دوچرخه سواری 
هندوستان چوبی است و مطمئنا اگر بتوانیم قبل از رقابت ها 

در این پیست تبدیل کنیم به سودمان تمام می شود.
وی با بیان اینکه از نتایج رکاب زنان راضی است اما باز هم 
انتقاد می کنند، گفت:  نتایج ملی پوشان  از روند و  منتقدان 
عملکرد رکابزنان پیست در این دو کاپ خوب بود در کنار 
آن رکاب زنان جاده ای در مسابقات قهرمانی جاده جهان هم 
بسیار خوب ظاهر شدند. ما هر نتیجه ای بگیریم منتقدان از 
ما انتقاد می کنند هر فردی هم که انتخاب می شود باز هم 
از انتخاب نفرات انتقاد می کنند. ظاهرا مشکل نتیجه رکاب 
ملی  های  تیم  هستم!مدیر  چایچی  من  مشکل  نیست  زنان 
دوچرخه سواری تصریح کرد: کسانی که انتقاد می کنند، دنبال 
مسائل شخصی یشان هستند. می گفتند من قرار است پسرم 
را به المپیک برزیل ببرم، اما حتی وی در اردوهای تیم ملی 
المپیک هم حاضر نبود. همینطور قرار بود پسرم به رقابت 
های قهرمانی جهان در قطر برود، اما در آخرین لحظات به 

این رقابت ها هم اعزام نشد.

دوچرخه سواری منظم ریسک حمله قلبی را کاهش می دهد
در یک مطالعه، محققان هزاران دانمارکی ۵0 تا ۶۵ ساله را بررسی کردند. محققان 
دریافتند افرادی که شروع به دوچرخه سواری کرده بودند و این روند را به طور 
منظم ادامه می دادند در مقایسه با کسانی که دوچرخه سواری نمی کردند 2۵ 
درصد کمتر در معرض ریسک ابتلا به بیماری قلبی در طول 1۵ سال قرار داشتند.
همچنین دانمارکی های که به طور منظم از دوچرخه استفاده می کردند 11 تا 18 
درصد کمتر در طول 20 سال نظارت، دچار حمله قلبی شدند.محققان دانشگاه 
دانمارک جنوبی معتقدند فواید دوچرخه سواری منظم نشانه قوی ای است که 
نشان می دهد دوچرخه سواری می تواند موجب تقویت سلامت قلب شود.در 
مطالعه ای دیگر، وضعیت بیش از 20 هزار سوئدی در دهه های سنی ۴0، ۵0 
و ۶0 به مدت 10 سال تحت نظر بود. در مقایسه با کسانی که ورزش نکرده 
بودند، افرادی که به طورمنظم رکاب می زدند به شکل قابل توجهی کمتر در معرض چاقی، فشارخون بالا، کلسترول بالا و دیابت 
بودند. همه این موارد از فاکتورهای پرخطر اصلی بیماری قلبی محسوب می شوند.محققان عنوان می کنند تداوم دوچرخه سواری 
یا شروع آن ممکن است از 2۴ درصد موارد چاقی، ۶ درصد موارد تشخیص فشارخون بالا، 13 درصد موارد تشخیص کلسترول 

بالا و 11 درصد مورد دیابت پیشگیری کند.

دکتر طباطبایی با مسئولین فدراسیون دیدار کرد

دفتر  مدیرکل  و  ایران  دوپینگ  با  مبارزه  ستاد  رئیس 
و  فدراسیون  سرپرست  با  قهرمانی  ورزش  استعدادیابی 
محمد رضا کاشانی دیدار کرد.رامین طباطبایی رئیس ستاد 
مبارزه دوپینگ ایران به همراه معاون و کارشناس ورزشی 
دیدار  کاشانی  رضا  محمد  و  پریچهره  نصرالله  با  با  خود 
پریچهره  به  تبریک  ضمن  دیدار  این  در  کرد.طباطبایی 
دوچرخه  فدراسیون  سرپرستی  تصدی  برای  کاشانی  و 
بخش  نوید  را  ایشان  دبیری حضور  سرپرست  و  سواری 
موفقیت های بسیار برای این فدراسیون عنوان کرد.در این 
نشست سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری از همکاری 
و مساعدت های ستاد دوپینگ تشکر کرد و اظهار داشت با 
همکاری های طرفین می توان فضای سالم تری در رشته 
های ورزشی شاهد بود.پریچهره اعلام کرد این فدراسیون 
حاضر است در همه زمنیه ها با ستاد دوپینگ همکاری و 
تعامل داشته باشد.در این نشست دکتر طباطبایی مدیر کل 
دفتر استعدادیابی و توسعه ورزش قهرمانی همچنین پس 
از توضیح برنامه های تمرینی ملی پوشان توسط مدیر تیم 
های ملی، بوسیله دستگاه SRM و تاثیرات این دستگاه روی 
عملکرد آنان،قول مساعد دادند تا جهت تامین بودجه برای 
خرید بیشتر این دستگاهها همکاری های لازم را داشته باشند.

مساعدت دکتر سجادی 
جهت خرید دستگاه پاور

با مساعدت معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش 
هزینه های خرید دستگاه پاور تامین شد.با تلاش های نصرالله 
با مساعدت دکتر نصرالله  پریچهره سرپرست فدراسیون و 
سجادی معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
ورزش مبلغ یکصد میلیون تومان جهت خرید دستگاه پاور 
– تست و آمادگی جسمانی- به فدراسیون دوچرخه سواری 
استعدادیابی  مالی حوزه  منابع  بخش  از  مبلغ  شد.این  داده 
بین  نشستی  در  پیش  میشود.چندی  تامین  ورزش  وزارت 
سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری و دکتر طباطبایی مدیر 
کل دفتر استعدادیابی وزارت ورزش و جوانان درخصوص 
نحوه کار و تاثیرات مثبت دستگاههای پاور توضیحاتی توسط 
مصطفی چایچی ارائه شد که مورد استقبال دکر طباطبایی قرار 
گرفت.لازم به ذکر است کمیته تیم های ملی فدراسیون قصد 
دارد تا با افزایش تعداد دستگاههای پاور این امکان را برای 
همه ورزشکاران سایر استان ها فراهم آورد تا ورزشکاران 
و استعدادهای کشف شده سطح آمادگی خود را برای رشته 
دوچرخه سواری بسنجند.دستگاه پاور مختص رشته دوچرخه 
سواری است و رکابزنی که روی این دستگاه قرار می گیرد می 
تواند با مسیر سازی که دستگاه در زمان های مشخص ترسیم 
می کند اطلاعات کاملی از وضعیت جسمانی روی دوچرخه 
بدست بیاورد.این دستگاه می تواند در بخش استعدادهایی که 

در سراسر کشور حضور دارند کمک شایانی کند.
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پیش به سوی افتخار
پس از المپیک سیاست فدراسیون حمایت از جوانان و حضور پرقدرت در المپیک 2020 شد.کمیته تیم های ملی با نگاه ویژه تری به جوانان، 
سعی دارد با ارائه برنامه بلند مدت ضمن توجه به بازی های پیش روی،نگاه عمیقی به رقابت های المپیک نوجوانان که در سال 2018 در 

بوینس آیرس داشته باشد.
برای همین عملا مشاهده می کنیم کادر فنی تیم ملی امیدواری زیادی دارد تا دوچرخه سواران بانوان و آقایان در همه رشته ها بتوانند ضمن 
موفقیت در مسابقات پیش رو جواز حضور در المپیک نوجوانان را کسب کنند.طبق اعلام کمیته بین المللی امتیازات دوچرخه سواران از 
ابتدای سال 2017  برای کسب سهمیه المپیک ملاک قرار داده می شود.امیدواریم رکابزنان جوان بتوانند در مسابقات آسیایی پیش رو در 

بحرین  و هندوستان موفق ظاهر شوند.

قهرمانی دوچرخه سواری جاده جهان  رقابتهای  یافتن  پایان  با 
فدراسیون جهانی این رشته آخرین رنکینگ رکابزنان را در حالی 
اعلام کرده که شاهد سقوط و صعود رکابزنان ایران در این جدول 
بودیم.در آخرین رده بندی اعلام شده از سوی اتحادیه جهانی 
دوچرخه سواری که در ماه اکتبر منتشر شده است، پیتر ساگان 
رکابزن اهل اسلواکی) عضو تیم باشگاهی روسیه( در رده اول 
است. کریستوفر فروم از بریتانیا دوم و گرک ون آورمیت از 
بلژیک سوم می باشد.در بخش تورهای قاره ای در قاره آفریقا، 
ون  آمریکا  قاره  در   ، جنوبی  آفریقای  از  اوکوباماریام  تسفوم 
آورمیت از بلژیک، در قاره آسیا کاوندیش اهل بریتانیا، در قاره 
اروپا پلنک کارت از بلژیک و در قاره اقیانوسیه لیک از استرالیا 

عناوین اول را در اختیاردارند.
مارک  آسیایی  تورهای  در  حاضر  رکابزنان  برترین  بخش  در 
کاوندیش اهل بریتانیا که با همراهی تیمی از آفریقا در تورهای 
این قاره حاضر است در رده اول قرار گرفته است. پیتر ساگان 
اسلواکی به همراه ادوارد برسان نروژی هر دو از باشگاهی از 

روسیه دوم و سوم هستند.
اما در رده بندی برترین های رکابزنان حاضر در تورهای آسیایی 
شاهد سقوط و صعود رکابزنان ایرانی بودیم. در این رده بندی 
صمد پورسیدی که در ماه گذشته در رده دوم قرار داشت در 
نیمه ماه به رده نهم و هم اکنون به رده دهم آسیا سقور کرده 
است. آروین معظمی گودرزی تنها رکابزن ایرانی است که نسبت 
به دو هفته گذشته در جدول آسیا صعود قابل توجهی داشته 
است. معظمی در ماه گذشته در رده 12 قرار داشت در نیمه ماه 
جاری میلادی به رده بیستم سقوط کرد اما در رده بندی نهایی 
ماه اکتبر با صعود شش پله ای به رده 1۴ رسید. امیر کلاهدوز 
رکابزن جوان ایران هم از رده 22 به 19 صعود سه پله ای داشت.
قادر میزبانی از 23 به 2۵ ، رحیم امامی از 31 به 29، احد کاظمی 
از 3۴ به 39، مهدی سهرابی از ۶0 به ۶8 ، محمد گنج خانلو با 
وجود درخشش در مسابقات قهرمانی جهان قطر از رده 8۵ به 

رده 93 ، مهدی رجبی از 102 به 11۴ سقوط کرد.
در رده بندی نیمه ماه علیرضا حقی از رده 11۴ به رده 1۴8 

سقوط کرد و در پایان ماه به دلیل اعلام قطعی تست دوپینگ اش 
از سوی  uci نام وی از لیست رنکینگ جهانی حذف شد.در 
بخش باشگاهی قاره آسیا، تیم پیشگامان کویر یزد با یک پله 
صعود و 91۵ امتیاز در رده اول ایستاد. تیم شهرداری تبریز با 
88۴ امتیاز دوم و اوکراین با 79۴ امتیاز سوم است.در بخش 
تیم های ملی تیم ایران با 1۵87 امتیاز اول است. تیم قزاقستان 
با 1۴۵1 امتیاز دوم و ژاپن با 88 امتیاز سوم است.در رده بندی 
کلی تیم های ملی جهان، فرانسه ، بلژیک و ایتالیا اول تا سوم 
هستند. قزاقستان در این رده بندی در رده 2۴ ایستاده وایران 
از رده سی به بیست و هشت صعود کرده است.در رده بندی 
اعلام شده از سوی اتحادیه جهانی دوچرخه سواری در بخش 
مردان و رده سنی زیر 23 سال در قاره آسیا کره جنوبی با 381 
امتیاز، قزاقستان با 3۶2 امتیاز و ایران با 173 امتیاز سوم است.
در بخش زنان و در رده سنی بزرگسالان جهان مگان گارنیر از 
آمریکا اول است. در رده بندی تیم زنان هلند، آمریکا و ایتالیا 

اول تا سوم هستند.

ایـران همچنان در صدر آسیا
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رده بندی اتحادیه جهانی دوچرخه سواری
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پیشگامان قهرمان دوچرخه سواری آسیا در سال ۲۰۱۶ شد
تیم دوچرخه سواری پیشگامان در رده بندی پایانی فدراسیون جهانی دوچرخه سواری در سال 201۶ صدرنشین شد و قهرمانی 
آسیا را از آن خود کرد.تیم دوچرخه سواری پیشگامان پس از درخشش در تورنمنت های بین المللی قاره کهن در طول سال 

201۶ در رده بندی پایانی فدراسیون جهانی دوچرخه سواری نیز موفق شد صدرنشین شود و بر بام آسیا قرار گیرد.تیم دوچرخه 
سواری پیشگامان با 91۵ امتیاز موفق شد با اقتدار بالاتر از دیگر رقبای خوب همانند سال 201۵ در صدر رده بندی بهترین 

تیم های دوچرخه سواری آسیا قرار گیرد.گفتنی است؛ تیم شهرداری تبریز و تیم کولس اوکراین در جایگاه های دوم و سوم این 
رده بندی قرار گرفتند.

روزبهان: تمرکز اصلی هیات بر برگزاری مرتب و 
قانونمند مسابقات بوده!

رییس  روزبهان  مهدی 
ه  خ ر چ و د ت  ا ی ه
خراسان  استان  سواری 
مسال  ا گفت: جنوبی 
هیات  اصلی  تمرکز 
و  مرتب  برگزاری  بر 
بوده  مسابقات  قانونمند 
تا دوچرخه سواران برای 
و  کشوری  های  رقابت 
شوند.بر  اماده  جهانی 
این اساس ما 18 مسابقه 

داخلی و دو مسابقه کشوری را در این مدت برگزار کردیم.در برخی 
از این مسابقات تا 120 رکابزن کورسی و کوهستان داشتیم که در 
نوع خود بی نظیر است.در این شش ماه دو مسابقه سرعت برای 
بانوان در پیست دوچرخه سواری ثامن داشتیم که ناظرین،داوران و 
تماشاچیان همگی خانم بودند.برگزاری مسابقه کشوری کوهستان 
در چشمه سبز گلمکان و مسابقات کشوری نوجوانان در نیشابور 
بصورت بسیار پرشور از فعالیت های هیات بوده است.برنامه دومی 
که انجام گرفته اعزام های منظم چه در مسابقات کشوری ،لیگ و 
اردوی تیم ملی بوده است.در شش ماهه اول ما 8 اعزام به مسابقات 
کشوری داشتیم که اعزام 19 تیر منجر به کسب ۵ طلا و در نهایت 
کسب کاپ قهرمانی بین 2۴ تیم برای خراسان رضوی شد و اعزام 
بانوان در تاریخ 31 تیرماه منجر به کسب یک طلا ، سه نقره و یک 
برنز و در نهایت نایب قهرمانی تیم بانوان استان شد. ضمن اینکه 
مدال برنز تیم تریال در اعزام 29 مرداد را نیز داشتیم. در این مدت 
دو اعزام به تیم ملی داشتیم که شامل اعزام اقای دانشور به مسابقات 
کاپ اسیایی هندوستان در 2۴ شهریور و کسب مدال طلای اسپرینت 
به  فرزین  و  خانم ضرغامی  اعزام  و  ایشان  توسط  کایرین  نقره  و 
اردوی تیم ملی برای مسابقات آسیایی تایلند 28 شهریور بوده است.
فعالیت بعدی هیات حضور اعضا  در منزل پیشکسوتان این رشته 
جهت تجلیل و بزرگداشت زحماتشان در این رشته بوده است که 
از شش پیشکسوت در این مدت تجلیل کرده و لوح یادبود تقدیم 
شده است.فعالیت دیگر هیات برگزاری دوره های استعدادیابی و 
در ادامه برگزاری کلاس های مرتب اموزشی جهت استعدادپروری 
بوده است .فرهنگ سازی جهت استفاده کمتر از خودرو شخصی 
و برگزاری مرتب سه شنبه های بدون خودرو فعالیت بعدی هیات 
بوده است چنانکه در این شش ماه ما 7 پویش در مشهد،19 پویش 
در کاشمر، ۴ تا قوچان،۴ تا مه ولات ،3 پویش در نیشابور، یکی 

خلیل ابادو 3 پویش در تربت حیدریه داشته ایم.
در  سواری  دوچرخه  های  همایش  ها  برنامه  سایر  با  همزمان 
مناسبت های گوناگون در مشهد و شهرستان ها انجام پذیرفته 
است که فقط در مشهد شامل 3 اردیبهشت گرامیداشت میلاد 
امیرالمومنین،31 اردیبهشت هفته جوان،با همکاری هلال احمر 

بوده است.

تذکر و اخذ تعهد کتبی به پیشکسوتان و رکابزنان متخلف
پریچهره سرپرست  با حضور  آذرماه  دوم  شنبه  فدراسیون دوچرخه سواری سه  انضباطی  کمیته  نشست 
فدراسیون ،محمدی رییس کمیته انضباطی، ناهید ایروانی نایب رئیس بانوان، چایچی مدیر تیم های ملی، 
خانم خسرو شاهی مسئول حقوقی فدراسیون ، کاظمی و صباغی نمایندگان وزارت ورزش و جوانان و اصغر 
خالقی مشاور سرپرست فدراسیون برگزار شد.اعضای کمیته انضباطی فدراسیون دوچرخه سواری در پایان 
با توجه به عدم آگاهی ورزشکاران از چگونگی مراحل اداری اعزام به مسابقات برون مرزی، مقرر شد تا 
ضمن اخذ تعهد کتبی از متخلفین آنها متعهد شوند در صورت شرکت در مسابقات برون مرزی نسبت به 
کسب مجوز از فدراسیون و شورای برون مرزی وزارت ورزش و جوانان اقدامات لازم را معمول نمایند.

همچنین به کمیته پیشکسوتان فدراسیون در خصوص نظارت هرچه بیشتر بر اعزام تیمهای پیشکسوتان به مسابقات 
برون مرزی تذکر داده شد .همین طور به آقای بیژن امیر آخوری به دلیل عدم رعایت مفاد آیین نامه شورای برون 
مرزی و اعزام ورزشکاران به مسابقات برون مرزی ضمن دریافت تذکر کتبی و فرصت داده شد تا ظرف مدت یک 
هفته مستندات خود را در این خصوص به کمیته انضباطی فدراسیون ارائه نمایند. بانوان رکابزن ایران مدتی پیش بدون 

دریافت مجوز شورای برون مرزی در رقابتهای دوچرخه سواری تایلند شرکت کرده بودند.

صدرنشینان لیگ جاده جوانان
دومین و آخرین مرحله لیگ جاده جوانان کشور با برگزاری 
مسابقه تایم تریل انفرادی در شهرستان مهریز یزد برگزار 
شد .در این مسابقه که 17 رکابزن در قالب 9 تیم مسافت 
با یک دیگر پرداختند که در  1۴ کیلومتری را به رقابت 
پایان پوریا حسینی از تیم کاشی پرسپولیس مدال طلا را 
به گردن آویخت جعفر علیزاده از پتروشیمی تبریز مدال 
نقره را از آن خود کرد و سید علیرضا هاشمی مزرعه نو از 

آرمان ورزش اردکان بر سکوی سوم ایستاد .این مسابقات به 
میزبانی هیئت دوچرخه سواری شهرستان مهریز با برگزاری 

مسابقه استقامت جاده به پایان رسید .
زمان  با  پرسپولیس  کاشی  تیم  از  حسینی  پوریا   -1

21:1۶:88
زمان  با  تبریز  پتروشیمی  تیم  از  علیزاده  جعفر   -2

21:17:09
3- سید علیرضا هاشمی مزرعه نو از تیم آرمان ورزش 

اردکان با زمان 21:20:۴3

استقامت  مسابقه  برگزاری  با  کشور  جاده  جوانان  لیگ 
به مسافت 70 کیلومتر و با شرکت 37 رکابزن از 9 تیم 
در شهرستان مهریز یزد پایان یافت که در پایان رکابزنان 
پتروشیمی تبریز هر سه سکوی قهرمانی این رشته را از 
آن خود کردند .در این مسابقه جعفر علیزاده،مهدی مینقی 
زاده و بهنام آبیار هر سه از پتروشیمی تبریز به ترتیب اول 
تا سوم شدند و در مجموع تیمی کاشی پرسپولیس مهریز 
یزد در صدر قرار گرفت پتروشیمی تبریز دوم شد و آرمان 

ورزش اردکان در جایگاه سوم قرار گرفت.
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محمد رضا کاشانی سرپرست دبیری فدراسیون از برگزاری مسابقه 
جایزه بزرگ مازندران ابراز رضایت کرد.محمد رضا کاشانی سرپرست 
دبیری فدراسیون در مسابقه جایزه بزرگ این استان مازندران که به 
مناسبت سالروز شهادت حسین فهمیده برگزار شد حضور یافت و از 
این مسابقه ابراز رضایت کرد.وی اظهار داشت : این مسابقه در هوایی 
بسیار عالی و با هماهنگی کامل ارگان های استانی از جمله ادارات 
ورزش تمامی شهرستان های مسیر مسابقه پلیس راه و انتظامی استان 
مازندران و با زحمات بسیار زیاد تیم داوری، پرسنل هیئت مازندران 
و تیم اجرایی مسابقه بسیار خوب و در سطح بالایی برگزار شد.وی 
افزود : در پایان این مسابقه به نفرات برتر سه رده سنی جوایز نقدی 
اهدا شد که تقدیر از چند تن از مدال آوران ارزنده رشته دوچرخه 
سواری نیز جای تقدیر و تشکر از هیئت دوچرخه سواری مازندران 
دارد ، کاشانی ادامه داد : تمامی عوامل اجرایی هیئت و کلیه دست اندرکاران مسابقه تنها به قصد هرچه 

بهتر برگزار شدن مسابقه گام برداشتند .

کاشانی: مسابقه مازندران بسیار خوب برگزار شد



ریاحی:برای فرهنگ دوچرخه 
سواری اقدامات خوبی انجام دادیم

رئیس هیات دوچرخه سواری یزد گفت:برای فرهنگ 
دوچرخه سواری در استان اقدامات مفیدی انجام دادیم 
و تیم دوچرخه سواری استان هم اکنون در آسیا صدر 
نشین است.محمد حسین ریاحی در گفتگو با رکاب 
زیر  به  احتیاج  سواری  دوچرخه  کرد:ورزش  بیان 
ساخت و شرایط مناسب فرهنگی و اجتماعی دارد و 
ما سعی کردیم فرهنگ سازی در این خصوص صورت 
گیرد تا بتوانیم از این وسیله ورزشی به صورت مطلوب 
استفاده کنیم که به همت بخش خصوصی ۴ ایستگاه 
توزیع دوچرخه در مناطق پر رفت و آمد شهر احداث 
شد و این فرهنگ سازی را ادامه دار کردیم تا با کمک 
حرکت  برای  امنی  و  مناسب  مسیرهای  شهرسازی 
شهروندان در نظر گرفته شود و تیم دوچرخه سواری 
استان با ختلاف خوبی در آسیا مقام اول را کسب کرده 
است.وی افزود:با هیات همگانی برای روزهای بدون 
برخی  دادیم و  انجام  خودرو هماهنگی های خوبی 
از شهروندان علاقمند را دور هم جمع کردیم که با 
دوچرخه تا محل کار خود را رکاب بزنند زیرا در قانون 
دوچرخه سواری عمومی،دوچرخه را یک وسیله نقلیه 
می داند و اگر مشکلی در خصوص رانندگی با این 
وسیله پیش بیاید با وی همانند یک ماشین برخورد 
می کنند باید اقداماتی صورت بگیرد تا قوانین را تغییر 
بیان کرد:بخش خصوصی را  ادامه  بدهیم.ریاحی در 
در این رشته فعال کردیم و میزبانی مسابقات بزرگ 
قهرمان کشوری در رده سنی نوجوانان و جوانان را 
به میزبانی هیات دوچرخه سواری یزد برگزار کردیم 
و در همین مسابقات رکابزنانمان رتبه نخست را برای 
رقابتهای دوچرخه  آوردند همچنین  به دست  استان 
سواری جامعه کارگری به همراه هیات کارگری یزد 
و با حضور 1۵ تیم برگزار شد که در نهایت استان 
یزد رتبه اول را به خود اختصاص داد و دراین دو 
عرصه تلاش های چشمگیری صورت گرفت.رئیس 
هیات دوچرخه سواری یزد در ادامه خاطر نشان کرد: 
باشگاه های  بین  در  که  این مدت تلاش کردیم  در 
بیاوریم   وجود  به  همدلی  استان  سواری  دوچرخه 
اگرچه مشکلاتی مانند تکمیل نشدن پیست دوچرخه 
سواری استان همچنان پا برجاست اما همت مسئولان 
را می طلبد که اعتباراتی برای این مسئله اختصاص 

بدهند و بتوانیم اعتبارات تکمیلی بگیریم.

حججی:یک اتفاق کوچک بازتاب 
کشوری خواهد داشت

قم گفت:فعالیت  هیات دوچرخه سواری  رئیس 
ای در در رشته دوچرخه سواری  های گسترده 
داریم اما توسعه این ورزش برای بانوان در سطح 
استان امکان پذیر نیست زیرا یک اتفاق کوچک 
حججی  داشت.کاظم  خواهد  کشوری  بازتاب 
در گفتگو با رکاب در خصوص عملکرد هیات 
دوچرخه سواری قم در ۶ ماهه نخست سال اظهار 
کرد:امسال در چند بخش فعالیت داشتیم اما باید 
بگویم در بخش همگانی کردن ورزش دوچرخه 
فعال  محلات  در  مسابقات  برگزاری  و  سواری 
تر بودیم وهمایش های مختلفی برای دوچرخه 
در  همایش  آخرین  که  کردیم  برگزار  سواری 
ماهه   ۶ در  افزود:  بود.وی  آبان   13 خصوص 
جمله  از  استانی  داخلی  مسابقه   ۴ سال  نخست 
کورسی در رده نوجوانان ،جوانان و بزرگسالان 
داشتیم و در رشته کراس کانتری نیز برای دو رده 
برگزار  استانی  رقابت  نیز  بزرگسالان  و  جوانان 
برگزار  استانی  لیگ  مرحله  سه  همچنین  کردیم 
است  مانده  باقی  آن  دیگر  مرحله  یک  که  شد  
همچنین در هر مرحله لیگ یک رقابت دور حذفی 
خواهیم داشت.حججی در ادامه بیان کرد:به منظور 
استعداد یابی مسابقاتی در محلات برگزار کردیم و 
رکابزنانی که توانایی خوبی در این رشته داشتند 
برای آموزش حرفه ای انتخاب شدند اما در بخش 
بانوان به خاطر محدودیت درون استانی فعالیت 
زیادی نمی توان انجام داد زیرا اگر یکی از بانوان 
با دوچرخه در داخل شهر رکاب بزند بازتابش را 
در کل کشور شاهد خواهیم بود به این خاطر به 
این کار اجتناب کنند و  از  بانوان توصیه کردیم 
برای آنها ورزشگاه یادگار امام و بوستان نرگس 
این بوستان هم  ایم اگرچه در  را در نظر گرفته 
محدودیت مسیر وجود دارد.رئیس هیات دوچرخه 
که  کشوری  مسابقات  خصوص  در  قم  سواری 
رکابزنان قم در آن شرکت کرده اند ،عنوان کرد:در 
رقابتهای کشوری لیگ ها و رشته های کوهستان 
شرکت کردیم که در مجموع یک مدال نقره در 
رشته کراس کانتری و یک مقام سومی در همین 
رشته کسب کردیم در لیگ جوانان نیز یک مقام 

سومی به دست آورده ایم.

ثقفی:برای چهره سازی در دوچرخه سواری 
برنامه ریزی کرده ایم

رئیس هیات دوچرخه سواری همدان گفت:در حال 
حاضر به مقام آوری فکر نمی کنیم و بر روی چهره 
سازی برای آینده دوچرخه سواری همدان برنامه 
ریزی کرده ایم.علی ثقفی در گفتگو با رکاب در 
خصوص عملکرد ۶ ماهه هیات اظهار کرد: هیات 
استان بیشتر بر روی رده های سنی پایه برای چهره 
علی  نمونه  برای  کند  می  گذاری  سرمایه  سازی 
قیاسی یکی از رکابزنانی است که از پایه برای وی 
سرمایه گذاری انجام دادیم و فعلا برای مقام آوری 
فعالیت نمی کنیم بلکه پایه سازی را آغاز کردیم تا 
در آینده ای نه چندان دور به مقام آوری برسیم و 
تا آن زمان اگر باشم یا نباشم در هر صورت از نتایج 
شد.وی  خواهم  استان خوشحال  رکابزنان  ارزنده 
هیات  برای  که  ریزی  برنامه  به  توجه  با  افزود: 
صورت گرفته بود همایش همگانی در خصوص 
آشنایی شهروندان استان با رشته دوچرخه سواری 
برگزار کردیم ودو مرحله از رقابتهای قهرمانی استان 
را در رشته کورسی و استقامت جاده برگزار کردیم.

ثقفی در ادامه تصریح کرد: یکی دیگر از برنامه های 
هیات طی ۶ ماهه اول سال 9۵ استعداد یابی بود 
که دو تا از رکابزنان هیات استان به نام های سینا 
کرمیان و حمید رضا کرمی ثمره این استعدادیابی 
های  کلاس  همچنین  کرد:  تصریح  هستند.وی 
 3 درجه  مربیگری  به  علاقمندان  برای  آموزشی 
برگزار کردیم و در فصل تعطیلات برای رده های 
سنی پایه، مدرسه دوچرخه سواری تدارک دیدیم 
که باتوجه به رده سنی،علاقمندان در این دوره ثبت 
نام می کردند و این فعالیت هیات موجب شد که 
دانش آموزان در اوقات فراغتشان بر روی زمین در 
رشته های کورسی و کوهستان تمرین کنند. رئیس 
هیات دوچرخه سواری همدان در خصوص حضور 
رکابزنان استان در مسابقات کشوری تاکید کرد: در 
اعزام های قهرمان کشوری حضور فعالی داشتیم و 
در رقابتهای لیگ دسته یک ،1 مدال طلا و 3 مدال 
برنز کسب کردیم همچنین برای حضور در مرحله 
اراک برگزار شد هم  دوم لیگ دسته یک، که در 
حضور خواهیم داشت.وی در خصوص وضعیت 
مالی هیات همدان خاطر نشان کرد:وضعیت مالی 

هیات اصلا مناسب نیست.

لیمویی:دو کاپ قهرمانی توسط بانوان کسب کردیم
رئیس اسبق هیات دوچرخه سواری اصفهان گفت: در شش ماهه نخست 
سال دو کاپ قهرمانی توسط بانوان اصفهانی به دست آوردیم و فعالیت 
با رکاب در  لیمویی در گفتگو  بود.کیوان  رکابزنان هیات رضایت بخش 
سواری  دوچرخه  هیات  در   9۵ سال  نخست  ماهه   ۶ عملکرد  خصوص 
بانوان و در رده سنی جوانان و  اصفهان اظهار کرد:در رقابتهای کورسی 
بزرگسالان 2 عدد کاپ قهرمان کشوری را کسب کردیم همچنین در بخش 
نوجوانان قهرمان ایران شدیم ودر مسابقات قهرمان کشوری رشته تریال 
رتبه سوم را به دست آوردیم.وی افزود: همچنین سرمربی تیم دوچرخه 
سواری کوهستان "پریموث استرانکار" به منظور  استعدادیابی چند روزی 
این مدت در رشته کورسی ۵0 رکابزن  در اصفهان حضور داشت و در 
خوب استعدادیابی شدند.لیمویی در خصوص همایش هایی که برای توسعه 
دوچرخه سواری در اصفهان انجام شد یاد آور شد: تا به حال ۴همایش در اصفهان به منظور توسعه دوچرخه 
سواری با سر فصل های عید فطر،پلیس نیروی انتظامی،روز تربیت بدنی و روز اصفهان برگزار کردیم و یک 
گروه 3۵ نفره با شعار هوای اصفهان را داریم با حضور جمعی از قهرمانان و پیشکسوتان در یک سفر گروهی 

با دوچرخه به مشهد مقدس اعزام شدند. 

زارع:تور استانی به یاد ۱88۰ شهید برگزار کردیم
رئیس هیات دوچرخه سواری کهگیلویه و بویراحمد گفت:به مناسبت 1880 
شهید کردستان یک تور دوچرخه سواری در مسافت بین یاسوج تا بهشت 
گمشده فارس برگزار کردیم.فرج اله زارع در گفتگو با رکاب در خصوص 
عملکرد شش ماهه نخست امسال هیات اظهار کرد:در ۶ ماهه نخست سال 
هیات دوچرخه سواری کهگیلویه و بویراحمد 20 همایش برگزار کرده است 
و یک تور به مناسبت 1880 شهید استان در مسافت بین یاسوج تا بهشت 
گمشده ورودشت در فارس برگزار شد که در مسیر رفت و برگشت این تور 
20 رکابزن حضور داشتند.وی افزود: مسابقات استانی متعددی به منظور آشنایی 
بیشتر شهروندان با رشته های دوچرخه سواری برگزار شد و از ابتدا سال تابه 
حال  1۵ ورزشکار استعدادیابی شده اند همچنین باتوجه به هماهنگی هایی 
که با فدراسیون دوچرخه سواری انجام دادیم مسابقات استانی را از ۴ آذر ماه در شهرستان گچ ساران در رشته های 
سرعت اجرا خواهیم کرد.زارع در ادامه خاطر نشان کرد:به خاطر آغاز فصل سرما مسابقات استانی دوچرخه سواری 
را هر هفته به میزبانی مناطق گرمسیری برگزار خواهیم کرد و از سرپرست فدراسیون قول حضور در این رقابتها 
را گرفته ایم البته برگزار نشدن مجمع فدراسیون یک مشکل اساسی محسوب می شود و اگر این مجمع انتخاباتی 

زودتر برگزار شود مشکلات ما زودتر حل می شود زیرا فدراسیون احتیاج به یک رئیس پیگیر دارد.  
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* یادداشت روز

انتظارات جامعه دوچرخه سواری 
از رییس آینده فدراسیون

*آتنا خلیلی
مهمترین دغدغه این روزهای فدراسیون دوچرخه سواری مشخص 
شدن تاریخ انتخابات است تا این فدراسیون بعد از گذشت سه ماه 
صاحب رییس شود. هر چند که برنامه ها تقریبا طبق روال در حال 
انجام شدن است و تیم های ملی برای حضور در مسابقات قهرمانی 
آسیا آماده می شوند، اما هر چه زودتر تکلیف ریاست این فدراسیون 
مشخص شود، می توان از الان برای رویدادهای سال آینده برنامه 
ریزی کرد.برای انتخابات 10 نفر ثبت نام کرده اند و باید دید کدام 
از یک از آنها در صورت احراز صلاحیت و حضور در انتخابات می 
توانند سکان هدایت فدراسیون را برای چهار سال به دست بگیرند.هر 
کسی که از این انتخابات برنده بیرون بیاید، مهم عملی کردن برنامه 

ها و ایجاد تحولی در دوچرخه سواری ایران است .

*داشتن دیدی فراتر از آسیا
اینکه ایران از وجود رکابزنان توانمند بهره می برد، بر کسی پوشیده نیست 
به سمت دوچرخه  آنها  برای سوق دادن  بلند مدت  برنامه  اما مهم وجود 
سواری حرفه ای است .رکابزنان ایران بارها خود را در آسیا ثابت کرده اند 
و انتظار می رود رییس فدراسیون برنامه ای برای قدم گذاشتن آنها خارج 
از آسیا داشته باشد. حضور مداوم نه مقطعی در تورهای اروپایی، کاپ های 
جهانی ومسابقات جهانی می تواند کمک کند تا کم کم شاهد قدرت واقعی 

دوچرخه سواری ایران باشیم.

*مبارزه جدی با دوپینگ
دوپینگ مسئله مهمی است که در سطح بین المللی به  نام و اعتبار ایران 

گره می خورد بنابراین مبارزه با این معضل که همیشه گریبان گیر ورز 
شایران در همه رشته ها بوده  و هست، یکی از مهم ترین سرفصل 
های برنامه های رییس فدراسیون را به خود اختصاص می دهد تا شاهد 

رقابت رکابزنان در فضای سالم باشیم.

*باز کردن پای اسپانسرها به فضای دوچرخه سواری
اسپانسرها می  پای  باز کردن  از ظرفیت بخش خصوصی و  استفاده 
تواند به پیشرفت یک رشته ورزشی  و گسترده شدن برنامه ریزی ها 
کمک کند. اینکه بودجه دولتی کفاف تمام برنامه ها به ویژه در رشته 
پر مدالی مثل دوچرخه سواری را نمی دهد بر کسی پوشیده نیست. 
بنابراین یکی از وظایف اصلی یک رییس درآمدزایی است تا بتواند 
خیلی از برنامه های خود را عملیاتی کند. برای نمونه آوردن مربی 
درجه یک خارجی که دوچرخه سواری ایران به شدت به آن نیازمند 
است ، متحمل هزینه است و تا زمانی که رییس فدراسیون توانایی 
استفاده از ظرفیت بخش خصوصی را نداشته باشد شاید سالها زمان برد 
که شاهد حضور یک مربی درجه یک باشیم بنابراین باید فدراسیون از 
اسپانسر ها کمک بگیرد تا توانیم به سمت حرفه ای شدن گام برداریم.

*انتقاد و تعامل پذیر 
 در نهایت نیز انتقاد پذیری، مبارزه با ورزشکار سالاری،بهاد دادن به 
هیات های استانی،  ارتباط با رسانه ها و پاسخگو بودن و تعامل پذیری 
دیگر مواردی است که کسی که قصد دارد هدایت یک فدراسیون را 
باید در خود پرورش دهد تا بتوانددر فضای آرام،  روزهای درخشانی 

را برای دوچرخه سواری رقم بزند.

تاریخچه فدراسیون دوچرخه سواري 
جمهوری اسلامی ایران

فدراسیون دوچرخه سواري ایران در سال 1326 به ریاست استاد 
ایزدپناه تشكیل شد و در زمان اسد بهادر به اوج شكوفائي خود 
مسابقات دوچرخه سواري  گر  آغاز  که  رسید.دوچرخه سواراني 
بوده اند عبارتند از آقاغفار، نادر خاني ، امین سرور، گل طلب ، 

مزلقاني ، چیذري ، طلاکش و ابراهیمي .
- استاد احمد ایزدپناه 1326-1329

) کارشناس ورزش در تربیت بدنی و رئیس فدراسیون دو و میدانی(
- صدری میرعمادي 1329-1330

) خبرنگار روزنامه اطلاعات ورزشی(
- احمد ادب خواه 1330-1331

) کارشناس ورزش و معاونت فرهنگی ورزش سازمان تربیت بدنی (
- منوچهر قره گزلو 1331-1333

) کارمند ارشد دولت (
- احمدادب خواه 1333-1334

) کارشناس ورزش و معاونت فرهنگی ورزش سازمان تربیت بدنی (
- هلاکو رامبد 1334-1335

)رئیس شرکت هواپیمایی آل ایتالیا در تهران(
- اسد بهادر 1339-1335 )تحول دوچرخه سواری در این زمان 

آغاز شد(
)قهرمان اسبق دوچرخه سواری در کشور فرانسه، محل زندگی در 

فرانسه و دارای شرکت آنترپوز در ایران(
- سرتیپ وثیق 1339-1342

)افسر راهنمایی و رانندگی، فعال در رشته دوچرخه سواری(
- سپهبد رحیمي 1342-1344

)رئیس راهنمایی و رانندگی و افسر ارتش معروف به رحیم چرخی(
- سرتیپ اسدي 1344-1345

)افسر ژاندارمری، مسئول ورزش ژاندارمری(
- سرهنگ گل تپه 1345-1346

)افسر ژاندارمری، مسئول ورزش ژاندارمری(
- سرهنگ ایرواني 1346-1346

)افسر ژاندارمری، مسئول ورزش ژاندارمری(
- سرتیپ حسینعلی بیات 1346-1350
) افسر ژاندارمری، استاندار کردستان(

- بیژن جهانباني 1350-1357
) کارمند ارشد دولت(

• درسال 1357 بعد از بیژن جهانبانی کمیته ای به نام کمیته فدراسیون 
دوچرخه سواری با حضور 5 اعضاء )محمد فكری، مرتضی مهاجری، 
اصغر سمیعی، منوچهر روشن پور و اصغر خدایاری( شكل گرفت . 
این کمیته تا زمان انتخاب رئیس فدراسیون تصمیم گیری می کردند.

- سرهنگ احمد طلاکش 1358-1360
) پیشكسوت و ریاست تربیت بدنی ارتش در اصفهان(

- منوچهر روشن پور 1360-1363
) پیشكسوت و کارشناس ورزش در آموزش و پرورش(

- سید محمد هاشمي 1363-1366
) کارشناس ورزش در مدارس و رئیس استادیوم آزادی(

- محمد شاه حسیني 1366-1370
) کارشناس ورزش در آموزش و پرورش(

- مهندس اصغر ابراهیمي 1370-1374
)رئیس پتروشیمی شرکت نفت، رئیس مترو (
- مهندس سید حسین هاشمي 1374-1384

) نماینده مردم میانه در مجلس شورای اسلامی(
- امیر رضا واعظي آشتیاني 1384- 1388

) ذیحساب شورای شهر(
- علی انصاری 1388

) مدیر عامل مبل و موبایل ایران(
- علی زنگی آبادی از آذرماه 1388 تا اردیبهشت 1391کارشناس 

سازمان تربیت بدنی(
- خسرو قمری از اردیبهشت 1391 تا 10 شهریور سال 95

از سوی وزارت ورزش و جوانان  پایان ریاست خسرو قمری  از  - پس 
نصرالله پریچهره به عنوان سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری منصوب شد.      رکاب
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گنج خانلو در رده ۲3 جهان
جهان  قهرمانی  جاده  استقامت  مسابقات  در 
در  سال(   23 )زیر  امید  رده  رکابزنان   ،201۶
دوحه  شهر  داخل  در  کیلومتر   1۶۶ مسافت 
به رقابت پرداختند و رکابزنی از نروژ قهرمان 
شد.ایران نیز در این ماده دو نماینده داشت که 
محمد گنج خانلو در رده بیست و سوم قرار 
گرفت اما مهدی رجبی موفق نشد مسابقه را به 
پایان برساند.گنج خانلو جوان و آینده دار و با 
انگیزه تیم ملی ایران توانست در این مسابقات 
زودتر از همه رقبای آسیایی به خط پایان برسد 
و یکی از بهترین نتایج دوچرخه سواری ایران 

را رقم بزند.
نتایج ماده استقامت جاده رده امید

1-کریستوفر هالورسین از نروژ با زمان 3 ساعت و ۴0 دقیقه و ۵3 ثانیه
2-پاسکال آشریمان از آلمان
3-جیکوب ماریکو از ایتالیا

.

.
23-محمد گنج خانلو از ایران

همچنین رکابزنان امید ایران در ماده تایم تریل مسابقات دوچرخه سواری قهرمانی 
جهان مقام های چهل دوم و چهل و نهم را به دست آوردند.مسابقه تایم تریل انفرادی 
مسابقات قهرمانی جهان در دوحه قطر زیر 23 سال )امید(برگزار شد و در پایان 
رکابزنان در مسیری به مسافت 28.9 کیلومتر به رقابت پرداختند و رکابزن آلمانی 
عنوان نخست را به دست آورد. مهدی رجبی و محمد گنج خانلو نماینده های ایران 

در این مسابقه بودند که رجبی ۴2 شد و گنج خانلو در رده ۴9 ایستاد.
نتایج تایم تریل:

1-مارکو ماتیس با زمان از آلمان با زمان 3۴ دقیقه و 8 ثانیه
2-ماکسیمیلیان شاکمان از آلمان با زمان 3۴ دقیقه و 2۶ ثانیه
3-مایلیس اسکاتسن از استرالیا با زمان 3۴ دقیقه و ۴۶ ثانیه

.

.
۴2-مهدی رجبی از ایران با اختلاف 3 دقیقه و 38 ثانیه نسبت به نفر اول

۴9-محمد گنج خانلو از ایران با اختلاف ۴ دقیقه و 18 ثانیه نسبت به نفر اول

دوچرخه ویژه قطب ساخته شد
یک محقق ماجراجوی استرالیایی دوچرخه برقی ساخته که با استفاده از آن می توان در قطب جنوب به دوچرخه سواری پرداخت. تردد در قطب جنوب و نواحی یخ زده ای شبیه آن همواره یک 
چالش بزرگ بوده است. حالا این محقق برای رفع این مشکل در مسافتهای کوتاه دست به ابتکارعمل زده و دوچرخه برقی مجهز ساخته که نیروی محرکه موتوری به هر دو چرخ آن منتقل می 

شود.این محقق که پیشتر کار بر روی دوچرخه های کوهستان را آغاز کرده و شرکتی در این زمینه نیز راه اندازی کرده است حالا یک گام دیگر رو به جلو برداشته و نسل جدیدی از دوچرخه ها 
را طراحی کرده که قابلیت حرکت مطمئن بر روی سطوح یخ زده قطب جنوب را دارد.در این دوچرخه تایرها مهمترین بخش ساختاری به شمار می آیند که به واسطه برخورداری از عاج های بلند، 
عملا احتمال سر خوردن آن به حداقل می رسد.استفاده از فناوری ترمز دیسکی Avid از دیگر نوآوریهایی است که در ساخت این دوچرخه به چشم می خورد.این محصول جدید فعلا در مرحله 

تولید اولیه است و پیش بینی می شود با جمع آوری منابع مالی لازم، تولید انبوه آن به زودی آغاز شود.

فدراسیون دوچرخه سواری ضمن اعلام 
برنامه تمرین رکابزنان برای حضور در 
و  سرمربی  آسیا،  قهرمانی  مسابقات 

مربی تیم ملی را معرفی کرد.
تیم های  ته  کمی اعلام  اساس  ر  ب
فدراسیون  فنی  کمیته  تائید  و  ملی 
کندی  هاشم   رسول  دوچرخه سواری، 
و محمود وفایی به عنوان کادرفنی تیم 
ملی استقامت بزرگسالان در مسابقات 
قهرمانی آسیا در بحرین انتخاب شدند.
تیم  مربی   سجادی  حمید  همچنین 
جوانان آقایان را در رقابت های آسیایی 
تصمیم  کرد.طبق  خواهند  همراهی 
کمیته فنی تیم های ملی، وظیفه هدایت 
تیم بانوان نیز به مریم غیاثوند واگذار 

شده است.

برنامه  ملی،  تیم های  کمیته  همچنین 
تمرینی تیم های دوچرخه سواری پیست 
و جاده استقامت ایران را برای حضور 
در مسابقات قهرمانی آسیا در هندوستان 
و بحرین اعلام کرد.محمد ابوحیدری و 
مازیار فرزاد نیز به عنوان مربیان پیست 
جوانان  و  بزرگسالان  رده  در  آقایان 
پیست  بزرگسالان  شدند.تیم   انتخاب 
ایران تا شروع مسابقات قهرمانی آسیا 
80 روز اردو، رکابزنان تیم بزرگسالان 
در بخش نیمه استقامت ۴۴ روز اردو، 
تیم سرعت جوانان 80 روز و تیم نیمه 
استقامت جوانان ۶0 روز تا برگزاری 
تدارکاتی  اردوی  در  رقابت ها  این 

حضور خواهند داشت.
تیم  فدراسیون،  اعلام  طبق  همچنین 

دو  هر  در  زنان  دوچرخه سواری 
روز   7۵ سرعت  و  استقامت  رشته 
در اردو حاضر خواهد بود.فدراسیون 
نفر  دارد 1۵  نظر  در  دوچرخه سواری 
دوچرخه سواری  ملی  تیم  اعضای  از 
ایران را پس از برگزاری اردوها و تائید 
قهرمانی  مسابقات  راهی  فدراسیون، 
استقامت آسیا در بحرین کند.علاوه بر 
ایران در بخش  تیم ملی سرعت  این، 
پیست با ترکیب 12 رکابزن مرد و ۶ 
رکابزن زن راهی مسابقات قهرمانی آسیا 

در هندوستان خواهند شد.
مسابقات دوچرخه سواری قهرمانی آسیا 
در بخش جاده بهمن ماه در بحرین و 
در بخش سرعت در هندوستان برگزار 

خواهد شد.

و  جهانی  فدراسیون  نشست 
با  سواری  دوچرخه  آسیایی 
دوره  اولین  میزبانی  اهدای 
سواری  دوچرخه  مسابقات 
سال  در  آسیا  تریال  قهرمانی 
شد.صد  دنبال  ایران  به   2017
کنگره  پنجمین  و  هشتاد  و 
اتحادیه جهانی دوچرخه سواری 
قهرمانی  مسابقات  حاشیه  در 
نشست  همراه  به  جهان  جاده 
دوچرخه  کنفدراسیون  اعضا 
دوحه  میزبانی  به  آسیا  سواری 
نشست  شد.این  برگزار  قطر 
شادروان  درگذشت  تاثیر  تحت 
بهمن گلبارنژاد آغاز شد و رئیس 
اتحادیه جهانی این ضایعه تلخ را 
به جامعه ورزشی ایران تسلیت 

گفت.
در این نشست اعضا به یک قانون 
جدید رای دادند که فرآیندهای 
ایجاد  را  جدیدی  دموکراتیک 
ایجاد  شامل  قانون  این  می کند. 

سال های  تعداد  در  محدودیت 
سه  به  اتحادیه  رئیس  ریاست 
سال است. بدین ترتیب اتحادیه 
جهانی دوچرخه سواری به یکی 
از اولین فدراسیون های بین المللی 
تبدیل می شود که این محدودیت 
را به صورت رسمی اعمال کرده 
است.با اجرای این قانون ریاست 
فدراسیون جهانی از چهار سال 
کرد.  پیدا  کاهش  سال  سه  به 
فدراسیون  ریاست  اکنون  هم 
جهانی دوچرخه سواری برعهده 
است.همچنین  کوکسان  برایان 
دفتر  یا  وکیل  یک  شد  مقرر 
انتخاب  خارجی  رسمی  اسناد 
انتخابات  پروسه  روی  بر  و 
وکیل  این  باشد.  داشته  نظارت 
در  باید  رسمی  استاد  دفتر  یا 
کشوری که کنگره انتخاباتی در 
آن برگزار می شود، مستقر باشد. 
چنانچه آنها بی نظمی را در روند 
را  آن  کردند  مشاهده  انتخابات 

اعضای کمیسیون  از  نفر  به سه 
اخلاق اطلاع می دهند. در نهایت 
کند  می  تعیین  اخلاق  کمیسون 
زمان  در  و  کنسل  انتخابات 
شود.کمسیون  برگزار  دیگری 
اخلاق در حال حاضر پنج عضو 
جمله  از  آن  عضو  سه  که  دارد 
رئیس کمیسیون مستقل از دنیای 

دوچرخه سواری هستند. 
عهده  بر  کمیسیون  این  ریاست 
برنارد فوشر از فرانسه می باشد.
در این کنگره تصمیم گرفته شد 
و  دومنیکن  نیجریه،  کشورهای 
تاجیکستان به عضویت اتحادیه 
جهانی دوچرخه سواری دربیایند، 
اتحادیه  اعضای  تعداد  بنابراین 
به  سواری  دوچرخه  جهانی 
187 کشور رسید.خسرو قمری 
و اصغر خالقی به عنوان رئیس 
و دبیر کمیته تریال آسیا در این 
کنگره حضور داشتند و امشب به 

ایران باز خواهند گشت.

ایران میزبان رقابتهای تریال آسیا شد

     رکاب
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سرمربیان تیم ملی معرفی شدند



        رکاب نزده ام اما ...                               پا رکاب خوبی هستم 
سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری:

     رکاب
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منتظر زمین خوردنش بوده اند، گفت:  من روزهای اول در این 
فدراسیون دادگاه صحرایی داشتم؛ خیلی ها می آمدند و انتقاد 
یافتن ریاست چهارساله خسرو  پایان  و تخریب می کردند.با 
شاهد  سواری،  دوچرخه  فدراسیون  رئیس  عنوان  به  قمری 
حضور نزدیک به سه ماه نصرالله پریچهره به عنوان سرپرست 
در این فدراسیون ورزشی هستیم. شرکت تیم پیست در دو 
قهرمانی  رقابتهای  در  جاده  تیم  موفق  آسیایی، حضور  کاپ 
جهان در قطر،  حضور رئیس و دبیر اسبق فدراسیون به عنوان 
نمایندگان ایران در اجلاس آسیا و اتحادیه جهانی دوچرخه 
سواری، ابراز نارضایتی اسپانسر فدراسیون از سرمایه گذاری 
سواری  دوچرخه  هیات  رئیس  دعوت  کوهستان،  رشته  در 
از  این رشته  انتخاباتی  نامزدهای  از  به عنوان یکی  مازندران 
روسای هیات های ورزشی استانها به همراه خانواده در یک 
مسابقه یک روزه، وضعیت سرمربیان تیم های ملی، برنامه های 
فدراسیون برای حضور در دو رقابت آسیایی بحرین و هند، 
بدهکاری های فدراسیون، خروج بازنشستگان ، انتصاب دبیر 
جدید و دعوت از دو منتقد اصلی فدراسیون به کمیته فنی از 
جمله اتفاقاتی بود که در این مدت شاهد رویداد آن بودیم و 
به واسطه همین به پای صحبت سرپرست فدراسیون نشستیم 

تا جویای چند و چون این اتفاقات باشیم. 
* شنیده می شود حامی مالی فدراسیون در رشته کوهستان 
وضعیت سرمایه گذاری خود را مشخص نكرده و انتقاداتی 
برای ادامه همكاری دارد. وضعیت حضور این سرمایه گذار 
به چه شكلی است؟ آیا با فدراسیون ادامه همكاری خواهد 
داشت و اینكه رقم کمک مالی این حامی به چه میزان بوده 
است؟ و آیا در رشته های سرعت و استقامت نیز موفق به 

جلب نظر سرمایه گذار شده ایم؟ 
حضور سرمایه گذار در این رشته قطعی است. ما هفته گذشته 
ادامه  آنها قصد  داشتیم  فعلی  اسپانسر  با مسئولان  ای  جلسه 
به  اینکه  انتقاداتی را هم داشتند.  اما  دارند  را  ما  با  همکاری 
واسطه حمایت مالی سود تبلیغاتی ببرند. آنها معتقدند هزینه 
ای که می کنند باید با تبلیغات صورت گرفته در فدراسیون 
تا هر چه  این جلسه تلاش شد  آنها برگردد. در  به  سودش 
سریعتر برنامه ریزی اصولی روی این رشته صورت گیرد و به 
همین واسطه در همین هفته های آینده نیز مسابقاتی را برای 
هزینه  کوهستان  در  ما  اسپانسر  ایم.  دیده  تدارک  رشته  این 
حضور سرمربی کوهستان و دوچرخه ها و تجهیزات رکابزنان 
المپیک 201۶ را متقبل شده بود. در مجموع در 11 ماه  در 
گذشته یک و نیم میلیارد به فدراسیون برای تجهیز تیم المپیک 
و دستمزد مربی به ما کمک کرده است. قرارداد این حامی با 
فدراسیون تا ابتدای دی ماه سال جاری است. در جلسه ای 
که داشتیم آنها هم برای ادامه همکاری ابراز رضایت کردند. 
متن همکاری ها نوشته شده و قرار است پیش نویس آن را 
به ما ارائه کنند؛  آنها علاقمند به ادامه همکاری هستند و ما 
هم تلاش خود را برای رضایت آنها انجام می دهیم. ما کمیته 
بازاریابی داریم و بارها پیگیر این مسئله بوده اند که در بخش 
پیست و جاده نیز حامی مالی را جذب کنیم اما در این بخش 

حضور اسپانسر سخت بوده و موفق نبوده ایم. 
* در این جلسه ظاهرا با سرمربی تیم ملی کوهستان نشستی 

داشتید. آیا قصد ادامه همكاری با وی دارید؟
- در جلسه ای که با حامیان مالی داشتیم »پریموث استرانکار« 

جلسه  در  کوهستان  سواری  دوچرخه  اسلوونیایی  مربی 
در  ریزی  برنامه  عدم  مورد  در  بود. وی  حاضر 

از  وی  بود.  مند  گلایه  کمی  رشته  این 
کار  مربی  و  بوده  رشته  این  قهرمانان 

کشته ای است. این مربی از اینکه 
برنامه های اردویی این رشته کم 
گلایه  شود  بیشتر  باید  و  است 
باعث  مسئله  همین  ؛  داشت 
شده تا وی دچار بی انگیزگی 
شود و این بی انگیزگی را به 
خانواده کوهستان هم انتقال 
داده بود. صحبت هایی شد 

و قرار است برنامه ریزی دقیقی در این خصوص صورت گیرد 
تا بتوانیم از حضور این مربی در آینده بهتر استفاده کنیم.رشته 
کوهستان یکی از رشته های دوچرخه سواری است که مورد 
اقبال جامعه و خانواده هاست. در هر خانه ای می توان یک 
دوچرخه کوچک تا بزرگ آن را پیدا کرد. به همین خاطر ما قبل 
از برگزاری این نشست تصمیم به سر و سامان دادن به کمیته 
کوهستان گرفته بودیم. از آقای ژاله از پیشکسوتان این رشته 
دعوت به همکاری کردیم تا مسئولیت این کمیته را برعهده 
بگیرند و یک مسابقه هم در مازندران برگزار کردیم که همین 
آقای »پیرموس« هم در آن حاضر بودند و تعدادی ورزشکار 
را هم استعدادیابی کردیم. برنامه ریزی ما با این مربی تا  سال 
مهمترین  ما  برای  اما  داریم.   برنامه  آن  برای  2018 است و 
مسئله این است که این رشته نه تنها از نظر قهرمانی بلکه از 
نظر همگانی نیز در سطح کشور توسعه یابد. بارقه های امید 
برای پیشرفت این رشته زیاد است و به همین خاطر بیش از 

پیش از آن حمایت خواهیم کرد. 
ورزشی  محافل  نقل  روزها  این  که  مسائلی  از  یكی   *
شده برگزاری یک مسابقه دوچرخه سواری جایزه بزرگ 
در مازندران و دعوت رئیس هیات دوچرخه سواری این 
انتخابات  از کاندیداهای حضور در  به عنوان یكی  استان 
ریاست فدراسیون از روسا و خانواده هیات های دوچرخه 
سواری کشور است. مسئولین دوچرخه سواری استان مدعی 
هستند که این مسئله را از قبل با فدراسیون هماهنگ کرده 
اند و فدراسیون در جریان این دعوت بوده است ؛ موضع 
این مسئول کار  آیا  این خصوص چیست؟  فدراسیون در 

قانونی انجام داده است؟
در جریان  اول  از  ما  خیر  داشتیم؛  اطلاع  اول  از  ما  اینکه   -
است.  آمده  بوجود  ناهماهنگی  کمی  بخش  این  در  نبودیم. 
اگر پیشنهاد داده شده که مسابقه جایزه بزرگی گذاشته شود 
و از فدراسیون نیز می خواستند که حمایت کند که قطعا این 

کار صورت می گرفت و ما هم استقبال می 
کردیم.  هزینه کردن در یک رشته و 

برگزاری مسابقه و تامین هزینه های مالی آن خیلی مهم است 
و رئیس هیات برای این کار خود را به زحمت می اندازد.  اما 
ظاهرا بحث دعوت از روسا باعث شد تا اصل مسابقات زیر 
سوال برود و وارد حاشیه شده و متن تبدیل شده به دعوت 
از  در خیلی  از خانواده روسا  ها.  دعوت  هیات  از روسای 
مسابقات صورت می گیرد. این روسا ارتباطات خوبی با هم 
دارند و اغلب هم خانوادگی براساس جغرافیا و موقعیت از 
بوده است  کتبی  بار چون  این  اما  کنند،  یکدیگر دعوت می 

مورد توجه قرار گرفته است.
به نظرم این مسئله باید برای همه روشن شود که یک فردی که 
برای رئیس فدراسیونی ثبت نام می کند دال بر کاندیداتوری 
ریاست  انتخابات  اصلی  نامزد  یک  یافتن  رسمیت  نیست. 
باید تشکیل شود،  برنامه  فدراسیون روالی دارد. پرونده ای 
های وی ارائه شده و مشخصات فردی برای وزارت ورزش 
مبرود. آنها برنامه ها را می بینند و صلاحیت فردی که تائید 
شد کتبا به دبیر مجمع و رئیس فدراسیون اعلام می کنند، که 
این تعداد نفر در این مجمع و در تاریخ اعلام شده می توانند 
شرکت کنند. الان شایعه ها زیاد شده است که فلانی رد شده 
یا هست. ما خودمان هم نمی دانیم چون کتبا اطلاع نداریم. 
هر وقت وزارت ورزش کتبا اعلام کرد آن فرد می تواند در 
انتخابات حاضر شود افراد می توانند تبلیغات خود را رسما 
شروع کنند. تا قبل از این هر کس کاری انجام دهد تنها فقط 
شائبه این تبلیغات را ایجاد می کند. اما قبل از آن این امکان 
وجود دارد کسی که تبلیغات می کند حتی اسمش در لیست 
هم نباشد.البته اگر بخواهند مسابقه برگزار کنند باید با فدراسیون 
هماهنگ باشند. مازندران بیست سال تور مازندران را برگزار 
کرده است، تجربه مسابقات، هتلینگ و مهمان نوازی را داشته 
و از این بابت مشکلی ندارند و فقط بحث تامین هزینه ها است. 
آنها تجربه دارند، شهرهای مختلف دارند که با دوچرخه سواری 
آشنا هستند،  به نظرم بهتر بود از قبل با فدراسیون هم هماهنگ 
می کردند. در حال حاضر  دبیر فدراسیون آقای کاشانی هم 
در حال پیگیری موضوع هستند. همین طور  مسابقات هم در 
صورتی که با قوانین فدراسیون مطابق باشد مشکلی از 

این بابت بوجود نمی آید. 
* هیات دوچرخه سواری استان مازندران 
که  پیش  سال  سه  از  که  است  مدعی 
آخرین دوره تور بین المللی مازندران 
برگزار شده فدراسیون نزدیک به 80 
که  را  تور  این  پول  تومان  میلیون 
مربوط به جوایز است را بلوکه کرده 
هیات  این  آیا  کند،  نمی  پرداخت  و 
چنین طلب مانده ای دارد که تاکنون 

رسیدگی نشده است؟
- هیات استانی که یک اردو یا مسابقه یا 
اعزام انجام دهد از صفر تا صد برگزاری 
آن با خودش است و فدراسیون حالت 
با  اینکه  مگر  کند.  می  پیدا  نظارتی 
کمک  ما  از  و  بنشینند  فدراسیون 
آن  در  که  بخواهند 
صورت 

انجام  چه  فدراسیون  که  شود  می  معلوم  ای  نامه  تفاهم  طی 
خواهد داد و استان چه انجام می دهد. در غیر اینصورت تمامی 
مسائل برگزاری آن برعهده استان است، متاسفانه ظاهرا در تور 
خزر بعد از بیست سال از گذر برگزاری این تور بین المللی این 
مشکلات بوجود آمد و این تور سه سالی است که برگزار نمی 
شود.از رقم 80 میلیون طلب این هیات اطلاع دقیقی ندارم. آن 
سالهایی که من بودم استان جایزه دلاری تور را خودش متقبل 
می شد. فدراسیون در بحث کادر فنی و هزینه های پرداخت 
تور  که  بود  باری  پیش آخرین  کادر کمک می کرد. سه سال 
مازندران برگزار شد و دیگر هم ادامه پیدا نکرد. نمی دانم چه 
اتفاقی افتاده است. فکر می کنم فدراسیون هر کاری که لازم 
بوده را انجام داده باشد. هیات استان مازندران تاکنون در این 
خصوص مدعی نشده و اعتراضی هم نکرده است و من هم در 
خصوص مسائل قبل ریز نشده ام. اگر موضوعی هست باید کتبا 
بگویند تا پیگیری شود. تنها در این خصوص می توانم بگویم 
مگر اینکه تعهدات استانی انجام نشده است که باید دقیق تر 
این مسئله بررسی شود. الان در تور آذربایجان هم جایزه دلاری 
تیم ها را استان می دهد و فدراسیون این هزینه را پرداخت نمی 
کند. من ۵ دوره تور مازندران را برگزار کردم. آن زمان هم روال 
بر همین بود. فدراسیون تنها یک بار زمانی که آقای قمری تازه 
آمده بود ۵ میلیون کمک کرد آنهم در شرایطی که ۵ سال پیش 
نزدیک به 170 میلیون در تور مازندران هزینه شد. من در همین 
جا اعلام می کنم و از هیات مازندران می خواهم که اگر طلبی 

دارند اعلام کند. 
* اساسنامه فدراسیون مورد تائید اتحادیه جهانی دوچرخه 
سواری است و مطمئنا مشكلی از بابت برگزاری انتخابات 
هیات  مشكل  چون  ای  شائبه  اینكه  برای  ندارد.  وجود 
مازندران پیش نیاید، تكلیف انتخابات فدراسیون چه زمانی 
مشخص خواهد شد و آیا این امكان وجود دارد که با حضور 
از عدم وصول استعلام  وزیر جدید و گذشت زمان زیاد 
ثبت نام شدگان، ثبت نام جدیدی از نامزدها صورت گیرد؟ 
- ما منتظر هستیم که وزارت ورزش استعلام ها را جواب بدهد. 
بعد به دبیر مجمع می گوییم. تاریخ برگزاری مجمع باید دقیقا از 
سوی وزارت اعلام شود تا مشخص شود که نامزدهای انتخابات 
چه مدت می توانند تبلیغات کنند. صبحت هایی که با سجادی 
معاون ورزش قهرمانی شده که بعد از تائید استعلام ها در یک 
زمان ۴۵ روزه مجمع برگزار شود. ثبت نام جدید را نمی دانم. 
این مبحث به تشخیص وزارت ورزش است نام نویسی دوباره 
با نظر  وزارت ورزش صورت می گیرد و نه فدراسیون،  ما 

تنها مسئول برگزاری مجمع هستیم و بس. 
* آقای خالقی دبیر پیشین فدراسیون و از پیشكسوتان مطرح 
این رشته شرایطی را برای حضور مجدد در فدراسیون داشتند 
اما باز هم شاهد خداحافظی ایشان از مجموعه بودیم. آیا 
ایشان با دلخوشی از مجموعه فدراسیون دوچرخه سواری 

خداحافظی کردند؟ 
- آقای خالقی در فدراسیون حاضر هستند و به عنوان مشاور 
گویند  می  همه  اینکه چون  هستیم.  ایشان  در خدمت  فنی 
کسانی که داخل گود هستند و ابلاغ دارند فقط می توانند در 
فدراسیون باشند درست نیست. معتقدم چه کسانی که ابلاغ 
داشته باشند و چه کسانی که ابلاغی از سوی فدراسیون نداشته 
باید عاشقانه به این رشته کمک کنند. خالقی به  باشند 
و  دارد  عشق  سواری  دوچرخه 
این علاقه یک سال،  ده



        رکاب نزده ام اما ...                               پا رکاب خوبی هستم 
بیست سال نیست. قبل از رفتن ایشان بحث خروج بازنشستگان 
پیش  بود. در یک سال  از فدراسیون های ورزشی مطرح شده 
ما هشت بازنشسته داشتیم و باید طبق قانون با آنها خداحافظی 
می کردیم اما ما می توانیم به عناوین دیگر از آنها استفاده کنیم، 
انتخاب  مجمع  دبیر  ایشان  این  کنار  در  خالقی.  آقای  جمله  از 
فدراسیون هم بودند به همین خاطر وزارت یک نفر از وزارت 
ورزش را معرفی کرد  که کارها را دنبال کند. ایشان مشاور فنی 
رئیس فدراسیون بوده و عضو اصلی کمیته فنی فدراسیون دوچرخه 
سواری هستند؛ کمیته فنی فدراسیون دوچرخه سواری بالاترین 

مرجع تصمیم گیری برای امور فدراسیون است.  
* در مدت سرپرستی تان چه مسائلی را در فدراسیون سر و 
سامان داده اید؟ آیا فدراسیون بدهی هم از قبل داشته و اینكه چه 
دستاوردهایی در این مدت برای فدراسیون بدست آمده است؟ 
- فدراسیون دوچرخه سواری روال کار قبل خود را ادامه می دهد 
و من نفرات را تغییر ندادم. قمری در  چهار سال گذشته انصافا 
کارهای خوبی انجام داده است و معتقدم هر مدیری در کارش 
عیب و ایراد هم دارد. قهرمانی های خوبی برای این رشته در 
این سالها بدست آمد و رشته های دوچرخه سواری را به خوبی 
احیا کرد. از موقعی که من آمدم با کمک اعضا فدراسیون اداره 
امور را به دست گرفتم. در این مدت در بخش پیست دو اعزام 
به کاپ آسیایی هندوستان و تایلند داشتیم که حضورمان بسیار 
خوب بود. در کاپ تایلند که خانم ها و آقایان رفتند ، پیش بینی 
ما کسب 1۴ مدال بود که 11 مدال گرفتیم و مدالهای از دست 
داده را هم به خاطر بارانی بودن هوا داوران جهانی اجازه برگزاری 

مسابقه نهایی را ندادند.
حضور امیدها و جوانان در قطر مسابقات جهانی بوده است.  در 
دوره قبل رقابتهای قهرمانی جهان جاده  بهترین عنوان ما 123 بود 
اما این بار یک جوان به نام گنج خانلو بیست و سوم شد و رجبی 
تا دقایق آخر در دسته رکابزنان پیشتاز قرار داشت. امور اداری 
را در این مدت تا حدی سازمان دادم. در خصوص بدهکاری 
هم هر فدراسیونی یک سری بدهکاری هم دارد. آقای قمری در 
بحث بدهکاری ها بسیار خوب مدیریت هزینه کرده است. به 
هر حال با تغییر مدیریت یکباره هزینه هایی که صورت گرفته 
در  کنند.  تسویه  بتوانند  ایشان  قبلی  مجموعه  که  نبوده  فرصتی 
خیلی از موارد هنوز پول کمیته و وزارت پرداخت نشده و رئیس 
فدراسیون مجبور به خداحافظی می شود و خوب بدهکاری می 
ماند برای نفر بعد . ما برای تامین بخشی از هزینه ها و تسویه 
برخی از صورتحساب های مربوط به مجموعه آزادی  و تعمیر 
آن با مدیریت مجموعه آزادی صحبت کرده ایم تا مسئله بدهی 
به  آزادی  به زودی حل شود. برخی تجهیزات در مجموعه  ها 
روز شده و تعمیرات صورت گرفته در کنار آن توافقاتی نیز برای 
ساخت پیست جدید با این مجموعه صورت گرفته که باید بر 

سر مسائل مالی صحبت شود. 
* اشاره به بحث تجهیزات و مسائل پیست آزادی داشتید، در 
دوره ریاست آقای قمری مقرر شد زمینی در آزادی برای ساخت 
پیست  BMX )بی ام ایکس( در اختیار فدراسیون قرار گیرد و 
ساخت آن برعهده مجموعه آزادی باشد، وضعیت این پیست به 

کجا رسیده است ؟
- قرار است این پیست در آزادی راه اندازی شود. ما قبل از بحث 
تعمیر  زیبا سازی و   به  را راجع  BMX صحبت هایی  پیست 
تاسیسات و اتاق های  پیست دوچرخه سواری آزادی داشته ایم 
که امیدواریم بتوانیم از وجهی که قرار است وزارت به ما بدهد 
این هزینه ها را تامین کنیم. زمین  BMX  پشت پیست آزادی 
مکان یابی شده و مشخص شده است و قرار است با طراحی بچه 
مجموعه  ریاست   طباطبایی  آقای  دستور  با  و  فدراسیون  های 
این  تا  هستیم  زمان  منتظر  شود.  شروع  آن  ساخت  کار  آزادی 
هزینه تامین شود. قرار است با پرداخت نزدیک به 100 میلیون 
تومان کار ساخت این مجموعه شروع شود. البته پیش بینی می 
شود این پیست جدید نزدیک به 1۶0 میلیون تومان هزینه بردارد 
اما طبق قرار و هماهنگی با پرداخت مبلغ اولیه کار ساخت آن 

شروع خواهد شد. 
* در جلسه اخیر کمیته فنی فدراسیون شاهد دعوت از دو نفر از 
منتقدین و پیشکسوتان دوچرخه سواری بودیم که یکی از آنها 
آقای ناصری بودند که به جلسه آمدند. آیا قرار است از حضور 
آقای ناصری همچون قبل به عنوان سرمربی استفاده شود؟ آقای 
زنگی آبادی رئیس اسبق فدراسیون در این جلسه حاضر نشدند. 

آیا مشکلی از این بابت وجود داشت و کدورتی بین فدراسیون 
و ایشان هست؟ 

- به نظر من یک خلط مطلب شده است. آقای ناصری داخل 
مجموعه دوچرخه سواری هستند چرا که ایشان داور بین المللی 
نامه حضورشان در رقابتها و قضاوت  تنها دعوت  ایران است. 
آید.  برای خودش می  المللی مستقیما  بین  ایشان در مسابقات 
ایشان فردی با علم و تجربه است. حضورش در کمیته فنی و 
همین طور آقای داوودی و زنگی آبادی وزن کمیته فنی را بالا می 
برد. در بحث سرمربیگری، باید این مسئله در کمیته فنی بررسی 
شود. اگر نظر کمیته باشد که از ایشان استفاده شود قبول می کنم.

آقای زنگی آبادی به جلسه نیامدند و با من هم صحبت نکردند و 
نمی دانم چرا نیامدند. حتی ما زمان جلسه را به خاطر ایشان تغییر 
دادیم. انشاءالله که در جلسات بعدی تشریف بیاورند. اینجا خانه 
خودشان است. اگر نیایند اول به خودشان جفا کرده اند و بعد 
هم به دوچرخه سواری چرا که تجربه های دوچرخه سواری را 

به خانه خودشان می برند. ایشان بعد از چهار 
سال تنها یک بار به فدراسیون 

گفتند  و  اند  آمده 
که چهار سال 

است به این مجموعه نیامده اند. ما وظیفه داریم به پیشکسوتان 
و اهالی تجربه این رشته احترام بگذاریم که می گذاریم. ایشان 
هم با تجربیات خود می تواند به فدراسیون کمک کند. فکر می 
کنم حضور ایشان در بالاترین رده کمیته فنی است. کمیته فنی 
فدراسیون بالاترین مرجع در تصمیم گیری مربی، اعزام ، اردو، 

ورزشکار و سرپرست و مسابقات است.  
* آیا فدراسیون قصد استخدام مربی خارجی هم دارد؟

- مربی خارجی نمی آوریم و فعلا هم برنامه ای برای این مسئله 
نداریم. مربیان خودمان با دانش هستند و فیدبک کاری آنها را 
در اعزام به تایلند قطر خوب ارزیابی کرده ایم. باز هم اگر کمیته 
فنی تشخیص دهد مربی خارجی با دانش تر بیاوریم، می آوریم 
. در آن صورت با کمیته ملی المپیک مکاتبه کرده و با هماهنگی 

دنبال مربی خارجی می رویم. 
* برای حضور دو تیم استقامت و سرعت در مسابقات قهرمانی 

آسیا چه برنامه ای دارید ؟
- برنامه های این دو تیم ارائه شده است. مدیر تیم های ملی 
برنامه های خود را به کمیته فنی فدراسیون داده است بخشی از 
آن در جلسه فنی بررسی شده است. این برنامه ها برای دوچرخه 
سواران نیمه استقامت، استقامت و سرعت دختران و پسران است. 
بحث بانوان برعهده خانم ایروانی نائب رئیس فدراسیون است و 
قرار است با ایشان هماهنگی شود. ما در جلسه آخر کمیته فنی 
دو ساعت و نیم در این خصوص بحث کردیم. قرار شد برای 
اردوی  و هم  باشیم  داشته  داخلی  اردوی  ها هم  تیم  تدارکات 
خارجی. یکی از اردوها در تهران برگزار شده و بعد از آن اردوی 
بعدی در اهواز و اردوی آخری هم که به رقابتهای اصلی آسیا 
در بخش پیست وصل می شود قرار است در هند برگزار شود. 
به نظرمان از نظر هزینه و شرایط این اردوی خارجی می تواند 
برای ما بهتر هم باشد. ما پیست چوبی نداریم و بچه ها در روی 
پیست سیمانی تمرین می کنند. برگزاری دو هفته نهایی اردو در 
محل برگزاری مسابقات اصلی و روی پیست چوبی می تواند 

برای ما مفید باشد. 

* پیش بینی شما از نتایج رکابزنان در مسابقات قهرمانی آسیای 
پیست و جاده چیست؟  

قهرمانی آسیا  نتایج رکابزنان در دو مسابقه  بینی کردن  پیش   -
سخت است. مسابقات کاپی که رکابزنان پیست رو در آن حضور 
داشتند اصلا قابل مقایسه با رقابتهای آسیایی نیست. کمیته فنی 
برای این دو رقابت کاپ پیش بینی درستی داشت و نزدیک به 
آن نظرات نتیجه گرفتیم اما پیش بینی نتایج برای مسابقات سه ماه 
آینده کمی زود است. برای رقابتهای جاده ای بحرین هم الان زود 
است اول باید ببینیم برای حضورمان در این رقابتها مجوز می دهند 
یا خیر چرا که یکی از تیم های ورزشی را به این رقابتها اعزام 
نکردند.اگر مشکلی پیش نیاید ما هم باید به این رقابتها برویم. 
دعوت نامه مسابقات آمده اما من هنوز ندیده ام، دبیر فدراسیون 
در حال پیگیری برنامه ها هستند. برنامه های اردویی آن را طبق 
رقابتها  این  برای  که  است  الان زود  از  ایم.  برنامه شروع کرده 
پیش بینی کنیم.  کمیته فنی در خصوص نتایج پیش بینی کرده 
و تصمیم گیری خواهد کرد. اجازه بدهید 
در  فدراسیون  که  مسیری 
تصمیمات  راستای 
فنی  ه  ت کمی

همه  نیاید  پیش  مشکلی  تا  شود  دنبال  دیده 
تصمیمات برعهده کمیته فنی است. اگر من پیش بینی خودم را 
بگویم پس کمیته فنی چه کاره است؟  هر چند برای خودم ارزیابی 

ها و حدسیاتی دارم اما نظر جمع ارجحیت دارد.   
جهانی  اتحادیه  نشست  در  خالقی  آقای  و  قمری  آقای   *
در  آسیا  سواری  دوچرخه  کنفدراسیون  و  سواری  دوچرخه 
قطر به عنوان نمایندگان ایران حاضر شدند. ظاهرا قرار است 
نشست های آسیا در حاشیه برگزاری رقابتهای قهرمانی آسیای 
هند و بحرین نیز دنبال شود در این صورت آیا باز هم این 
نفرات در نشست آسیا حاضر می شوند یا این بار شما  در 

نشست آسیایی ها حاضر می شوید؟  
- این دو نفر در نشست جهانی اتحادیه جهانی دوچرخه سواری 
و کنفدراسیون دوچرخه سواری آسیا به عنوان رئیس کمیته تریال 
و دبیر تریال آسیا حاضر بودند و البته نماینده ایران هم در این 
کنگره ها بودند. برای حضور در نشست آسیا باید تاریخ را دید 
؛ اگر وزارت ورزش تشخیص دهد برای حضورمان مکاتبه می 
شود. البته به نظرم حضور آقایان قمری و خالقی بهتر است چرا 
که آقایان فنی هم هستند اینها حضور داشته باشند برای ما هم 
بهتر هست. معتقدم حضور مثمر ثمر آنها در کمیته تریال آسیا 
باعث شد تا میزبانی این رقابتها در سال 2017 به ایران سپرده 
شود و قرار است این رقابتها در سال 9۶ در ایران برگزار شود 

که سپردن این میزبانی به ایران جای شکر دارد. 
* چه تمهیداتی برای برگزاری این رقابتها در ایران دارید؟ 
فرصتی کمتر از یک سال در اختیار فدراسیون هست این در 
حالی است که پیست تریالی که بتواند میزبان برگزاری رقابتهای 
آسیایی باشد نداریم و این مسئله نیازمند هماهنگی و شروع 
به کار یک ستاد ویژه در فدراسیون می باشد. آیا برنامه های 

تدارکاتی این میزبانی انجام شده است؟ 
- در این خصوص تجربیات و امکانات خوبی برای برگزاری این 
رشته را داریم و می توانیم مهیا کنیم. هر چند که در حال حاضر 
برای تمرین رکابزنان تریال با هماهنگی فدراسیون اتومبیلرانی 
از پیست های این رشته هم استفاده می کنیم. اما وقتی بحث 
مسابقات آسیایی می شود شرایط فرق خواهد کرد و باید ستادی 
در فدراسیون تشکیل شود. تا آن زمان هم امیدوارم یک رئیس 
فدراسیون مقتدر پشت این میز بنشیند و تصمیم گیری کند و آن 

ستاد تشخیص خواهد داد که این رقابتها در چه مکانی برگزار 
شود. مطمئنا تمام تلاش ما بر این است که بتوانیم رقابتهایی را 
برگزار کنیم که شان ما و جمهوری اسلامی ایران و فدراسیون 
دوچرخه سواری پیش کنفدراسیون آسیا و  UCI حفظ شود. ما 
افراد خوش ذوقی داریم و بعید است مشکلی از این بابت داشته 

باشیم و زمان هم برای برگزاری مسابقات داریم.
* آیا هماهنگی با روسا و دبیر کمیته تریال آسیا هم داشته اید 

و نظرات آنها را جویا شده اید؟  
- گزارش آقای خالقی را در این خصوص چند روز پیش دریافت 
کرده ام و آن را به دبیر فدراسیون هم داده ام تا مطالعه کرده و 
در جلسه ای با آقای قمری و خالقی در این خصوص صحبت 
کنیم. چنانچه نظر مسئولان تریال آسیا هم باشد این ستاد به زودی 
تشکیل خواهد شد تا کارها به تشخیص آنها زودتر برنامه ریزی 
و شروع شود. من رکاب نزده ام اما پا به رکاب خوبی هستم 
و هر کمکی هم از دستم برآید انجام می دهم. متاسفانه برخی 
در همین مسئله حضور آقای قمری و خالقی در قطر فکر می 
کردند که من نمی گذارم که این دو نفر راهی دوحه شوند و 
منتظر بودند که ما نگذاریم این دو نفر  به عنوان نماینده ایران 
در جلسه آسیا و  UCI  باشند اما این طور نبود و من مشکلی 

از این بابت نداشتم. 
* در دوچرخه سواران مرتبا شاهد این هستیم که ورزشکاران 
در جایی که می بینند حق شان تضعیف شده بلافاصله دست به 
تخریب هم زده و حتی همدیگر را متهم به دوپینگ می کنند. 

مشکل این مسئله کجاست؟ 
مسائل  در  باید  ورزشکاران  جسمی  مسائل  از  غیر  به  ما   -
روح و فرهنگی ورزشکاران هم کار کنیم. باید روی مسائل 
همزبانی و هم دلی و دوست داشتن هم کار شود. فدراسیون 
باید در ذهن بچه ها باشد. به نظرم کمی روی این مسئله کم 
کاری شده است. برخی نشسته اند ببینند پریچهره کی زمین 
می خورد. الان یک کارهایی هم در بخش فرهنگی انجام داده 
ام. الان اگر دیده اید اینجا کمی آرام است به این خاطر است 
که به حرفهای آنها گوش داده ایم. من روزهای اول در این 
فدراسیون هر روز دادگاه صحرایی داشتم. می آمدند ، انتقاد 
می کردند، تخریب می کردند. همه می آمدند مربی، ورزشکار، 
پیشکسوت، داور... ! هوای این نفر را داشته باشید! دستی روی 
سر این ورزشکار بکشید! آقا من مقام آورده ام مدال آورده ام 
از من تجلیل نکرده اید! برای من این کار را انجام نداده اید 

و صحبتهایی از این دست.
* در بحث تجلیل فدراسیون قصد دارد از رکابزنان موفق این 

مدت تقدیر بعمل آورد؟ 
- هر چند من برنامه تجلیل دارم اما باید بررسی شود. مثلا 
گنج خانلو رکابزن امید ما در مسابقات جهانی با غول های 
جهانی پا زده است و به بیست و سوم دنیا شده است و صد 
پله بالا آمده است. او انصافا کار بزرگی کرده است و بسیاری 
دیگر که بهتر است نامشان را نبرم. اگر تجلیلی صورت گیرد 

و اعتبار بگیریم این کار را انجام می دهیم. 
* رکابزنانی چون میزبانی و عسگری نیز قبل از المپیک به نوعی 
اعلام کردند که قصد ندارند دیگر به صورت حرفه ای رکاب 

بزنند. آیا برای این ورزشکاران برنامه تجلیل دارید؟ 
دبیر  کاشانی  هستند.  استراحت  حال  در  نفرات  این   -
در  و  کنیم  جمع  را  نفرات  این  که  شده  مامور  فدراسیون 
مورد المپیک و تجربیات آنها  صحبت کنیم. استفاده از این 
تجربیات وظیفه ماست. معتقدم افرادی مانند میزبانی در رشته 
های استقامت پیر نشده اند. در رشته های استقامت دوچرخه 
سواری ورزشکار به چهل سال که می رسد عضله هایش 
برای مسیرهای بلند و سخت جواب می دهد. قهرمانان به 
این  اند و  بالا مدال گرفته  المپیک در سن های  نام دنیا و 
نفرات هم الان در اوج خود هستند اما با این حال معتقدم 

آنها شایسته تقدیر هستند. 
* صحبت آخر شما؟

- همه دل سوختگان عرصه دوچرخه سواری به عنوان همگانی 
پتروشیمی  چون  های  باشگاه  و  ای  حرفه  و  کردن  قهرمانی  و 
تبریز و پیشگامان که در این مدت درخشش خوبی در میادین 
خارجی داشتند دست فدراسیون را بگیرند نظرات خود را کتبا 
شفاها بدهند با دوستان بررسی می کنیم و استفاده می کنیم و از 

آنها برای توسعه دوچرخه سواری بهره می گیریم.

 باید روی مسائل همزبانی و هم دلی و 
دوست داشتن هم کار شود

     رکاب
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تعادل در دوچرخه سواری امری حیاتی است و شامل تعادل 
چپ به راست و جلو به عقب است. حرکت بدن دوچرخه 
این  می  دهد.  افزایش  را  آن  کشش  عقب  چرخ  روی  سوار 
مسئله یکی از نکات کلیدی است که اطمینان می  دهد دوچرخه 
راندن  کارایی  اما می  تواند  بایستند  سواران می  توانند راست 
)اداره کردن( آن  ها را کاهش بدهد. برای مثال در صورتی که 
باید به عقب روی  لاستیک عقب آن  ها سر بخورد )بلغزد( 
زین برگردند یا اگر ایستاده هستند بیشتر وزن بدن خود را به 
عقب دوچرخه منتقل کنند. در صورتی که چرخ  ها به اطراف 
بلغزند ممکن است لازم باشد به جهتی که چرخه  ها لغزیده  اند 
خم شوند تا تعادل دوچرخه را حفظ کنند. تعادل جانبی یا 
خم شدن نیز هنگام دور زدن مهم هستند.تکنیک  های کلیدی 
تعادل و هماهنگی که شما باید با مبتدیان و دوچرخه سواران 

جوان تقویت کنید شامل موارد زیر هستند:
تعادل روی:

گذاشتن  بدون  یعنی  )بی حرکت(  ایستاده  •دوچرخه 
پاها روی زمین

•فقط چرخ عقب
•دوچرخه هنگام قرار داشتن روی یک محدوده باریک

•دوچرخه سواری آرام
•دستکاری نقاط تماس با دوچرخه )مثلًا برداشتن زین(

•دوچرخه سواری با یک دست
•دوچرخه سواری در هنگام بلند شدن از روی زین

•تعادل بدون اینکه پاها روی پدال  ها باشند
•دوچرخه سواری با یک پا

•خم شدن روی دوچرخه )حرکت دادن وزن بدن نسبت 
به دوچرخه(

•خم کردن بدن به طرف چپ
•خم کردن بدن به طرف راست

•حرکت دادن وزن بدن به طرف جلو
•حرکت دادن وزن بدن به طرف عقب

•حرکت دادن دوچرخه نسبت به وزن بدن
•حرکت دادن دوچرخه به چپ

•حرکت دادن دوچرخه به راست
مثال  )برای  دیگر  سواران  دوچرخه  با  داشتن  •تماس 

دوچرخه سوار دو نفری شانه به شانه(
•حرکات هماهنگ با دوچرخه سواران دیگر

هماهنگی
برای  بدن  مختلف  قسمت  های  توانایی  هماهنگی 
خوب  هماهنگی  است.  یکدیگر  با  مؤثر  عملکرد 
دوچرخه سواری  اساسی  تکنیک  های  بیشتر  برای 
برای مثال به کار بردن ترمز عقب درست قبل از 
ترمز جلو، رکاب زدن با یک حرکت چرخشی آرام 
یا حرکات ماهرانه  ای که هنگام یادگیری تعادل روی 
دوچرخه شناسایی می  شوند، لازم است. هماهنگی 
دوچرخه  تکنیک  های  تمام  برای  تعادل  مانند  نیز 
سواری ضروری است. این مهارت معمولاً بعد از 
تمرین کسب می  شود که ممکن است مستلزم این 
قابل  و  کوچک  تر  بخش  های  به  تکنیک  که  باشد 
اداره  تر تقسیم شود. وقتی هماهنگی حاصل شود، 

عملکرد نرم و روان است.
توجه: نکات مربیگری کلی برای تعادل و هماهنگی از 
آنجایی که مخصوص فعالیتی که انجام می  شود هستند 

شامل نشده  اند.
محیط دوچرخه سواری ویژه، سطوح تعادل و هماهنگی 

نیاز به وسیله دوچرخه سواران را متأثر می  کند.  مورد 
برای حفظ تعادل تعدادی از نکات وجود دارد که باید 
قبل از اینکه دوچرخه سواران وارد محیط  های جدید و 

سخت شوند باید بر آن  ها تاکید کنید.
 دوچرخه سواران باید: 

•قدرت ترمزهای خود را روی سطوح ناآشنا و تاثیری که 
بر روی تعادل روی این سطوح دارند را بدانند.

•محیط را به خاطر ایمنی و عواملی که ممکن است بر 
روی تعادل و هماهنگی تاثیر بگذارند )برای مثال موانع( 

را ارزیابی کنند. 
•شرایط سطح را ارزیابی کنند. این شرایط بر سرعت 
آن  ها نسبت به تجربه و ابزاری که استفاده می  کنند تاثیر 

می  گذارد. 
•وزن خود را روی پدال  ها نگه دارند )نه روی فرمان(- 
کمک  ناهموار  سطوح  روی  تعادل  حفظ  به  کار  این 
می  کند. از تمام نقاط تماس )فرمان، پدال، زین( برای 

حرکت به اطراف استفاده کنند. 
•در صورت ضرورت به دوچرخه تکیه کنند.

چابکی،  بوسیله  سواری  دوچرخه  هنگام  در  تعادل 
توانایی دوچرخه سوار، نوع و شرایط دوچرخه، نوع 

و شرایط محیط و زمین، انتخاب دنده )برای مثال دنده 
پایین  تر تعادل بیشتری به وجود می  آورد( و مهارتی 
تعادل  می  گیرد.  قرار  تاثیر  تحت  می  شود،  انجام  که 
دوچرخه هنگام سوار شدن نیز باید به وسیله سطح 
)برای مثال ثابت یا شل(، شرایط )برای مثال خیس 
یا خشک( قطر هر نوع خمیدگی، شیب و سربالایی 
نکات   1۶ در جدول  می  شود.  متأثر  ملایم  یا شیب 
کلیدی که به دوچرخه سوار کمک می  کند تا تعادل 
خود را در تعدادی از شرایط حفظ کند به صورت 

خلاصه بیان شده  اند.
تعادل و هماهنگی در محیط  های مشکل  تر و پیچیده  تر 
مربیگری حتی مهم  تر هستند و به بهترین شکل از طریق 
تمرین و تجربه آموخته شده و تقویت می  شوند. شما 
باید از خطاهای رایجی که هنگام حفظ تعادل در بعضی 

شرایط اتفاق می  افتد، آگاه باشید.
•قرار دادن بیشتر وزن روی عقب دوچرخه )که معمولاً 
در تپه  های دارای سربالایی رایج است(- این کار باعث 
می  شود چرخ جلو از روی زمین بلند شده و دوچرخه 
سوار کنترل راندن )هدایت- حرکت کردن( را از دست 
بدهد. برای برطرف کردن این مشکل، وزن را به طرف 

جلو و پایین دوچرخه، حرکت بدهید. 
•قرار دادن بیشتر وزن به جلوی دوچرخه )که معمولاً 
در تپه  های دارای سراشیبی رایج است(- این کار باعث 
می  شود حالت کشش خود را از دست داده و چرخ عقب 
بالا برود. دوچرخه سواران در صورتی که برای برطرف 
کردن این مشکل، خیلی تند ترمز بگیرند ممکن است 
کنترل فرمان را از دست بدهند. برای حل این مشکل 

وزن خود را به عقب دوچرخه منتقل کنید. 
•خم نشدن یا به اندازه کافی خم نشدن، هنگام دور زدن 
یا تغییر جهت دادن )یعنی برای اجتناب از خطر(- این 
را مستقیم می  کند و مستلزم حرکت  راندن  کار مسیر 
بیشتر فرمان برای کنترل دوچرخه است. برای بر طرف 
کردن این مشکل بدن را در جهت مطلوب حرکت، خم 
کنید. برای تغییرات سریع  تر و هنگام حرکت سریع  تر 

دوچرخه  ، بیشتر خم شوید.

تکنیک  های کلیدی برای تعادل و هماهنگی دوچرخه سواران

دوچرخه  ملی  های  تیم  کمپ  در  مراسمی  طی 
آسیایی  های  کاپ  آوران  مدال  از  سواری 
هندوستان و تایلند تجلیل شد .همچنین به دعوت 
روابط عمومی فدراسیون از جناب آقای مسیبی 

پیگیری  امر  ارزنده کشورمان که در  پیشکسوت 
مداوای محمد رضا قادری قهرمان عزیز کشورمان 
که در امریکا بسر می برد زحمات زیادی کشیدند 
تقدیر بعمل آمد.جا دارد از زحمات امیر زرگری 

برای  زحماتش  بابت  نیز  عزیزمان  ورزشکار 
پیگیری پرونده مداوای محمد رضا قادری تشکر 

و قدردانی کنیم.
لازم بذکر است از محمد گنج خانلو به دلیل کسب 
و  قطر  جاده  جهان  قهرمانی  مسابقات  در   23 مقام 
.اسامی ورزشکاران و  نیز تجلیل شد  مهدی رجبی 

مدال آوران به شرح ذیل است :
محمد رجبلو مدال نقره چهارکیلومتر انفرادی، مدال 
برنز ۴ کیلومتر تیمی و مدال طلای اسکرچ کاپ تایلند
علی علی عسگری مدال طلای تیم اسپرینت ،مدال 
نقره اسپرینت و مدال برنز کایرین کاپ هندوستان ، 

مدال نقره تیم اسپرینت کاپ تایلند
اسپرینت  تیم  طلای  مدال  ورپشتی  علی  حسن 
تیم  نقره  مدال  و  اسپرینت  نقره  هندوستان،مدال 

اسپرینت کاپ تایلند تایلند
نقره  اسپرینت  تیم  دانشور خرم مدال طلای  محمد 

کایرین هندوستان،مدال نقره 1کیلومتر و مدال نقره 
تیم اسپرینت کاپ تایلند

شهاب جدید السلام مدال برنز اومنیوم، مدال برنز ۴ 
کیلومتر تیمی کاپ تایلند

حسین ناطقی برنز ۴ کیلومتر تیمی کاپ تایلند
صالح تفرشی برنز ۴ کیلومتر تیمی کاپ تایلند
محمد گنج خانلو مقام 23 قهرمانی جهان قطر
کسری باقرپور مدال نقره اسپرینت کاپ تایلند

ریحانه طالبی مدال برنز ۴ کیلومتر تیمی، مدال نقره 
تیم اسپرینت کاپ تایلند

فاطمه هداوند مدال برنز ۴ کیلومتر تیمی، مدال نقره 
تیم اسپرینت کاپ تایلند

تیمی  کیلومتر   ۴ برنز  مدال  عرب  عبدالهی  فروزان 
کاپ تایلند

پرستو باستی مدال برنز ۴ کیلومتر تیمی، مدال نقره 
تیم اسپرینت کاپ تایلند

 مراسم تجلیل از مدال آوران کاپ تایلند و هندوستان

ایروانی: ایران هیچ نقشی در نتایج تست دوپینگ حقی ندارد
نایب رئیس بانوان دوچرخه سواری از دخالت نداشتن ایران در اعلام نتیجه 
تست دوپینگ علیرضا حقی خبر داد.علیرضا حقی یکی از رکابزنان تیم 
استقامت و جاده کشور است که در مسابقات پیشین مدال های ارزشمندی 
برای کشور به ارمغان آورده است اما با توجه به تست دوپینگ هایی که 
در مسابقات از سوی فدراسیون جهانی و فدراسیون پزشکی گرفته می 

شود تست دوپینگ وی مثبت شده است.
اگرچه چندی پیش این رکابزن با توجه به مشکلاتی که به همراه بعضی 
از رکابزنان برای مدیر تیم های ملی به وجود آورده بودند با دنیای ورزش 
حرفه ای خداحافظی کرد.اما دادگاه تست دوپینگ وی برگزار و وی به ۴ 
سال محرومیت محکوم شد و در مذاکراتی که با یکی از خبرگزاری ها 
انجام داده بود اعلام کرده است که فدراسیون دوچرخه سواری نامه ای 
برای فدراسیون جهانی نوشته و در آن عنوان کرده که وی را از ورزش 

حرفه ای محروم کنند.در این خصوص با ناهید ایروانی نایب رئیس بانوان 
فدراسیون دوچرخه سواری مصاحبه ای انجام دادیم که وی اظهار کرد: 
با توجه به گفتگویی که علیرضا حقی با یکی از خبرگزاری ها انجام داده 
بود باید بگویم که اصلا چنین چیزی امکان ندارد و ایران هیچ نقشی 
در نتایج تست دوپینگ ندارد زیرا هنگامی که تست ها گرفته می شود 
خون ها به آلمان برده می شود و نتیجه را آنها اعلام خواهد کرد.وی 
افزود: علیرضا حقی از رکابزنانی بود که دو تست دوپینگ از وی گرفته 
شد که یکی از تست ها در مسابقات قهرمان کشوری و دیگری در تور 
آذربایجان بوده است و این مسابقات با حضور نماینده جهانی دوپینگ 
برگزار شد بنابراین ما تستی انجام نداده ایم که در نتایج آن دستی در 
کار باشد .ایروانی در ادامه تصریح کرد: متاسفانه در هر دو رقابت تست 
وی مثبت شده است وی از ماده تسترون استفاده کرده بود اگرچه کسی 

اتفاق را  این  هم قصد بر ملا کردن 
با  خفا  در  خواستیم  می  و  نداشت 
وی خداحافظی کنیم اما خودش این 
مسئله را بر ملا کرد و امیدوارم که در 
رفتار ها کمی تغییر رویه بدهد.نایب 
دوچرخه  فدراسیون  بانوان  رئیس 
کرد:  نشان  خاطر  ادامه  در  سواری 
فدراسیون  اعضای  عنوان  به  هم  ما 
زیرا  هستیم  ناراحت  مسئله  این  از 
ورزشکاری که به این مرحله رسیده 

است و در سطح ملی درخشیده از دست دادنش برای ما هم ناراحت 
کننده است زیرا به جایگاه ملی و فدراسیون کشورش هم ضربه زده است.

     رکاب
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تغییرات صورت گرفته در قوانین 
رشته های پیست

اتحادیه بین المللی دوچرخه سواری تغییراتی را 
در بعضی رشته های پیست اعمال کرد.با توجه به 
اعلام فدراسیون جهانی و تغییرات انجام شده در 
قوانین برگزاری و داوری رشته های پیست ماده 
های یک دور متحرک، یک کیلومتر و ۴ کیلومتر 
از جمع مفاد رشته امینیوم حذف گردید و ماده ای 
به نام Tempo Race جایگزین سه ماده دیگر 
در رشته آمینیوم شد.هم چنین تغییراتی در قوانین 
رشته های دیگر پیست صورت گرفت که به برخی 

از آن ها در ذیل اشاره می گردد.
رشته تیم اسپرینت: در بخش تعویض کردن این 
امکان هندیکاپ )تکنیک تعویض( دوباره  رشته 
به این رشته بازگشت که باعث بهبود رکوردهای 

آینده خواهد شد.
رشته کایرین: مسافت این مسابقات از 2 کیلومتر 
و سبک  یافت  کاهش  متر   ۵00 و  کیلومتر   1 به 
 3 که  گشت  گونه  این  به  مسابقه  این  برگزاری 
دور )7۵0 متر( پشت موتور و 3 دور )7۵0 متر( 
به صورت آزاد ورزشکاران به رقابت می پردازند 

)در پیست های 2۵0 متر(.
رشته 200 متر: در این رشته )مسابقات جهانی( 28 
نفر برتر تایم گیری به دور بعد صعود کرده ۴ نفر 
اول استراحت می کنند، 2۴ نفر دیگر به صورت 
2 به 2 و تک حذفی به رقابت می پردازند. 12 نفر 
منتخب با ۴ نفر ابتدایی جمع گردیده و این 1۶ 
نفر به صورت 2 به 2 با هم به رقابت می پردازند، 
بنابراین در قوانین جدید ۴ نفر برتر تایم گیری یک 
دور استراحت خواهند کرد.تمپو رییس رشته ای 
نوظهور در مواد رشته آمینیوم است که جایگزین 
رشته تعقیبی انفرادی در قوانین جدید شده و می 
دور  اسکراچ،  های  رشته  از  گفت:ترکیبی  توان 

حذفی و دور امتیازی است.
برگزار  ترتیب  این  به  رشته  این  برگزاری:  نوع 
دور   ۵ کننده  شرکت  ورزشکاران  که  شود  می 
این ما در رشته اسکراچ  از  به صورتی که پیش 
شاهد آن بودیم به مسابقه می پردازند و بعد از آن 
در هر دور برای کسب امتیاز می جنگند که در 
هر خط فقط به نفر اول 1 امتیاز داده می شود.هر 
ورزشکاری که توسط گروه اصلی از پشت گرفته 
شود اوت از مسابقه و هرگاه یک ورزشکار بتواند 
گروه اصلی را یک دور از پشت بگیرد ۴ امتیاز 
دریافت می کند.با توجه به اضافه شدن این ماده 
به رشته آمینیوم و حذف مواد 1 کیلومتر، تعقیبی 
انفرادی و یک دور متحرک می توان گفت دیگر 
ماده سرعتی در جمع مواد رشته آمینیوم دیده نمی 
خواهد  افرادی  مختص  کاملا  رشته  این  و  شود 
شد که تخصص آن ها رشته های نیمه استقامتی 
و  امتیازی  دور  مسابقات  امتیازات  .ضمنا  است 
مدیسون در دور آخر دو برابر حساب میشود و 
در رشته مدیسون اگر ورزشکاری از پشت به گروه 
اصلی برسد 20+ امتیاز و اگر گروه یک دور به 
ورزشکاری برسد 20- امتیاز به او تعلق میگیرد و 
این مسابقه دیگر با تعداد دورها محاسبه محاسبه 

نخواهد شد نخواهد شد .

ات  ق ب سا م ه  دور ن  همی ن و  د  ا هشت
در  جهان  جاده  قهرمانی  دوچرخه سواری 
سه بخش جوانان، امید و بزرگسالان و در 
در  یکشنبه  مردان روز  و  زنان  دو قسمت 

دوحه قطر به کار خود پایان داد.
بخش  دو  در  ایران  تیم  ها  رقابت  این  در 
جوانان و امید و در قسمت مردان حاضر 
محمد  کشورمان  رکاب زنان  میان  در  بود. 
گنج خانلو در رده سنی امید با ایستادن در 
از  یکی  جاده  استقامت  بیست وسوم  رده 
بهترین نتایج کشورمان در پنج دوره حضور 
در مسابقات قهرمانی جهان را به دست آورد 
و در کنار آن در این ماده بالاتر از تمامی 
آسیایی های حاضر در مسابقات قرار گرفت.
محمد گنج خانلو گفت: ما تقریبا 2۵ روز قبل 
این رقابت ها به طور مستمر تمرینات  از 
مسابقات  در  حضور  هدف  با  را  خود 
قهرمانی جاده جهان در قطر دنبال کردیم. 
در این 2۵ روز در کیش اردو زدیم که از 
نظر شرایط آب و هوایی به شرایط میزبان 
رقابت ها نزدیک تر بود و این مسئله نکته 

مثبتی برای تیم ما تلقی می شد.
برای  خود  آمادگی  سطح  مورد  در  وی 
شرکت در این رقابت ها افزود: به نظرم ما 
نسبت به بسیاری از تیم های مطرح اروپایی 
زمان تمرین کمی داشتیم، اما نتیجه بهتری 
نسبت به این زمان کسب کردیم. تیم های 
اروپایی بلافاصله پس از مسابقات قهرمانی 
جهان به فکر رقابت های سال دیگر هستند 
و از حالا تمرینات خود را برنامه ریزی می 

کنند و نفراتشان را می چینند.
رکابزن جوان ایران، خاطرنشان کرد: من در 
مسابقه تایم تریل تنها به اختلاف 3 دقیقه 
نسبت به نفر اول در رده هفتادوسوم قرار 

خود  توانستم  جاده  بخش  در  اما  گرفتم، 
پایان  تا  و  کرده  حفظ  اصلی  گروه  در  را 
را  رقابتم  پایدارتری  با شرایط  هم  مسابقه 
ادامه دهم. متاسفانه مهدی رجبی نتوانست 
در گروه اصلی بماند و در نهایت از دور 
مسابقه کنار کشید. من تمام توانم را گذاشتم 
و تلاش زیادی کردم تا بتوانم تا پایان مسیر 
بیست وسوم شدم.  نهایت  ادامه دهم و در 
انتهای مسیر  مسابقه بسیار سختی بود. در 
بسیاری از رکاب زنان زمین خوردند و هوا 

هم بسیار گرم و رطوبتی شده بود.
کل  در  من  بیست وسومی  کرد:  بیان  وی 
مسابقات رده سنی امید بود، اما در همین 
رده و در استقامت جاده در میان رکاب زنان 
آسیایی از همه بهتر بودم و بالاتر از همه قرار 
گرفتم. من در کمترین شرایط تمرینی نسبت 
به رکاب زنان مطرح اروپایی این عنوان را 
به دست آوردم. اگر ما با ترکیب کامل تری 
در  توانستیم  می  شدیم،  می  مسابقه  راهی 
طی مسیر بیشتر به همدیگر کمک کنیم، اما 
متاسفانه چند نفر از هم تیمی ها و مکانیسین 
تیم موفق به دریافت ویزا در آخرین لحظات 

نشدند و ما را در قطر همراهی نکردند.
ها  رقابت  این  در  اینکه  بیان  با  گنج خانلو 
بوده،  تیم  مکانیسین  و هم  زده  رکاب  هم 
افزود: نبود مکانیسین بسیار بد بود، به غیر 
از تجربه دوچرخه سوار، حضور مکانیسین 
برای حفظ و آماده سازی یک دوچرخه سوار 
بسیار مهم است، اما با نبود مکانیسین شرایط 
برای ما سخت شد. من در بین بچه ها کمی 
از تعمیر دوچرخه سردر می آوردم، به خاطر 
همین به بچه ها کمک می کردم. در روز 
مسابقات جوانان همراه با بچه ها در مسیر 
بودم و در جایی که لازم بود برای تعویض 

طوقه و طرح به بچه ها کمک می کردم.
بر  تاکید  با  ایران  ملی  تیم  عضو  رکابزن 
برای  بهتری  برنامه ریزی  فدراسیون  اینکه 
مربیان  باشد، گفت:  داشته  آینده  مسابقات 
ما پیشنهادات خوبی را به فدراسیون ارائه 
کردند. آنها پیشنهاد دادند که بچه ها به کمپ 
های اروپایی بروند تا ضمن تمرین، شانس 
رکاب زدن همراه تیم های اروپایی را در 
تورهای اروپا به دست بیاورند اگر این اتفاق 
دوچرخه سواری  برای  بزرگی  کار  بیفتد، 

ایران صورت می گیرد.
لحظه  لحظه  اروپا  قاره  در  داد:  ادامه  وی 
برگزار  ها  رده  تمامی  در  تور  و  مسابقه 
رکاب زنان  مانند  بتوانیم  اگر  ما  شود.  می 
اروپایی  تورهای  و  ها  در کمپ  قزاقستان 
خواهیم  خوبی  پیشرفت  شویم،  حاضر 
داشت؛ چراکه ما با داشتن امکانات کمتری 
از اروپایی ها در آسیا حرف اول را می زنیم.
گنج خانلو با بیان اینکه ما اواخر سال راهی 
مسابقات قهرمانی آسیا خواهد شد، گفت: 
رقابت های قهرمانی جاده آسیا اواخر سال 
درست  اگر  شود.  می  برگزار  بحرین  در 
امیدوارم  کنیم،  تمرین  حالا  همین  از  و 
مدال  کسب  بگیرم.  خوبی  نتیجه  بتوانم 
در این رقابت ها و حتی کسب مدال طلا 

غیرممکن نیست.
پایان  در  ملی کشورمان  تیم  رکابزن عضو 
تاکید کرد: من پاداش و پول نمی خواهم 
به  ریزی  برنامه  با  را  ما  خواهم  می  بلکه 
هستم  مطمئن  بفرستند.  متعدد  مسابقات 
را  خواسته  این  جوان  رکاب زنان  همه 
دارند. خواسته ما چیزی غیر از این نیست 
تورهای  و  مسابقات  در  مرتبا  بتوانیم  که 

اروپایی حاضر شویم.

گنج خانلو:کسب مدال در آسیا غیرممکن نیست

ایروانی: ایران هیچ نقشی در نتایج تست دوپینگ حقی ندارد
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محمد دانشور در رنکینگ ماده یک 
اتحادیه  پیست  تریل  تایم  کیلومتر 
جهانی دوچرخه سواری توانست به 
رده هشتم جهان صعود کند.رکابزنان 
جدید  رنکینگ  در  ایران  پیست 
اتحادیه جهانی دوچرخه سواری در 
داشتند  جایگاه  تغییر  موارد  برخی 
یک  ماده  در  دانشور  که  طوری  به 
هشتم  رده  به  تریل  تایم  کیلومتر 
جهان صعود کرد.حضور در دو کاپ 
آسیایی هند و تایلند در تغییر جایگاه 
رکابزنان ایران موثر بود.یک کیلومتر 
تایم تریل المپیکی نیست اما احتمال 
آسیایی  بازی های  مواد  جزو  دارد 
2018 باشد از این رو دانشور به دنبال 
ارتقا جایگاه خود و کسب مدال در 
این ماده است.شهاب جدید الاسلام 

اولین  توانست  آسیایی  کاپ  در  که 
مدال برنز ماده اومنیوم را برای ایران 
جهانی  رنکینگ  در  هم  کند  کسب 

اومنیوم وارد شد.
شرح  به  ایران  رکابزنان  *رنكینگ 

زیر است:
کایرین

۴8-علی علی عسکری )۵3(
۵۴-محمد دانشور )۶1(
یک کیلوکتر تایم تریل
8-محمد دانشور )13(

اسپرینت
۴2-علی علی عسکری )۴8(

98-حسن علی ورپشتی)1۵8(
اسکرچ

۶1-بهنام خسروشاهی )۶1(
130-شهاب جدید الاسلام )301(

1۴9-محمد رجبلو ) وارد رنکینگ شد.(
اومنیوم

۴۶-محمد رجبلو)۴8(
)وارد  الاسلام  جدید  11۶-شهاب 

رنکینگ شد.(
دور امتیازی

۶0-محمد اسماعیل چایچی )۵3(
127-محمد رجبلو )وارد رنکینگ شد.(

تیم اسپرینت
1۶-ایران )19(

تعقیبی تیمی
۴2-ایران )وارد رنکینگ شد.(

مدیسون
28- ایران )27(
تعقیبی انفرادی

2۶-محمد اسماعیل چایچی )30(
10۶-محمد رجبلو )وارد رنکینگ شد.(

صعود دانشور به رده هشتم
آخرین رنکینگ اتحادیه جهانی دوچرخه سواری در سال 2016رنکینگ جدید اتحادیه جهانی دوچرخه سواری

چهارمین دوره مسابقه دوچرخه سواری 
جایزه بزرگ یکروزه مازندران به مناسبت 
)روز  فهمیده  حسین  شهادت  سالروز 
ساعت  در  آبان   1۴ جمعه  آموز(  دانش 
از  با حضور 110 دوچرخه سوار   9:30
)رشته  استقامت  ماده  در  کشور  سراسر 
جاده( در یک روز بهاری کار خود را در 

شهرستان نور آغاز کردند.
رکابزنان استارت مسابقه را از شهرستان 
با  و  آغاز  )ره((  خمینی  امام  نور)میدان 
عبور  ضمن  پرتلاش  و  سخت  رقابتی 
سمت  به  رویان-  های:  شهرستان  از 
نوشهر- میدان کپوچال )کمربندی نوشهر( 
چالوس  کمربندی  تونل–  از  عبور   -
کلارآباد- سلمانشهر- عباس آباد- تنکابن 
میدان   ( رامسر  شیرود-  )کمربندی(- 
بسیج( در سادات شهر طی 1۴۵ کیلومتر 
به کار خود پایان دادند که نفر اول با زمان 
2 ساعت و ۵9 دقیقه زودتر از رقبای خود 

از خط پایان عبور کرد.
افتتاحیه،  مراسم  در  است  ذکر  به  لازم 

)رئیس  نوری  ناطق  احمد  آقایان 
اسبق  نماینده  و  بوکس  فدراسیون 
شهرستان نور در مجلس( و محمد رضا 
فدراسیون  دبیری  )سرپرست  کاشانی 
عبداللهی  محمد  و  سواری(  دوچرخه 
)رئیس هیات دوچرخه سواری استان( 
نیز حضور داشتند که رکابزنان کار خود 
را پس از استماع سخنرانی ناطق نوری 
آغاز نمودند.همچنین مراسم اختتامیه با 
حضور فرماندار محترم ، اعضای محترم 
اداره  محترم  ریاست  شهر،  شورای 
محترم  مسئولین   ، جوانان  و  ورزش 
نیروی انتظامی رامسر ، چهارمین دوره 
مسابقه جایزه بزرگ مازندران در سالن 
کار  به  تیر  هفت  اردوگاه  اجتماعات 

خود پایان داد.
درضمن، در این رویداد یکروزه ورزشی، 
جوایز نقدی به 10 نفر برتر و همچنین 
به 3 نفر پیشکسوت برتر و به ۴ نفر از 
در  پوش،  ملی  افتخارآفرین  قهرمانان 
مجموع به مبلغ 17۵.000.000ریال توسط 

هیات دوچرخه سواری استان اهدا گردید.
نتایج مرحله اول به شرح ذیل میباشند

نتایج انفرادی:
نفر اول:محمد رجبلو

نفر دوم:آروین معظمی گودرزی
نفر سوم:میلاد قالیچی

نفر چهارم: احد کاظمی
نفر پنجم: حمید شیری
نفر ششم: رحیم امامی
نفر هفتم: رضا حسینی

نفر هشتم: حمید پورهاشم
نفر نهم: سعید صفرزاده
نفر دهم: مهدی آرمون

3 نفر برتر دوچرخه سوار پیشکسوت:
1- شمس الله مظاهری

2- بیژن امیر آخوری
3- عزت الله مظاهری

3 نفر برتر دوچرخه سوار بومی:
1- مرتضی رضوانی

2- کمیل خاکسار
3- صادق رزقی

ولین مرحله تور خراسان در مسیر مشهد تربت حیدریه برگزار. شد این 
تور دوچرخه سواری که به وجود مبارک ثامن الائمه منسوب به تور 
هشتم شده است جمعه 21آبان از ساعت هشت صبح از ابتدای عوارضی 

مشهد مقدس استارت و تا ورودی شهر تربت حیدریه ادامه پیدا کرد.

بیش از 80 دوچرخه سوار از ابتدای حرکت تور در دورده سنی جوانان 
و بزرگسالان شرکت کردند.

این تور با همکاری هیئت دوچرخه سواری بسیج استان خراسان رضوی با 
مدیریت بهینه جمال یوسف زاده رئیس هیئت بسیج و علی نیرویی رئیس 
هییت دوچرخه سواری تربت حیدریه بسیار منظم و کم نظیر برگزار شد .
این مسابقات با دوچرخه سوارانی از شهرهای مشهد، تربت حیدریه، 

نیشابور، فیروزه و کاشمر برگزار شد .
در پایان این رقابت ها در رده بزرگسالان کمال رازی، کیوان رکانی و 
احمد نورمحمدی عنوان های اول تا سوم را کسب کردند و در رده جوانان 
نیز مهدی برومند، سجاد دولتمند و حمیدرضا نادری اول تا سوم شدند.
احمد نورمحمدی در رده بزرگسالان و مهدی برومند در رده جوانان هر 
2 از مشهد به دلیل عبور راحت از مسیرهای سخت و کوهستانی این 

مسیر، عنوان سلطان کوهستان را کسب کردند.
رئیس هیات دوچرخه سواری تربت حیدریه عنوان کرد: در این رقابت 
شد  برگزار  زعفران  جام  بنام  زعفران  برداشت  فصل  با  همزمان  که 
دوچرخه سواران ساعت 8 صبح جمعه از مشهد خارج شده و ساعت 
13 وارد تربت حیدریه شدند.علی نیرویی بیان کرد : دوچرخه سوارانی 
از استان های خراسان جنوبی و گیلان مهمان این تور دوچرخه سواری 

بودند،مهدی روزبهان در همین رابطه در مراسم اختتامیه ضمن تشکر 
از نیروی بسیج شهرستان ، هلال احمر ، ارتش ، هیات موتورسواری ، 
شهردار ،بخشدار و سایرمدعوین این تور اظهار داشت : اولین مرحله تور 
بسیار خوب با کمک هیئت دوچرخه سواری بسیج استان و هیئت تربت 
حیدریه و همکاری حداکثری ادارات و سازمانها با توانمندی بالای خود با 
بهترین شرایط اجرا شد وی افزود : تور هشتم فعلا ویژه خراسان رضوی 
است که بزودی با هماهنگی های لازم در تقویم فدراسیون دوچرخه 

سواری کشور. نیزثبت خواهد شد.
در  تور  این  مقرر شد  داد:  ادامه  استان  هیئت دوچرخه سواری  رئیس 
چهار مرحله برگزار شود و با توکل بخدا سال اینده تور بزرگ خراسان 
را خیلی باشکوه تر باهمکاری هیاتهای شهرستان برگزار خواهیم کرد. 
بزودی مرحله دوم این تور در مسیر تربت حیدریه - کاشمر و مراحل 

بعدی نیز کاشمر- نیشابور و نیشابور - مشهد برگزار می شود.
گفتنی است اعضای تیم دوچرخه سواری پیام پست خراسان رضوی از 
ابتدای استارت تا پلیس راه باغچه بصورت ازاد در این تور شرکت و 
شرایط بدنی و مهارتی خود را محک زدند و مطمنا با توانایی بالایی که 
از خود نشان دادند در برنامه ها و مسابقات اتی هیات حضور پررنگ 

تری از خود نشان خواهند داد.

مسابقه جایزه بزرگ مازندران

اولین مرحله تور خراسان برگزار شد
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متر 1000 رشته انفرادی آقایان بزرگسالان  پیست  رنکینگ  
 امتیاز کشور نام رنک

 1540 آلمان جواچیم ایلرس 1
 1140 آلمان ماکسیمیلیان دورنبچ 2
 1130 جمهوری چک رابین واگنر 3
 1030 بریتانیا متیو کرامپتون 4
 1000 هلند تئو باس 5
 980 اسپانیا جوس مورنو سانچز 6

 825 مالزی محمد فدهیل مهد زنیس 7

 800 فرانسه کونتین لافارگوئه 8
 750 لهستان کرزیسزتف ماکسل 9

 690 هلند جفری هوگلند 10
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

نتاسپری رشته بزرگسالان بانوانانفرادی   پیست  رنکینگ  
 امتیاز کشور نام رنک

 2640 استرالیا استفانی مورتون 1
 2555 آلمان کریستینا ووگل 2
 2555 هنگ کنگ, چین وای ز لی 3
 2225 چین جانهونگ لین 4
 2220 روسیه آناستازیا وونهویوا 5
 1985 فرانسه ویرجینی کوئف 6

 1940 هلند الیس لیگتلی 7

 1940 استرالیا کارل مک کولچ 8
 1905 بریتانیا کیتی مارچانت 9

 1900 لیتوانی سیمونا کروپک کیت 10

 

اسپرینت رشته پیست ملی رنکینگ  
 امتیاز نام رنک

 6637.5 آلمان 1
 5415 روسیه 2
 5032.5 لهستان 3
 4702.5 نیوزیلند 4
 4687.5 بریتانیا 5
 3975 فرانسه 6

جنوبی کره 7  3922.5 

 3750 هلند 8
 3487.5 استرالیا 9

  3195 بلاروس 10

جاده جهانانفرادی آقایان بزرگسالان رنکینگ   
 امتیاز کشور نام رنک
 3233 اسلواکی پیتر ساگان 1

 2839 بریتانیا کریستوفر فروم 2

 2549 اسپانیا الجاندرو والورد بلمونت 3

 2416 بلژیک گرگ ون اورمات 4

 2250 کلمبیا کویینتانا روجاس 5

 2054 نروژ الکساندر کریستف 6

 2037 فرانسه رومیان باردت 7

 1899 سوییس فابیان کانسلارا 8

 1870 اسپانیا آلبرتو کنتادور 9

  1863 استرالیا ریچی پورت 10

آسیاجاده  ملی رنکینگ  
 امتیاز کشور رنک
 1587 ایران 1

 1451 قزاقستان 2

 884 ژاپن 3

 718 کره جنوبی 4

 555 هنگ کنگ 5

 263 مغولستان 6

 201 مالزی 7

 154 اندونزی 8

 143 کویت 9

 141 چین 10

 

متر 4000 رشته انفرادی آقایان بزرگسالان  پیست  رنکینگ  
 امتیاز کشور نام رنک

 1800 ایتالیا فلیپو گانا 1
 1640 آلمان دومینیک وینستین 2
 1400 بریتانیا اندرو تنانت 3
 1226 بلاروس میخائیل شمتو 4
 1200 فرانسه توماس دنیس 5
 1190 هلند دیون بیوکبوم 6

 1040 روسیه کیریل اسوشنیکو 7

 985 بلژیک جاناتان دوفراسن 8
 980 پرتغال ایوو امانوئل الیویرا 9

 880 سوییس سیلوان دیلیر 10

 

رینکای رشته انفرادی آقایان بزرگسالان  پیست  رنکینگ  
 امتیاز کشور نام رنک

 2630 آلمان جواچیم ایلرس 1
 2470 مالزی عزیزالحسنی آونگ 2
 2390 ژاپن یوتا واکیموتو 3
 2120 بریتانیا جیسون کنی 4
 2080 کره چائبین ایم 5
 1880 هلند متیجس بوچلی 6

 1880 اوکراین آندری وینوکورو 7

 1871 کلمبیا فابیان هرناندو 8
 1610 آلمان ماکسیمیلیان لوی 9

 1550 آذربایجان سرجی املچنکو 10
 

ماومنیو رشته بزرگسالان بانوانانفرادی   پیست  رنکینگ  
 امتیاز کشور نام رنک

 3000 بریتانیا لارا تروت 1
 2560 فرانسه لوری برتون 2
 2160 چین تایپه می یو سایو 3
 1955 هلند کیرستن وایلد 4
 1790 بلاروس تاتسیانا شاراکوا 5
 1775 ژاپن ساکورا سوکاگوشی 6

 1650 آمریکا سارا هامر 7

 1605 هنگ کنگ زیائو جولیان دیائو 8
 1500 کانادا الیسون بوریج 9

 1440 لهستان مالگورزاتا موجتیرا 10

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

نکایری رشته بزرگسالان بانوانانفرادی   پیست  رنکینگ  
 امتیاز کشور نام رنک
 2600 آلمان کریستینا وگل 1

 2600 هنگ کنگ, چین وای ز لی 2

 2365 چین شوانگ گو 3

 2350 کره یجین لی 4

 2225 اوکراین لیوبو باسوا 5

 2110 استرالیا آنا میرس 6

 2050 فرانسه ویرجینی کوف 7

 2040 استرالیا استفانی مورتون 8

 1840 لیتوانی سیمونا کروپک کیت 9

 1810 روسیه کاترینا ندنکو 10

 

 رنکینگ ملی بانوان جاده جهان
 امتیاز نام رنک
 3995.5 هلند 1

 3134.75 آمریکا 2

 2623.25 ایتالیا 3

 1890 استرالیا 4

 1803.33 لهستان 5

 1736 کانادا 6

 1645 بریتانیا 7

 1557.5 سوئد 8

 1456.75 آلمان 9

 1118.67 فرانسه 10

 

تیم اسپرینترشته آقایان بزرگسالان  پیسترنکینگ   
 امتیاز کشور نام رنک

 2855 استرالیا متیو گلانزر 1
 2850 بریتانیا جیسون کنی 2
 2260 لهستان دامیان ریلینسکی 3
 2095 چین چائو زو 4
 2090 بریتانیا کالوم اسکینر 5
 2055 روسیه دنیس دمیتریو 6

 1740 کلمبیا فابیان هرناندو 7

 1710 استرالیا پاتریک کانستبل 8
 1666 لهستان کامیل کوزینسکی 9

 1645 ترینیداد انجیسان فیلیپ 10

 

 UCI ومنیومارشته آقایان بزرگسالان  پیسترنکینگ 
 امتیاز کشور نام رنک

 2625 فرانسه توماس بودات 1
 2450 دانمارک لاسه نورمن هانسن 2
 2410 قزاقستان آرتیوم زاخوروو 3
 2335 سوییس گائل سوتر 4
 2125 بریتانیا مارک کاوندیش 5
 1950 ایتالیا الیا ویویانی 6
 1801 استرالیا گلن اشئا 7
 1750 کلمبیا فرناندو گاویریا رندون 8
 1650 آلمان راجر کلاگ 9

 1565 هنگ کنگ، چین چون وینگ لئونگ 10

 

آسیاجاده  باشگاهی رنکینگ  
 امتیاز کشور نام رنک
ن جاینتپیشگاما 1  915 ایران 

 884 ایران شهرداری تبریز 2

 794 اوکراین کولوس 3

 613 قزاقستان وینو فور اور 4

وییوک 5  571 ژآپن 

 546 ایتالیا نیپو 6

 455 مالزی تیرگانو 7

 436 استرالیا آونتی  8

 393 استرالیا دارپاک 9

 355 ژاپن کینان 10

 

ی جهان تورانفرادی آقایان بزرگسالان رنکینگ 
UCI 

تیمل دوچرخه سوار رنک ازیامت   
ساگان تریپ 1 (ی)اسلواک   445 
نتاناییکو روینا 2 (ای)کلمب   407 
فروم ستوفریکر 3 (ایتانی)بر   396 
پورت یچیر 4 (ای)استرال   394 
(ای)اسپان الجاندرو والورد 5  357 
(ای)اسپان آلبرتو کنتادور 6  337 
باردت انیروم 7  314 )فرانسه( 
نیمارت لیدن 8 (رلندی)ا   280 
یبالین نسنزویو 9 (ایتالی)ا   241 

رییزاگویجان ا 10 (ای)اسپان   240 
 

آسیاجاده انفرادی آقایان بزرگسالان رنکینگ   
 امتیاز کشور نام رنک
 800 انگلستان مارک کاوندیش 1

 600 اسلواکی پیتر ساگان 2

 488 ایتالیا جیاکومو نیزولو 3

 455 نوروژ باسون هاگن 4

 425 نوروژ الکساندر کریستوف 5

 400 بلژیک تام بونن 6

ک چانگکینگ لو 7  365 هنگ کنگ 

 350 آلمان تونی مارتین 8

 343 ایتالیا وینچنزو نیبالی 9

 333 ایران میرصمد پور صیدی 10

آخرین رنکینگ اتحادیه جهانی دوچرخه سواری در سال 2016

۴ مرحله ای شدن 
کاپ های جهانی 

پیست
سواری  دوچرخه  فدراسیون  اعلام  طبق 
یو سی آی مسابقات کاپ جهانی در سال 
201۶-2017 در ۴ مرحله برگزار خواهد شد 
که پیش از این این مسابقات همه ساله در 3 

مرحله برگزار می شد.
۴ مرحله مسابقات کاپ جهانی امسال به 

شرح زیر است:
مرحله اول: از جمعه 1۴ آبان 9۵ تا یکشنبه 
1۶ آبان 9۵- کاپ جهانی پیست UCI- در 

گلاسکو بریتانیا
مرحله دوم: از جمعه 21 آبان 9۵ تا یکشنبه 
23 آبان 9۵- کاپ جهانی پیست UCI- در 

اپلدورم هلند
تا   9۵ بهمن   29 جمعه  از  سوم:  مرحله 
پیست  کاپ جهانی  اسفند 9۵-   1 یکشنبه 

UCI- در کالی کلمبیا
تا   9۵ اسفند   ۶ جمعه  از  چهارم:  مرحله 
پیست  کاپ جهانی  اسفند 9۵-   8 یکشنبه 

UCI- در لس آنجلس آمریکا
و هم چنین مسابقه قهرمانی جهان پیست 

UCI نیز به شرح زیر می باشد:
قهرمانی جهان پیست UCI: از چهارشنبه 
فروردین   27 یکشنبه  تا   9۶ فروردین   23

9۶- در هنگ کنگ

اطلاعیه فدراسیون جهانی
و  جهانی  کاپ  های  ورودیه  تاریخ  اعلام 
رنکینگ های  اعلام  زمان  قهرمانی جهان و 
انفرادی و ملی توسط خبرنگار رکاب با استناد 
به اعلام فدراسیون جهانی به شرح زیر است. 

22 دی 9۵- رنکینگ پیست بزرگسالان و 
UCI جوانان

2۵ بهمن 9۵- رنکینگ پیست بزرگسالان 
UCI

بزرگسالان  پیست  رنکینگ  اسفند 9۵-   2
UCI

بزرگسالان  پیست  رنکینگ  اسفند 9۵-   9
UCI

30 اسفند 9۵- رنکینگ پیست بزرگسالان 
UCI

پیست  رنکینگ   -9۶ فروردین   21
UCI بزرگسالان

پیست  رنکینگ   -9۶ فروردین   28
UCI بزرگسالان

تاریخ اعلام سهمیه های ورودی مسابقات 
کاپ جهانی و قهرمانی جهان:

بزرگسالان  پیست  رنکینگ  اسفند 9۵-   9
UCI: تاریخ اعلام سهمیه ورودی، شرکت 

کنندگان در قهرمانی جهان پیست

پیستی که هرگز دوچرخه ای نمی بیند
محمدعلی نوروزیان رکابزن بروجردی ششم آذر 9۴ بر اثر تصادف با کامیون جانش را از دست 
داد. این حادثه در حالی رخ داد که به علت نبود پیست خیلی از رکابزن های این بخش در جاده 
تمرین می کنند. بلافاصله بعد از آن حادثه برخی از مسئولان کشوری و استانی وعده احداث پیست 
در شهرستان بروجرد با نام این رکابزن را دادند اما مطابق پیش بینی ها وعده ها "شعاری" بود.بابک 
فرزاد رئیس هیأت دوچرخه سواری لرستان در این باره به خبرنگار ایسنا گفت: نزدیک به یک سال 
از مرگ مرحوم نوروزیان می گذرد که متأسفانه بعد از چند روز این وعده به دست فراموشی سپرده 
شد.وی ادامه داد: کسی مسئولان را مجبور نکرده بود که وعده بدهند اما خودشان این کار را کردند 
و ظاهراً الان هم فراموش شده است.فرزاد تأکید کرد: احداث پیست در بروجرد کاری محال است 
و اگر قبل از دادن این وعده پوچ با ما مشورت می کردند، می گفتیم این وعده با توجه به شرایط 
که  مسئولانی  آن  کرد:  خاطرنشان  لرستان  دوچرخه سواری  هیأت  نمی شود.رئیس  میسر  موجود، 
وعده احداث پیست در بروجرد را دادند، حتی یک قدم برای اجرای این وعده برنداشته اند و سنگ 

بزرگ نشانه نزدن است.

* طنز روز* نقد روز
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دوچرخه  جهانی  اتحادیه  بندی  رده  آخرین 
سواری در حالی منتشر شد که رحیم امامی 23 
پله صعود داشته و تیم ملی ایران صدرنشین 
دوچرخه  جهانی  است.اتحادیه  شده  آسیا 
به  اقدام  میلادی  ماه  هر  سوم  دهه  سواری 
حاضر  سواران  دوچرخه  بندی  رده  انتشار 
های  تیم  بندی  رده  و  ای  قاره  تورهای  در 
قاره و جهان و در  باشگاهی در هر  ملی و 
بخش های مختلف می کند. در آخرین رده 
جهانی،  اتحادیه  سوی  از  شده  منتشر  بندی 
ایرانی  رکابزنان  صعود  شاهد  نوامبر  ماه  در 
برترین رکابزنان حاضر  بندی  بودیم.در رده 

از  لوتسنکو«  »الکسی  آسیایی  تورهای  در 
قزاقستان همچنان در صدر جدول قاره آسیا 
ایستاده است. »کینگ لوک چئونگ« از هنگ 
کنگ دوم است. رحیم امامی از ایران با صعود 
23 پله ای از رده بیست و ششم هم اکنون در 

رده سوم قرار گرفته است.
آروین معظمی گودرزی رکابزن جوان ایران 
از رده هشتم به چهارم صعود کرده است اما 
قبلی  بندی  رده  در  که  پورسیدی  میرصمد 
چهارم بود به رده ششم سقوط کرد. رده بندی 

رکابزنان ایران به این شرح است:
3- رحیم امامی )2۶- رده بندی ماه قبل(

۴-آروین معظمی گودرزی)8(
۶- میرصمد پورسیدی)۴(

10- امیر کلاهدوز )12(
20- قادر میزبانی)21(
2۴- احد کاظمی)38(

۶۶- مهدی سهرابی)۶7(
8۴- حمید پورهاشمی)18۴(

87- رضا حسینی)127(
9۶- محمد گنج خانلو)9۴(

108- مهدی رجبی)10۶(
در بین رکابزنان ایرانی حاضر در این رده بندی 
محمد گنج خانلو و مهدی رجبی به عنوان رکابزنان 
زیر 23 سال در رده بندی برترین های آسیا قرار 
گرفته اند. همچنین حمید پورهاشمی که پیش از 
این در رده 18۴ قرار داشت، با 100 پله صعود 
در رده 8۴ قرار گرفت.در رده بندی تیمی آسیا هم 
تیم ایران که در اواسط ماه یک پله سقوط داشت 
با کسب 197۶ امتیاز باز هم به رده نخست آسیا 
صعود کرد. قزاقستان با 1۶72 امتیاز از رده اول به 
دوم سقوط کرد. ژاپن سوم است. کشورهای کره 
جنوبی و هنگ کنگ نیز چهارم و پنجم هستند.در 
رده بندی تیم های ملی رده سنی زیر 23 سال در 
قاره آسیا هم کشورهای کره جنوبی، قزاقستان و 
ایران اول تا سوم هستند.آخرین رده بندی اتحادیه 
ماه  در  در سال 201۶  دوچرخه سواری  جهانی 

دسامبر منتشر خواهد شد.

صعود 23 پله ای رکابزن ایران در رنکینگ جهانی

کمیته آموزش:
امنیت،  باید  دوچرخه سواری  هنگام  به  شما  اولویت 
راحتی، قدرت و قرار گرفتن در وضعیت ایرودینامیکی 
باشد. امنیت در نتیجه کنترل دوچرخه در تمام مدت 
)بر روی جاده مسطح، در بالا و پایین رفتن از تپه و 
اتخاذ  با  ابتدا  از همان  در گوشه ها( حاصل می شود. 
موقعیت راحت بر روی دوچرخه، قادر خواهید بود تا 
در حین دوچرخه سواری به جای آنکه از مسیر حرکت 
منحرف شوید، بر روی دوچرخه سواری خود متمرکز 
باشید. برخورداری از وضعیت ایرودینامیکی خوب به 
خواهد  عملکرد  توسعه  باعث  ملاحظه ای  قابل  طور 
شد. باید حداقل دو بطری نوشیدنی کربوهیدراتی بر 

روی دوچرخه خود حمل کنید. 

از فردی بخواهید تا از روند دوچرخه سواری شما هم با 
سرعت آهسته و هم با سرعت بالا، هم در مسیر تپه ای 
و هم در مسیر مسطح فیلم بگیرد، سپس روی تکنیک 
خود کار کنید. سعی کنید حرکت پدال دوچرخه را نرم 
و یکنواخت و در مسیر دایره ای حفظ کنید، و سعی 
کنید آرام باشید. برای هر دنده از آهنگ صحیح استفاده 
کنید. تمرین با شدتی که بتوان آن را در تمام مدت 
با  می توانید  دارد.  اهمیت  کرد،  حفظ  تمرینی  جلسه 
انجام تمرینات اینتروال، سرعت خود را افزایش دهید، 
باید تمرینات دوچرخه سواری  اما برای مدت کوتاه. 
مختلفی را انجام داده و آن ها را به جلسات تمرینی 
ساده، استقامتی و مطابق با مسافت مسابقه تقسیم کنید. 
با این حال، جلسات تمرینی کلیدی وجود دارند که 

باید انجام شوند. اگر انجام کامل این جلسات کلیدی 
برای شما چندین هفته به طول می انجامد، باید آن ها 

را انجام دهید. 
نوشیدن منظم آب طی تمرینات را تجربه کنید تا با 

خیال راحت در طول مسابقه به رقابت بپردازید. 
بر  فشار  اما  یافته،  افزایش  باید  پا  چرخشی  آهنگ 
امر مستلزم  این  بنابراین  یابد،  باید کاهش  پاها  روی 
سبک کردن دنده است. به هنگام دوچرخه سواری در 
سراشیبی یا موافق باد، زمانی که بی خطر است، پاهای 
خود را کمی از سمتی به سمت دیگر حرکت دهید. 
همچنین باید سعی کنید عضلات پشت و ساق پا را 
طریق  از  می تواند  امر  این  دهید،  قرار  کشش  تحت 

ایستادن بر روی پدال ها حاصل شود.

فدراسیون دوچرخه سواری جزء یکی از فدراسیون هایی محسوب می شود که 
مدال های خوبی به دست آورده است و باید بگویم در آسیا رکابزنان ما جزو 
برترین ها هستند. معمولا تیم های باشگاهی ایران در این رشته سکوهای نخست 
آسیا را فتح کرده اند اما این روزها تعداد ورزشکاران دوپینگی بیشتر از رشته 
دوچرخه سواری به چشم می خورد.فدراسیون پزشکی طی چند ماه گذشته تا 
به حال اسامی حداقل ۴ رکابزن را به عنوان دوپینگی های این رشته عنوان کرده 

است و می توان گفت هر کدام از این رکابزنان جزو مدال آوران و 
نام آوران این ورزش هستند.طی آخرین تستی که از رکابزنان در 
مسابقات برون مرزی گرفته شده اسامی عده ای به عنوان دوپینگی 
در آمده است و یکی از علل آن را می توان استفاده از مکمل هایی 
معرفی کرد که در آنها ماده ممنوعه استفاده شده است، از طرفی با 
توجه به اینکه تست دوپینگ بسیاری از ورزشکاران روس در آمده 
فدراسیون پزشکی جهانی این آزمایش ها را برای سلامت رکابزنان 

در اولویت قرار داده است.
اگرچه در میان این دوپینگی ها نام کسری باقر پور هم به چشم 
می خورد اما وی یکی از رکابزنانی است که به خاطر استفاده از 
مکمل تست دوپینگش مثبت در آمد اما تبرئه شد و تنها در پرونده 

وی این جریان ثبت شد.در این خصوص با پزشک فدراسیون دوچرخه سواری 
مصاحبه ای انجام دادیم که وی اظهار کرد: باتوجه به اینکه ماده ای در مکمل 
کسری باقر پور بود یک ماده محرکه ممنوعه جدید محسوب می شد و جز مواد 
غیر ممنوعه ذکر نشده است و تست دوپینگ نادو ایران هم متوجه این قضیه شد، 
وی را بی تقصیر دانستند و تبرئه شد اما این جریان در پرونده وی به ثبت رسید.
وی افزود: اگر بخواهیم بررسی کلی داشته باشیم ورزش دوچرخه سواری یک 

رشته سنگین به حساب می آید و باید بگویم عده ای از رکابزنان در استفاده از 
مکمل ها بی دقتی می کنند و به این مشکل دچار می شوند به این دلیل ما به 
رکابزنان عنوان کرده ایم که اگر قصد استفاده از مکملی را دارند حتما از قبل 
هماهنگ کنند زیرا مکمل غیر مجاز موجب محرومیتشان خواهد شد.غفوریان در 
خصوص مثبت شدن تست علیرضا حقی،یکی از رکابزنانی که پیشینه خوبی در 
این رشته دارد عنوان کرد: با توجه به اینکه تست ورزشکاران روس این روزها 
مثبت می شود فدراسیون پزشکی سخت گیری می کند و 
علی رضا حقی هم به دلیل استفاده از مکمل ممنوعه تست 
آخرش مثبت شد با اینکه این رکابزن هزاران بار تست داده 
است و باید بگویم که تست دوپینگ وی به خاطر مکمل 
هایی که استفاده می کرد مثبت شد زیرا جوابیه این تست 
بود  این رشته خداحافظی کرده  ادامه در  از  آمد که  زمانی 
بنابراین کسی که پیشینه خوبی دارد و قصد خداحافظی دارد 
در پایان پیشینه خود را خراب نمی کند. به این خاطر باید 
در استفاده از مکمل ها دقت بیشتری صورت گیرد زیرا در 
خصوص داروها می توانیم نظر بدهیم اما در مورد مکمل 

ها نمی توانیم توجیهی داشته باشیم که فاقد آلاینده است.
به خاطر  تندرو  بین رکابزنان  قائل شدن فدراسیون  تبعیض  وی در خصوص 
استفاده از ماده های ممنوعه و کسانی که بدون استفاده ماده خاصی رکاب 
می زنند تاکید کرد: فدراسیون در هر صورت به کسی که در رقابتها آخر شده 
نگاه نمی کند و این چیز مشخصی است اما این مسئله هم صحت ندارد و 
رکابزن نباید به خاطر تندتر رفتن از ماده ممنوع استفاده کند زیرا یک دلیل 

قانع کننده ای محسوب نمی شود.

نکات مهم طی تمرینات دوچرخه سواری

توضیح پزشک فدراسیون دوچرخه سواری در خصوص دوپینگی ها

علاقمندان جهت تهیه کتابهای موجود 
 8832۶۵7۵ شماره  با  توانند  می 
تماس  آموزش  کمیته   210 داخلی 

حاصل نمایند .
دوچرخه   1 سطح  مربیگری   -1

UCI سواری
منبع آموزشی اتحادیه جهانی دوچرخه 
سواری )UCI( در سطح 1 )پایه( - 
شامل کلیه اطلاعات لازم برای مربیان 
اعم از آشنایی با دوچرخه و قطعات 
دوچرخه  های  رشته  با  آشنایی  آن، 

جسمانی،  آمادگی  تکنیکها،  سواری، 
مربیگری  و  تمرین  اصول  تغذیه، 

کودکان.
قیمت: 18۵.000ریال

2- آناتومی دوچرخه سواری
وضعیت  بر  تمرکز  با  کتاب  این 
در  سوار  دوچرخه  بدن  آناتومیک 
کلیه  برای  تمریناتی  حرکت،  حین 
شانه  دستها،  از  اعم  بدن  بخشهای 
و  شکم،  پشت،  سینه،  گردن،  و 
پاها پیشنهاد می دهد که در نهایت 
سوار  دوچرخه  عملکرد  بهبود  به 

کمک می کند.
قیمت: 1۵0.000ریال

3- تغذیه در دوچرخه سواری
شامل کلیه مباحث تغذیه ای مورد نیاز 
دوچرخه سواران؛ از جمله اصول و 
تغذیه  نکات  ورزشی،  تغذیه  مبانی 
مختلف،  سنین  و  جنس  ویژه  ای 
تغذیه طی مسافرت و شرایط محیطی 
های  رشته  ویژه  تغذیه  متفاوت، 
مختلف دوچرخه سواری، مکملها و 

نوشیدنی های انرژی زا.
قیمت: 1۵۵.000ریال

4- تمرین و مسابقه با ضربان قلب
از  یکی  قلب  ضربان  مانیتورهای 
دوچرخه  که  است  جانبی  وسایل 
و  تمرین  در  ای  حرفه  سواران 
مسابقات از آن برای کنترل و کمک 
به ارتقای عملکرد استفاده می کنند. 
این کتاب شامل آشنایی با مانیتورهای 
ضربان  پایه  بر  تمرین  قلب،  ضربان 
قلب،  فیزیولوژی  و  آناتومی  قلب، 
به  عروقی  قلبی-  های  سازگاری 
برای  تمرینی  های  برنامه  و  تمرین، 
حرفه  تا  مبتدی  سواران  دوچرخه 

ای می باشد.
قیمت: 19۵.000ریال

دوچرخه  پیشرفته  مربیگری   -5
کانتری،  )کراس  کوهستان  سواری 

دانهیل، فورکراس(
منبع آموزشی اتحادیه جهانی دوچرخه 
سواری )UCI( و فدراسیون دوچرخه 

دوره  ترین  عالی  در  بریتانیا  سواری 
دوچرخه  مربیگری  آموزش  های 
آشنایی  شامل   – کوهستان  سواری 
این  محیط  و  کوهستان  دوچرخه  با 
رشته، آشنایی با رشته ها و مسابقات 
برنامه  و  تکنیکها  آموزش  مختلف، 

ریزی جلسات مربیگری.
قیمت:180.000ریال

دوچرخه  پیشرفته  مربیگری   -6
BMX سواری

منبع آموزشی اتحادیه جهانی دوچرخه 

سواری )UCI( و فدراسیون دوچرخه 
دوره  ترین  عالی  در  بریتانیا  سواری 
دوچرخه  مربیگری  آموزش  های 
آشنایی  شامل   – کوهستان  سواری 
BMX، ساختار  پیست  با مختصات 
باس،  ل و  تجهیزات  قات،  ب مسا
تکنیکهای پیشرفته، و هدایت جلسات 

.BMX مربیگری
قیمت: 1۵0.000ریال

7- اصول و مبانی تمرین و آمادگی 
جسمانی دوچرخه سواری

اصول  درخصوص  اطلاعات  شامل 
سواری  دوچرخه  تمرین  اساسی 
تمرینی،  جلسات  ریزی  برنامه  و 

فیزیولوژی و تغذیه در این رشته.
ناشر: انتشارات مجمع

مهارتهای  مبانی  و  اصول   -8
دوچرخه سواری

دوچرخه  مهارتهای  با  آشنایی  شامل 
سواری، آب و هوا و ارتفاع، ایمنی، 

و تاکتیکها در مسابقات.
ناشر: انتشارات مجمع

9- اصول و مبانی مكانیک دوچرخه 
سواری

شامل اطلاعات درخصوص نگهداری 
از دوچرخه و نیز تعمیرات جاده ای.

ناشر: انتشارات مجمع
و  تجهیزات  مبانی  و  اصول   -10

اندازه گیری دوچرخه سواری
شامل اطلاعات کاربردی درخصوص 
دوچرخه  تنظیم  و  دوچرخه  انتخاب 

با بدن.
ناشر: انتشارات مجمع

دیدگاه  از  سواری  دوچرخه   -11
مهندسی ورزش

با دوچرخه و قطعات  شامل آشنایی 
آن، آیرودینامیک و دینامیک دوچرخه، 
تجهیزات رشته های مختلف دوچرخه 
و  ایمنی،  کلاه  و  البسه  سواری، 
مشخصات محیط فعالیت رشته های 
دیدگاه  از  مختلف دوچرخه سواری 

مهندسی ورزش.
ناشر: انتشارات مجمع

 فهرست کتابهای دوچرخه سواری 
موجود در فدراسیون
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مرحله اول لیگ دوچرخه سواری بانوان
اولین مرحله مسابقات لیگ دوچرخه 
و  جوانان  بانوان  کورسی  سواری 
بزرگسالان در بخش پیست و جاده » 
با پیام پیشگیری از دوپینگ و مصرف 
مواد ممنوعه نیروزا« در تهران برگزار 
شد.ناهید ایروانی نایب رییس بانوان 
فدراسیون دوچرخه سواری با ذکر 
سطح  در  مسابقات  که  مطلب  این 
گفت:  شد  برگزار  توجهی  قابل 
رکابزنان آماده و با انگیزه ای در این 
مسابقات حاضر شدند و همین مساله 
موجب شد تا سطح مسابقه بالا برود.

تعداد تیم : 8 تیم
تیم تعداد ورزشکار: ۴0 نفر

جوانان ونوجوانان :
رشته استقامت جاده جوانان :

 .2 قزوین  هیئت  از  ساسانیان  زینب   .1
نرگس عبدی از هیئت هرمزگان 3. مائده 

نظری از هیئت هرمزگان

رشته تایم تریل انفرادی جوانان :

 .2 هرمزگان  هیئت  از  عبدی  1.نرگس 
مائده نظری از هیئت هرمزگان 3. زینب 

ساسانیان از هیئت قزوین
رشته ۵00متر جوانان :

 .2 هرمزگان  هیئت  از  نظری  مائده   .1
سرور فرزین از هیئت تهران 3. نرگس 

عبدی از هیئت هرمزگان
رشته 2 کیلومتر جوانان :

 .2 هرمزگان  هیئت  از  نظری  مائده   .1
سرور فرزین از هیئت تهران 3. رضوان 

شریفیان از هیئت مازندران
رشته اسکرچ جوانان :

 .2 از هیئت هرمزگان  نرگس عبدی   .1
زینب   .3 تهران  هیئت  از  فرزین  سرور 

نعمت الهی از هیئت مازندران
رشته دور امتیازی جوانان :

1. سرور فرزین از هیئت تهران 2. مائده 
نظری از هیئت هرمزگان 3. ستاره برزگر 

از هیئت خوزستان

رشته تیم اسپرینت جوانان :

1. هیئت هرمزگان 2. هیئت خوزستان 3. 
هیئت مازندران

بزرگسالان:
رشته استقامت جاده بزرگسالان:

1.مریم جلالیه از هیئت هرمزگان 2. سمیه 
از  باستی  پرستو  از هرمزگان 3.  یزدانی 

هیئت تهران
رشته200 متر بزرگسالان:

1.فاطمه هداوند از هیئت تهران 2. ریحانه 
طالبی از هیئت قزوین 3. عادله نوری از 

هیئت هرمزگان
رشته3 کیلومتر بزرگسالان:

مریم   .2 هرمزگان  از  یزدانی  سمیه   .1
جلالیه از هیئت هرمزگان 3. پرستو باستی 

از هیئت تهران
رشته اسکرچ بزرگسالان:

 .2 تهران  هیئت  از  باستی  پرستو   .1
فاطمه هداوند از هیئت تهران 3. فروزان 

عبدالهی از هیئت قزوین
رشته دور امتیازی بزرگسالان:

1. فاطمه هداوند از هیئت تهران 2. پرستو 
باستی از هیئت تهران 3. فروزان عبدالهی 

از هیئت قزوین
رشته تیم اسپرینت بزرگسالان:

1. هیئت قزوین 2. هیئت تهران 3. هیئت 
هرمزگان

نشست مشترک فدراسیون دوچرخه سواری و 
دوچرخه  فدراسیون  دفتر  در  فستوس  شرکت 
گزارش  ژاله  شد.علیرضا  برگزار  سواری 
عملکردی در زمان حضور دو هفته ای خود به 
صورت مکتوب در اختیار سرپرست فدراسیون 
دوچرخه سواری قرار دادند. نصراله پریچهره، 
محمدرضاکاشانی، ناهید ایروانی، امید سراجی، 

علیرضا ژاله، مهدی رهنما و پریموث استرانکار 
در این نشست حضور داشتند.نصراله پریچهره 
ابراز  با  ابتدای جلسه  در  فدراسیون  سرپرست 
امیدواری از حضور علیرضا ژاله در راس کمیته 
کوهستان آینده این رشته را مثبت ارزیابی کردند.
رشته  سواری  دوچرخه  فدراسیون  سرپرست 
کوهشتان را بصورت خودجوش همگانی عنوان 

کردند و گفتند به عنوان سرپرست فرصت زیادی 
ندارم و قصد دارم با همکاری افراد باتجربه کار 
ادامه مهدی رهنما به  عملیاتی داشته باشیم.در 
کننده  حمایت  فستوس  شرکت  نماینده  عنوان 
این  علاقمندی  ابراز  با  کوهستان  رشته  مالی 
شرکت به خدمت صادقانه و بدون هیچ منفعت 
مالی اعلام کرد:غلامی و شرکت فستوس وقتی 
مشاهده می کند حرکتی رو به جلو در فدراسیون 
اتفاق افتاده و مجموعه خالصانه و صادقانه کار 
رهنما  دادو  ادامه خواهد  را  کند حمایتش  می 
در  اجرایی  برنامه  عدم  درخصوص  انتقاداتی 
کمیته کوهستان داشتند که سرپرست فدراسیون 
قول دادند با وجود ژاله این معضل برطرف و از 
اندوخته و تجربیات پریموث بهره مندی لازم را 
ببریم. در ادامه سراجی مدیر بازاریابی فدراسیون 
نیز گزارشی از نحوه قرارداد و تداوم همکاری 

های طرفین گزارشاتی را ارائه کردند.

نشست مشترک فدراسیون دوچرخه سواری و شرکت فستوس
با توجه به زمان اعلام شده جهت برگزاری انتخابات فدراسیون 
دوچرخه سواری نام 9 کاندیدای حاضر در این انتخابات از سوی 
دفتر امور مشترک فدراسیون ها و باشگاهها به طور رسمی اعلام 
شد.از کاندیداهای ذیل دعوت می شود در تاریخ ۶ دی ماه سال 

جاری در انتخابات ریاست فدراسیون حاضر شوند.
1(.....................................................................................سیامک حجت
2 (..................................................................................... خسرو قمری
3 (.................................................................................. ادگارد شمونیان
۴ (................................................................................ مهرداد صفرزاده
۵ (..................................................................................... امید سراجی
۶ (................................................................................... حسین گروسی
7 (................................................................................... حمید سعیدنامه
8 (................................................................................. محمد عبداللهی
9 (............................................................................... محمد میرابوطالبی
لازم به ذکر است ابراهیم عباسی به عنوان دبیر مجمع انتخاباتی در این 

نشست حضور خواهد داشت.

اسامی نامزدهای انتخابات فدراسیون دوچرخه سواری
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مسیری درخشنده برای 
دوچرخه سواری

دانشمندان لهستانی با همکاری یکی از کمپانی های 
برای  متری   100 مسیر  کشور  این  در  تکنولوژی 
دوچرخه طراحی کرده اند که تمام شب می درخشد. 
این مسیر درخشان توسط نور خورشید شارژ می شود 
و این لامپ های کوچک 10 ساعتی هم می توانند 
در خودشان شارژ را ذخیره کنند.دانشمندان با این که 
می توانستند از رنگ های مختلف برای لامپ های به 
کار رفته در مسیر استفاده کنند، اما رنگ آبی را به 
دلیل درخشان بودن در شب ترجیح داده اند.این راه 
درخشان تصویر زیبایی را در شب به وجود می آورد 
و به محلی برای حضور گردشگران بدل شده است. 
سواری  دوچرخه  برای  را  که شب ها  گردشگرانی 

انتخاب می کنند.

پیشگامان و رحیم امامی بر سکوی قهرمانی توربین المللی فوژو 
چین ایستادند.در پایان مرحله پایانی تور بین المللی فوژو چین تیم 
دوچرخه سواری پیشگامان با زمان چهل و چهار ساعت و سی و 
چهار دقیقه و بیست و دو ثانیه قهرمان شد و تیم های شهرداری 
تبریز با چهار دقیقه و سی و دو ثانیه و پارک هتل والکنبرگ هلند 
با هفت دقیقه و چهل ثانیه اختلاف در جایگاه های دوم و سوم 
قرار گرفتند.در مجموع انفرادی کل تور رحیم امامی رکابزن تیم 
طلایی  پیراهن  صاحب  و  قهرمان  پیشگامان  سواری  دوچرخه 
شد آروین گودرزی هم تیمی او با 30 ثانیه اختلاف دوم و پیتر 
اسکولتینگ از هلند با ۵9 ثانیه اختلاف در جایگاه سوم قرار گرفت.
در مجموع کوهستان رحیم امامی رکابزن پیشگامانی در صدر قرار 
گرفت و صاحب پیراهن کوهستان شد و رکابزنان استونی و چین 
دوم و سوم شدند.همچنین در مجموع امتیازی رحیم امامی پس از 

رکابزنان چین  و کره جنوبی در جایگاه سوم قرار گرفت.
رده بندی انفرادی رکابزنان در مجموع پنج مرحله تور:

1-رحیم امامی از تیم پیشگامان با زمان 1۴ ساعت و ۵0 ساعت 

و ۵3 ثانیه
ثانیه   30 زمانی  اختلاف  با  پیشگامان  تیم  از  گودرزی  2-آروین 

نسبت به نفر اول
 ۵9 زمانی  اختلاف  با  هلند  والکنبرگ  تیم  از  اسکولینگ  3-پیتر 

ثانیه نسبت به نفر اول
۴-حمید پور هاشم از تیم پیشگامان

۵-احد کاظمی از تیم شهرداری تبریز
۶-امیر کلاهدوز از تیم پیشگامان
7-رضا حسینی از تیم پیشگامان

8-سعید صفرزاده از تیم شهرداری تبریز
10-قادر میزبانی از تیم شهرداری تبریز

.

.
۵8-محمد رجبلو از تیم پیشگامان

۶1-میر صمد پورسیدی از تیم شهرداری تبریز
۶9-وحید غفاری از تیم شهرداری تبریز

همایش بزرگ دوچرخه سواری در 
شهرستان بناب 

همایش بزرگ دوچرخه سواری با شرکت 20 هزار دوچرخه 
باهدف  همایش  شد.این  برگزار  بناب  شهرستان  در  سوار 
توسعه فرهنگ دوچرخه سواری، ترویج ورزش و فعالیت 
های بدنی و روان سازی مشكلات ترافیک از ابتدای کوی 
لاله تا پارک فدک به مسافت چهار کیلومتر برگزار شد.امسال 
هیجدهمین دوره همایش بزرگ دوچزخه سواری بناب بود. 
این همایش هرساله در بناب که به شهر دوچرخه معروف 
است برگزار شد.در پایان این همایش ورزشی به تعدادی 

از شرکت کنندگان جوایزی اهدا شد.

پدافند هوایی قهرمانی لیگ دسته یک جاده

 پیشگامان، قهرمان تور بین المللی فوژو چین

دومین و آخرین مرحله لیگ دسته یک جاده 
کشور روز جمعه با برگزاری مسابقه استقامت 
جاده در شهر مهاجران اراک به پایان رسید.در 
این مسابقه که 75 رکابزن حضور داشتند علی 
رضایی از شهرداری اراک توانست مدال طلا 
را به گردن آویزد میثم رضایی از رعد پدافند 
هوایی دوم شد و محمد کشاورز از پاس ناجا 
پدافند  رعد  تیمی  بندی  رده  .در  شد  سوم 
شهرداری   ، یافت  دست  اول  مقام  به  هوایی 
اراک دوم شد و تیم تبریز اسپورت در جایگاه 

سوم قرار گرفت.
لازم به ذکر است 29 دوچرخه سوار در رشته 
انفرادی مسافت 14.5 کلومتری را  تایم تریل 
رکابزن  رضایی  علی  که  پرداختند  رقابت  به 
 ، ایستاد  اول  سكوی  بر  اراک  شهرداری  تیم 
میثم رضایی از تیم رعد پدافند هوایی دوم شد 
و محمد علی مرادیان از تیم هیئت خوزستان 

بر سكوی سوم ایستاد .
با  اراک  شهرداری  تیم  از  رضایی  علی   -1

زمان 19:38:88
با  2- میثم رضایی از تیم رعد پدافند هوایی 

زمان 19:55:36
3- محمد علی مرادیان از تیم هیئت خوزستان 

با زمان 20:00:80

لازم به ذکر است مرحله نخست لیگ دسته یک 
دوچرخه سواری جاده کشور با مسابقه   تایم 
تریل برگزار شد.پنجشنبه 6 آبان ماه مسابقات 
لیگ دسته یک دوچرخه سواری جاده با مسابقه 
تایم تریل به میزبانی هیات استان گلستان در 
شهرستان گرگان شروع شد.در مسابقه تایم تریل 
33 رکابزن از 18 تیم، مسافت 16 کیلومتری 
زدند  رکاب  سرخنكلا  به  گرگان  جاده  مسیر 
هیات  تیم  از  لقمانیان  مصطفی  پایان  در  که 
علی  سید  ایستاد،  اول  سكوی  بر  خوزستان 
از تیم رعد پدافند هوایی دوم شد و  رضوی 
احمد قمری از شهرداری اراک جایگاه سوم را 

از آن خود کرد .

نفرات برتر رشته تایم تریل :
1- مصطفی لقمانیان از تیم هیات خوزستان با 

زمان 21دقیقه و 29 ثانیه و 11 صدم
2- سیدعلی رضوی از تیم رعد پدافند هوایی با 

زمان 22دقیقه و 11 ثانیه و 57 صدم
3- احمد قمری از تیم شهرداری اراک با زمان 

22 دقیقه و 12 ثانیه و 15 صدم

همچنین صبح جمعه 7 آبان ماه مسابقه استقامت 
کرده  شرکت  تیم   18 از  که  رکابزن   76 بین 

بودند برگزار شد. 
در پایان سهیل ستاری از تیم پدافند هوایی اول 
شد، علی قیاسی مقام دوم را به دست آورد و 

احمد قمری در جایگاه سوم ایستاد. 
نفرات برتر :

1- سهیل ستاری از تیم پدافند هوایی
2- علی قیاسی از تیم هیئت همدان

2- احمد قمری شهرداری اراک      رکاب
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سومین مرحله از لیگ برتر دوچرخه 
سواری کوهستان در بخش مردان به 
میزبانی استان مازندران و در شهرستان 
بهشهر با شناخت قهرمانان به کار خود 

پایان داد.
در این رقابتها ۴۵ ورزشکار در قالب 
 ۶3 و  جوانان  سنی  رده  در  تیم   17
رده  در  تیم   2۴ قالب  در  ورزشکار 

سنی بزرگسالان حضور داشتند که در 
نهایت در ماده دانهیل، محمد کرمانی 
در رده سنی جوانان از هیات قزوین 

عنوان قهرمانی را کسب کرد. 

ایران  تیم جاینت  از  حسین زنجانیان 
هم در رده سنی بزرگسالان اول شد.

نتایج کامل بخش دانهیل به این شرح 
است:

رده سنی جوانان :
قزوین  هیئت  از  کرمانی  محمد   -1
 39 و  ثانیه   32 و  دقیقه   3 زمان  با 

صدم ثانیه
ایران  2- سعید باقری از تیم جاینت 
 27 و  ثانیه   33 و  دقیقه   3 زمان  با 

صدم ثانیه
3- باسط جاسمیان از هیئت کردستان 
با زمان 3 دقیقه و ۴0ثانیه و 79 صدم 

ثانیه

رده سنی بزرگسالان :
جاینت  تیم  از  زنجانیان  حسین   -1
ایران با زمان 2 دقیقه و ۵1ثانیه و 28 

صدم ثانیه
فستوس  تیم  از  بزی  نجفی  امین   -2
و  ۵7ثانیه  و  دقیقه   2 زمان  با  گروپ 

9۵ صدم ثانیه
3- حسین رفیعی از تیم جاینت ایران 

با زمان 3 دقیقه و 12صدم ثانیه

اما در بخش مسابقات کراس کانتری  
از مجموع ۶3 رکابزن بزرگسال، فراز 
شکری از تیم جاینت ایران برسکوی 

نخست ایستاد.
 در بخش جوانان هم محمد حسین 
اول  فلش  فستوس  تیم  از  اسکندری 

شد.
نتایج کامل بخش کراس کانتری به این 

شرح است : 

رده سنی جوانان: 
تیم  از  اسکندری  حسین  محمد   -1

فستوس فلش 
2- سید علی ایزدی از تیم هیات قم 
3- سبحان مصطفایی از تیم کرمانشاه

رده سنی بزرگسالان:
1- فراز شکری از تیم جاینت ایران 

فستوس  تیم  از  خدایاری  فرزاد   -2
ترینیکس 

اسکات  تیم  از  پورشریف  3- محمد 
ایران

                   قهرمانان سومین مرحله لیگ کوهستان

     رکاب
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محمد آقامیربابایی پس از ورود به ایلام و دیدار با معاون 
فرهنگی و امور اجتماعی بنیاد شهید و امور ایثارگران 
شهدای  خاطره  و  یاد  گرامیداشت  ضمن  ایلام  استان 
استان ایلام در هشت سال دفاع مقدس ، شهدای مدافع 
حرم را ستارگانی درخشان در ایران اسلامی بیان کرد که 
با هدف مقدس پاسداری از حرمت ولایت و مرزهای 
اعتقادی جان عزیز خود را فدا می کنند.وی هدف دیگر 
از این حرکت ارزشمند خود را تمجید و سپاس بیکران 
از خانواده های شهدا دانست و اظهار داشت: خانواده 
های شهدا سرمایه های معنوی جامعه اسلامی به شمار 
می آیند و ما نیز مدیون رشادت های ایثارگران هستیم.
از  بابلسری  این دوچرخه سوار ۴0 ساله  گفتنی است 

و  زده  کلید  را  کار خود  شهرستان  این  گلزار شهدای 
گیلان،  مازندران،  های  استان  از  عبور  از  پس  تاکنون 
کردستان،  غربی،  و  شرقی  های  آذربایجان   ، اردبیل 
کرمانشاه و ایلام حدود هفت هزار کیلومتر رکاب زده 
و تصمیم دارد ندای معنوی، حماسی و پایداری شهدای 
مدافع حرم را به گوش آحاد ملت بزرگ ایران طنین انداز 
کند.سفر میربابایی پس از ایلام به مهران، دهلران و دزفول 
ادامه می یابد و وارد کربلای خوزستان خواهد شد ، 
وی تصمیم دارد پس از خوزستان ، بوشهر ، هرمزگان ، 
سیستان و کرمان و خراسان ها ، یزد ، فارس، اصفهان، 
مرکزی ، همدان ، سمنان به محضر مقام معظم رهبری 

شرف یاب شوند.

دوچرخه سوار حامل ندای شهدای مدافع حرم در ایلام

نفرات برتر آخرین مرحله لیگ کوهستان بانوان
آخرین مرحله لیگ دوچرخه 
سواری کوهستان بانوان با 

شرکت 30 رکابزن برگزار شد 
که نفرات برتر کراس کانتری 

بانوان به شرح زیر است:

*رده بزرگسالان:
1-فرانک پرتو آذر از فستوس 

کیوب
2-گلناز نخعی از فستوس 

ترینیکس
3-سمیرا رحیمی از جاینت لیو

*رده سنی جوانان
1-محبوبه اوحدی از فستوس 

فلش
2- زهرا قاقانی از فستوس 

فلش
3- مهناز هاشمی از کندوان 

چالوس 



انواع برنامه های تمرینی با وزنه                 
تمرینات با وزنه را می توان در انواع متنوع در قالب 
یک برنامه تمرینی مورد استفاده قرار داد. یک برنامه 
برنامه های  راهبرد های  تمام  جانبه  همه  تمرینی 
که  همانطور  می گیرد.  بر  در  را  مختلف  تمرینی 
تمرین مسدود   برای یک  این بحث شد،  از  پیش 
مشخص شما می¬توانید روی یک نوع برنامه خاص 
تمرکز کنید. در طول تمرین مسدود بعدی، جهت 
ایجاد حداکثر سازگاری باید نوع برنامه تمرینی را 
تغییر دهید. به عنوان مثال، چنانچه در طول اولین 
مرحله از تمرینات دایره ای استفاده می کنید، برای 
مرحله بعدی باید از نوع دیگر برنامه تمرینی مثلًا 
با تکرارهای کم را بکار گیرید.  وزنه های سنگین 

شما می توانید از هر نوع تمرینی که به آن علاقه 
دارید استفاده کنید. با این حال، به یاد داشته باشید 
که بهترین برنامه تمرینی جهت پیشگیری از بروز 
آسیب های مربوط به بلند کردن وزنه های سنگین، 
استفاده از وزنه های سبک با تکرارهای زیاد است. 
زمانی که برنامه تمرینی خود را طراحی می کنید، 

انواع برنامه های تمرینی را با یکدیگر ترکیب کرده 
و یک برنامه کامل و همه جانبه طراحی کنید. رمز 
موفقیت، وجود یک برنامه کارا و مؤثر است. انواع 

تمرینات با وزنه عبارتند از:
• وزنه سبک- تکرارهای زیاد : این برنامه تمرینی 
قابل  افزایش  بدون  پایدار،  قدرت  کسب  باعث 
ملاحظه در حجم توده عضلانی می شود. این عامل 
برای دوچرخه سواران یک مزیت محسوب می شود، 
زیرا آن ها به دنبال کسب حداکثر قدرت با کمترین 
افزایش حجم در توده عضلانی هستند )این همان 
بر  سوار  تا  می سازد  قادر  را  شما  که  است  چیزی 
دوچرخه از تپه ها بالا بروید!(. این نوع برنامه تمرینی 
همچنین به توسعه آمادگی قلبی تنفسی و توانایی شما 

برای رکاب زدن به مدت طولانی تر کمک خواهد 
کرد. در هر ست شما باید قادر به انجام 10 تا 1۵ 

تکرار کامل باشید.

• وزنه سنگین- تکرارهای کم : این نوع برنامه تمرینی 
باعث توسعه توان و قدرت اولیه می شود. جایی که 

نیاز است در یک سربالایی رکاب زده، و یا با سرعت 
از خط پایان عبور نمایید، توان و نیروی خالص در 
برای  به شما کمک خواهد کرد.  به هدف  دستیابی 
از حداکثر  عبارتست  وزنه،  مقدار  تمرین،  نوع  این 
بلند  بار   8 تا   ۴ را  آن   باشید  قادر  شما  که  وزنه ای 
یا 3   2 را در  تمرین  باید هر  بطورکلی، شما  کنید. 
ست اجرا کنید. اگرچه این نوع برنامه تمرینی باعث 
حجیم شدن توده عضلانی می شود، اما در زمان های 
خاص می تواند برای دوچرخه سواران مناسب باشد. 
معمولاً در اجرای این نوع تمرینات به یک یار کمکی 

نیاز دارید.

شامل  تمرینی  برنامه  این   : دایره ای  تمرینات   •
که  است  تمرینی  ایستگاه  چندین  بین  حرکت 
در میان آن ها زمان کمی برای استراحت در نظر 
گرفته شده و در چندین ست اجرا می شود. بطور 
کلی، این نوع برنامه تمرینی، کل بخش های بدن 
ضربان  برنامه،  کل  طول  در  و  داده  پوشش  را 
قلب افزایش می یابد. برنامه تمرینات دایره ای نه 
آمادگی  بلکه  باعث توسعه قدرت می شود،  تنها 
قلبی تنفسی را نیز بهبود می بخشد. چنانچه این 
آستانه  وارد  بدن  که  زمانی  تمرینی  برنامه  نوع 
بی هوازی می شود انجام گیرد، مزایای بیشتری را 

در پی خواهد داشت. 

ست های هرمی : در این نوع برنامه تمرینی، در   •
طول اجرای برنامه، در هر ست، هر دو متغیر وزنه یا 
تکرارها با یکدیگر افزایش یا کاهش می یابند. شما هر 
تمرین را باید در 3 ست اجرا کنید. به عنوان مثال، 
دهید.  انجام  تکرار   10 است  ممکن  اول،  در ست 
برای ست دوم، وزنه  را افزایش داده و حرکت را 8 
بار تکرار می کنید. در ست سوم، باید مجدداً وزنه را 
اضافه کرده و ۶ تکرار را انجام دهید. معمولاً تمرکز 
این نوع برنامه تمرینی بر توسعه توان و قدرت اولیه 

معطوف است.

برنامه تمرینی دربردارنده  این نوع   : سوپرست    •
یک ست با تعداد تکرارهای بیشتر است. زمانی که 
در طول ست دچار خستگی شدید، با کاهش میزان 
وزنه می توانید انجام تکرارها را ادامه دهید. به عنوان 
نمونه، یک ست 30 تا ۴0 تکرار خواهد داشت. این 
برنامه تمرینی بسیار خسته کننده بوده و در توسعه 
قدرت و توان پایدار به شما کمک خواهد کرد. در 
برخی مواقع، هر دوچرخه سوار باید این نوع برنامه 
تمرینی را در تمرینات باشگاهی خود بگنجاند. پس 
از پایان دوره تمرینی سوپرست، از توان به وجود 
متعجب  خود  دوچرخه سواری  عملکرد  در  آمده 

خواهید شد.

مطلب علمی

خداحافظ كمردرد...

المپیاد  اولین  مشعل  حمل  افتتاحیه 
مراسم  طی  ساری  شهرستان  ورزشی 

باشکوهی برگزار شد.
فرهنگی  لمپیاد  ا نخستین  مشعل 
حضور  با  ساری  شهرستان  ورزشی 
جمعی از ورزشکاران و پیشکسوتان 
این عرصه و جانبازان دفاع مقدس، 
استان روشن  در مزار شهدای مرکز 
شد و تا امام زاده یحیی مزار شهدای 

گمنام، حمل شد.
قالب  در  ورزشکار  هزار   20 از  بیش 
در  ورزشی  رشته   107 و  هیات   38

المپیاد شرکت می کنند.دوچرخه  این 
سواران استان مازندران در این الپمیاد 
ورزشی پس از حمل مشعل با حضور 
مقام  به  گرانقدر  شهدای  مزار  در 
شامخ  آنها ادای احترام کردند . لازم 
به یادآوریست مشعل نخستین المیپاد 
فرهنگی ورزشی شهرستان ساری پس 
از حمل در سراسر شهرستان ساری در 
روز 29 آذر که  روز افتتاحیه المیپیاد 
است به مزار شهدا حمل شده و سپس 
به محل برگزاری المپیاد در ورزشگاه 

شهید متقی حمل می شود.

حمل مشعل اولین المپیاد شهرستان 
               نظری: عضو تیم ملی دوچرخه سواری بانوانساری توسط دوچرخه سواران

     رکاب
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علی عسگری: دوچرخه سوار تیم ملی پیست
او  علی علیعسگری متولد اسفند سال 13۶8 در تهران، 
دوچرخه سواری را از سنین کودکی شروع کرد اما در 
حدود 1۵ سالگی به صورت حرفه ای به دوچرخه سواری 
روی آورد ،به دلیل استعداد خوبی که داشت به تیم ملی 
است  ایران  نسل طلایی سرعت  دعوت شد، وی جزو 
)متولدین ۶7-۶8( در آن دوره افراد با استعداد دیگری 
همچون : فرشیدفارسی نژادیان ،کیوان کهنفکر، علیرضا 
ورزگان و خیلی از ورزشکاران دیگر به جامعه دوچرخه 
برای   2007 سال  در  شدند.علیعسگری  معرفی  سواری 
جوانان)بانکوک(  آسیا  قهرمانی  مسابقات  به  بار  اولین 
اعزام شد و از آن به بعد تا امروز مسابقات بسیاری را 
برای کشور عزیزمان ایران رکاب زده است، همچنین اولین 
مدال خود را در رده سنی بزرگسالان و در کاپ آسیایی مالزی در سال 2009 بدست آورد.
وی در سال 201۴ یکی از کاندیدا های اعزام به بازیهای آسیایی بود که به دلایلی نامشخص 
علارغم شایستگی حتی برای اردو چک هم  مربی تیم و فدراسیون اورا انتخاب نکردند، حتی 
چندی پیش در تابستان امسال یکی از مسئولین به این جوان با استعداد و سخت کوش بیان 
کرد: دوچرخه سواری را ترک کن چرا که تجربه وی زیاد است و باید جای خود را به جوانان 
بدهی در صورتی که او هنوز 27 سال دارد و در آسیا و جهان ورزشکارانی هستند که 37 سال 
سن دارند ودر بالاترین سطح دوچرخه سواری پا می زنند برای مثال ورزشکاران ژاپنی و خیلی 
تیم های معتبر دیگر .در حال حاضر وی یکی از بهترین دوچرخه سواران کشور است و آمادگی 
بسیار خوبی دارد، او می جنگد تا بتواند برای دومین بار به همراه دیگر دوچرخه سواران سرعت 
موفق به کسب مدالی خوش رنگ در رشته تیم اسپرینت شود، جا دارد بگوییم وی در 2 رشته 
کایرین و 200 متر طبق اعلام فدراسیون جهانی uci نفر اول ایران است .در کارنامه درخشان 
این ورزشکار خوش اخلاق کشورمان چندین مدال آسیایی و کشوری به چشم می خورد.هم 
اکنون او به همراه محمددانشورخرم،حسنعلی ورپشتی و فرشید فارسی نژادیان زیر نظر سرمربی 
تیم ملی دوچرخه سواری سرعت)محمد ابوحیدری( در تیم ملی به تمرینات خود جهت شرکت 

در قهرمانی آسیا 2017 هندوستان تمرین می کند.

ابوحیدری: تاریخ ساز رشته دوچرخه سواری
محمد ابوحیدری متولد بهمن سال 13۵9 در شهر کرمان 
است وی نه تنها در مربیگری بلکه در تحصیل و ورزش 
هم سوابق و موفقیت های بسیاری دارد، او کارشناس 
سطح  مدرک  دارای  و  ورزشیست  فیزیولوژی  ارشد 
یک و دو مربیگری بین المللی جاده و همچنین سطح 
یک و دو مربیگری بین المللی پیست است.در ادامه با 
این مرد متین و پرتلاش  ورزش کشورمان بیشتر آشنا 
می شویم.ابوحیدری از 1۶ سالگی دوچرخه سواری 
را شروع کرد و 2 سال بعد یعنی در سال 77 به اردو 
تیم ملی دعوت شد، سال 200۵ اولین اعزام خود را به 
مسابقات برون مرزی تجربه کرد و کمتر از 2 سال بعد 
از آن ،او توانست در مسابقات کاپ آسیایی تایلند سال 

2007 اولین مدال تاریخ ایران را در رشته کایرین کسب کند و حدود 2سال بعد وی تصمیم به کناره گیری از ورزش 
حرفه ای به عنوان ورزشکار گرفت و کاره مربیگریش برای تاریخ سازی دوباره را در سال 88 آغاز کرد.ابوحیدری 
کمک مربی مربیان بزرگی همچون : بیوگاس فرانسوی ، مارکوس آلمانی و همچنین یکی از اسطوره های سرعت 
بریتانیا یعنی گرک مکلین انگلیسی بود ، از همان ابتدا به مربیگری تیم ملی جوانان منصوب شد و شروع به پرورش 
کسی کرد که در بازی های آسیایی201۴ کره جنوبی موفق به کسب مدال طلا رشته کایرین شد و روی مربی خود 
را سفید کرد و جواب اعتماد و کمک های ابوحیدری را با این مدال به او داد)محمد دانشور خرم(.محمدابوحیدری 
در کمپ کره )ACC(به عنوان مربی برتر سرعت کمپ انتخاب شد. چند ماه بعد، در مربیگری هم تاریخ سازی 
کرد، چراکه فدراسیون جهانی uci اورا دعوت به همکاری کرد) مربی سرعت کمپ سوئیس( ولی وی به دلیل 
برخی مشکلات نتوانست به این مهم برسد.هم اکنون او سرمربی تیم ملی دوچرخه سواری سرعت بزرگسالان، 
مربی شخصی شاگرد خلف خود محمد دانشور خرم و سرمربی باشگاه مس کرمان است.این مربی سخت کوش 
و موفق که خود راهی سخت و موفق را طی کرد برای رسیدن به این جایگاه ، حال 2سال است که به یک مربی 
جوان و کم سن اعتماد کرده تا شاید روزی او هم همچون خود موفق شود و بتواند در کنار محمد ابوحیدری پله 
های ترقی را طی کند.آرزوی موفقیت برای این مربی زحمت کش کشورمان که هیچ کس تا این زمان نشنیده و 

ندیده است که او کلامی اعتراض کند حتی در سخت ترین شرایط.

آرش امیدفر متولد آبان ماه سال 13۴9 در شهر تهران است.او از کودکی به ورزش علاقه بسیاری داشت و از سنین جوانی شروع به ورزش کرد.امیدفر 
در رشته های پرورش اندام،شنا و پینگ پنگ به صورت حرفه ای در سنین جوانی فعال بود.وی از سال 1373 وارد عرصه مربیگری دوچرخه سواری 
شد، در کارنامه پر بار فعالیت های این مربی با تجربه و زحمتکش سوابق بسیاری جای گرفته از جمله:مربیگری رده های سنی مختلف به مدت 22 

سال در استان تهران،مربیگری تیم های جاینت،سپاهان اصفهان،ترافیک تهران به مدت۶سال،آباریس آوا،ارکید مهر و بسیاری تیم های دیگر.وی همچنین 
در 2 دوره تور دوچرخه سواری آذربایجان به عنوان داور حضور داشته است.از موفقیت های وی می توان به کسب اولین مدال تاریخ دوچرخه سواری 
بانوان در تورهای خارجی به همراه تیم بانوان ترافیک که در آن سال با ترکیب:) سلماز کربلائی،مریم جلالیه،عادله نوری و رقیه شریفی( شرکت کرده 
بودند و همچنین حضور با تیم ملی کوهستان به عنوان مربی سال های 1391)لبنان(و1392)چین( در مسابقات قهرمانی آسیا را اشاره کرد.آرش امیدفر 
دارای مدرک level 1 مربیگری دوچرخه سواری و مدرک درجه 3 مربیگری بدنسازی می باشد.او در این سالها تعداد زیادی از قهرمانان را به جامعه 

دوچرخه سواری معرفی کرده است و همواره در راستای پیشرفت ورزش کشور و استان تهران کوشا بوده است.

امیدفر :مربی با ۲۲ سال سابقه در دوچرخه سواری 

طالبی: کاپیتان با اخلاق تیم ملی دوچرخه سواری سرعت 

               نظری: عضو تیم ملی دوچرخه سواری بانوان

فرزاد:مربی تیم ملی دوچرخه سواری سرعت جوانان

ریحانه طالبی کاپیتان با اخلاق تیم ملی دوچرخه سواری 
سرعت بانوان ایران و تنها دارنده مدال طلا برون مرزی 
ماه سال 71 وی  متولد دی  بانوان؛  در بخش سرعت 
دوچرخه سواری را از 12سالگی در مسابقات مدارس 
شروع کرد،از سال 88 دوچرخه سواری را به صورت 
حرفه ای دنبال کرد و در همان سال به اردو تیم ملی 
دعوت شد وی کمتر از یک سال بعد از ورودش 
تاریخ  مدال  اولین  کسب  به  موفق  ملی  تیم  به 
بانوان در بخش سرعت شد.از مدال های طالبی 
در مسابقات برون مرزی می توان به1طلا.2نقره 
اشاره کرد، همچنین  آسیایی  کاپهای  و2برنز در 
وی تنها بانو دوچرخه سواری سرعت جمهوری 
اسلامی ایران است که باعث پخش شدن سرود 
ملی کشور عزیزمان ایران شده است.از دیگر عناوین این بانو با اخلاق و سخت کوش 2عنوان چهارمی 
در مسابقات قهرمانی آسیا می باشد.ریحانه طالبی در حال حاضر در تیم ملی سرعت کشورمان به عنوان 

کاپیتان حضور دارد و به تمرینات خود زیر نظر محمد ابوحیدری ادامه می دهد.

کرج عضو  در شهر   77 سال  تیر  متولد  نظری  مائده 
تیم ملی دوچرخه سواری بانوان.دوچرخه سواری را 
باتوجه به این موضوع که پدرش یکی از پیشکسوتان 
دوچرخه سواری بود زیرنظر ایشان از سال 88شروع 
کرد و از سال 91 به صورت حرفه ای به این رشته زیبا 
روی آورد.اولین با در سال 93 به اردو تیم ملی جوانان 
دعوت شد و یک سال بعد برای اولین بار به همراه 
تیم ملی در مسابقات کاپ آسیایی هندوستان شرکت 
کرد، همچنین امسال هم برای تیم ملی در مسابقات 
کاپ آسیایی تایلند در 3 رشته رکاب زد.وی در کارنامه 
ورزشی خود بیش از 10 مدال قهرمانی کشور و لیگ 

جوانان را دارد و هم اکنون در اردو تیم ملی سرعت بزرگسالان و زیر نظر محمد ابوحیدری به تمرینات 
خود برای شرکت در مسابقات قهرمانی آسیا می پردازد.

مازیار فرزاد مربی تیم ملی دوچرخه سواری سرعت جوانان،مازیار فرزاد متولد 13۶۶ در 
بروجرد، دارای مدرک مربیگری سطح یک)level c( دوچرخه سواری می باشد.وی مربی 
کسری باقرپور )رکورد دار 200متر جوانان(است.وی در دوران ورزشی خود در چندین 
اردو تیم ملی )جوانان و بزرگسالان( حضور داشته است. همچنین به عنوان ورزشکار 
سابقه حضور در تیم های: شهرداری تبریز،پیشگامان کویر یزد،پتروشیمی تبریز،کاشی 
پرسپولیس یزد،سنگ آهن یزد،پاس همدان و هیئت بروجرد را دارد .مازیار فرزاد هم 
اکنون مربی تیم ملی سرعت جوانان است .برای او و شاگردانش آرزو موفقیت داریم 
و امیدواریم از قهرمانی آسیا 2017 هندوستان با دستی پر به میهن عزیزمان بازگردند.
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در همین ابتدای کار باید بگویم 
اساس انتخاب سرپرست برای یک 

فدراسیون برگزاری مجمع انتخاباتی 
سالم و بدون حاشیه است.سرپرست 

حکم می گیرد تا زمان برگزاری مجمع 
اجازه ندهد اختلالی در امور اداری و 
تقویم اجرایی فدراسیون بوجود بیاید.
ما نیز تا به امروز چنین کرده ایم و تا 
حد زیادی توانسته ایم شرایط را برای 

برگزاری یک مجمع انتخاباتی سال 
بوجود بیاوریم.طبیعی است که وقتی 
تاریخ ریاست یک مدیر به پایان می 
رسد مخالفان و موافقان اظهارات و 
موضع گیری های جهت داری انجام 
می دهند و این اتفاق نیز از زمان 

ورود بنده به این فدراسیون رخ داد.
ما هم سعی کردیم پای صحبت دو 

طرف بویژه منتقدان بنشینیم و فضا را 
برای حتی حضور آنهایی که احساس 

می کنند به دلیل سلایق شخصی کنار 
گذاشته شدند محیا کردیم.در هر دوره 

مدیریتی حسنات و ایرادات وجود 
دارد و فدراسیون دوچرخه سواری نیز 

از این قاعده مستثنی نیست.ما هم 
اعتقاد داریم تلاش ها و زحمات زیادی 
کشیده شده و نباید صرفا انتقاد صورت 
بگیرد اما تلاش کرده ایم بی طرفانه به 
قاضی برویم و در تصمیم گیری ها عمل 
کنیم.در رشته دوچرخه سواری افراد 
کارآمد زیادی وجود دارند که به هر 

دلیلی پشت خط مانده بودند اما ما از 
همه آنها دعوت کردیم تا به فدراسیون 
بیایند و حرفشان را بزنند.شنیدیم و 
گفتیم تا اینکه امروز به این مرحله 
برسیم که در ششم دی ماه مجمع 

انتخاباتی فدراسیون دوچرخه سواری 
را برگزار نماییم.در فهرست کاندیداها 
افراد کاردان و زبده ای قرار دارند که 
بدون شک با نیت خدمت آمده اند و 

امیدواریم در مسیری که قرار گرفته اند 
موفق باشند.

نصرالله پریچهره

از شرکت ها و فروشگاه های ورزشی 
دعوت می شود آگهی خود را در این نشریه 

به چاپ برسانند.

www.cfi.ir

صاحب امتیاز: فدراسیون دوچرخه سواری
سردبیر: حامد قاسمی عارف

تحریریه:آتنا خلیلی،ایمان مهدوی،جعفر جدی
سعید آقایی،الهه طائمه ،زهرا محمدی فر،حسین کربلایی

عکس:علی حاجی زاده ، ایرج الیاسی و قاسم نساج

روابط عمومی :88322132
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